
 

ACTA DE LA SESIÓN DEL PLENO DEL AYUNTAMIENTO CON CARÁCTER ORDINARIO EL 
DÍA 29 DE JULIO DE 2020 EN PRIMERA CONVOCATORIA.

       ASISTEN TELEMÁTICAMENTE

          Alcalde

D. JOSE VTE. ANDREU CASTELLO

       Concejales

D. JOSEP TAMARIT FUERTES
D. ANTONIO DEVÍS LÓPEZ
Dª. CARMEN PÉREZ BRAVO

        Secretario

D. JOSE ANTONIO PÉREZ SEREIX

       ASISTEN PRESENCIALMENTE

Dª. MARIA MARTA RUIZ PERIS
D. ALBERTO CELDA LOPEZ
Dª. CYNTHIA GARCÍA MARGAIX
D. RAFA SORIANO GUILLEN
D. JULIAN VECINA VILCHES
D. JOSE MANUEL RIQUELME RUIZ
Dª. MARIA PILA ESCAMILLA ANDREU

En la villa de Albuixech, siendo 
las veinte horas del día veintinueve de 
julio de dos mil veinte, se reúnen bajo 
la  presidencia  del  Sr.  Alcalde  D.  JOSE 
VTE.  ANDREU  CASTELLO,  con  la 
asistencia  del  Vicesecretario  que 
suscribe,  los  señores  anotados  al 
margen  al  objeto  de  celebrar  sesión 
ordinaria  en primera convocatoria  con 
arreglo  al  orden  del  día  previamente 
distribuido.

Abierto el acto por el Sr. Alcalde 
se  fue  dando  cuenta  de  los  asuntos 
incluidos  en  el  orden  del  día, 
adoptándose los siguientes:

A C U E R D O S

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Anem a començar la sessió ordinària 
del ple assenyalat per a avui 29 de juliol de 2020 a les 20 hores en la sala de juntes, 
admet participació a distància, i et pots connectar telemàticament i passem als punts 
de l’ordre del dia. Jo volia fer una proposta però si voleu, la faig ara o al final, com 
digueu.

Intervé Regidor CIUDADANOS, José Manuel Riquelme: Fes-la ja si vols. I així ja la 
tenim.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Que simplement, és que en nom de 
tots els membres de l’Ajuntament, felicitar a la gent que va participar, enviar-los un 
escrit a la gent que va participar fumigant i en donacions, i a partir d’aquí, si vos pareix 
bé es fa un escrit, vos el puc passar perquè el mireu, per si voleu modificar alguna 
cosa i  simplement això, felicitar el  personal  i  agrair-los la col·laboració en el  de la 
pandèmia.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Molt bé.
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Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Doncs ja vos ho passe. Doncs 
passem al primer punt.

1. EXAMEN Y APROBACIÓN, EN SU CASO, DEL BORRADOR DEL ACTA 
DE LA SESIÓN ANTERIOR, CORRESPONDIENTE A LA DE FECHA 27 DE MAYO 
DE 2020.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Alguna objecció a l’acta?

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: No.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  S’aprova per unanimitat? Bé, doncs 
gràcies.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Jo sí que volia una qüestió, Pepe, jo 
no sé... perdona, pel de l’acta. Jo no sé si la solució passa perquè les intervencions en 
valencià, apareguen en valencià i les de castellà en castellà, perquè continuem tenint 
problemes en el tema de traducció, aleshores jo sí que m’agradaria que es valorara la 
possibilitat  de  si  pot  ser,  que  les  intervencions  que  estan  en  valencià,  siguen  en 
valencià i les que són en castellà, en castellà, per evitar que hi haja confusions a l’hora 
de traduir.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: A l’hora de traduir, clar... li ho hem dit ja 
al Vicesecretari, a José Antonio, perquè es pose en contacte amb l’empresa, i ens diga 
el que hi ha. Està ja parlat. Doncs passem ja realment al punt dos.

No produciéndose observaciones al borrador del acta de la sesión anterior 
correspondiente a la de fecha 25 de mayo de de 2020, se aprueban por unanimidad 
de los Sres. Concejales.

2.  EXPEDIENTE  356/2020.  MODIFICACIÓN  BASES  EJECUCIÓN  DEL 
PRESUPUESTO 2020.

Intervé  Regidor  PSOE,  Alberto  Celda:  Ací,  és  considerant  la  citada  baixada  de 
pagaments,  a  justificar  en l’aplicació  pressupostaria  231/48.000 ajuda de  convenis 
Serveis  Socials,  es  considera  necessari  modificar  la  base  d’execució  nombre  38 
apartat F del pressupost municipal de l’any 2020 en els següents termes.      

El pagament ja justificat només es podrà aplicar en les següents aplicacions 
pressupostàries, el programa de la dona, programa de la tercera edat, escola infantil,  
material  educatiu, escola d’estiu ludoteca, festejos populars i ajudes per al comerç, 
serveis socials. I ara passa a aprovar.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Alguna pregunta?

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Home, jo, pregunta cap però em fa molta gràcia 
que si tenim el pressupost fet d’un ple arrere o un poquet mes, ja hi ha modificacions, 
és que em pareix una cosa, fora de lloc, però bé així són les coses.
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Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  I  les modificacions venen per el  de 
COVID.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Ja, ja…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: I encara en farem més, a mesura que 
evolucione la cosa.

VISTO que,  por  los  siguientes motivos:  La necesidad de realizar  pagos a 
justificar  en  la  aplicación  presupuestaria  231  48000  Ayudas  Convenio  Servicios 
Sociales, se considera necesario modificar la base de ejecución nº 38 apartado f) 
del presupuesto municipal para el año 2.020, en los siguientes términos:

f) Los pagos a justificar sólo se podrá aplicar a las siguientes aplicaciones 
presupuestarias:

231.270.01 Programa de la Dona 
231.270.02 Programa 3º Edad 
321.220.01 E. Infantil Material Educativo 
326. 22799.01 E. Estiu Ludoteca 
338. 22699 Festejos Populares 
231. 48000 Ayudas Convenio Servicios Sociciales»,

VISTO que con fecha 15 de julio del actual, se emitió informe por Secretaría 
con indicación de la legislación aplicable y el procedimiento a seguir para modificar 
las bases de ejecución.

VISTO  que  con  fecha  de  16  de  julio  del  actual  se  emitió  informe  por 
Intervención en sentido favorable a la modificación de las bases de ejecución.

Realizada la tramitación legalmente establecida, se somete a votación de los 
Sres. Concejales.

El Pleno del Ayuntamiento con los votos a favor de los cuatro concejales del 
grupo PSOE y de los dos concejales del grupo COMPROMIS y el voto en contra de los 
tres concejales del grupo CIUDADANOS y de los dos concejales del grupo POPULAR, 
ACUERDA:

PRIMERO. Aprobar inicialmente la modificación de la base de ejecución nº 38 
apartado f) del presupuesto municipal para el año 2.020, en los siguientes términos:

« f) Los pagos a justificar sólo se podrá aplicar a las siguientes aplicaciones 
presupuestarias: 

231.270.01 Programa de la Dona 
231.270.02 Programa 3º Edad 
321.220.01 E. Infantil Material Educativo 
326. 22799.01 E. Estiu Ludoteca 
338. 22699 Festejos Populares 
231. 48000 Ayudas Convenio Servicios Sociciales» 

3. EXPEDIENTE 688/2020. CIERRE Y LIQUIDACIÓN DEL PRESUPUESTO 
CUENTA GENERAL 2019

Intervé Regidor PSOE, Alberto Celda: En este s’aprovà el compte general de 2019, i 
rendir  el  compte  general  així  aprovat  i  tota  la  documentació  que  s’entrega  a  la 
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fiscalització del Tribunal de Comptes i a la Sindicatura de Comptes de la Comunitat 
Valenciana. Tal com s’estableix en l’article 212.3, del tercer full de la llei reguladora de 
les hisendes locals aprovat el reial decret  legislatiu 2/2004 de 5 de març.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Algun aclariment? Doncs passem a 
votar el tancament i la liquidació del pressupost.

VISTA la Cuenta General del ejercicio 2019, junto con toda su documentación 
anexa a la misma, según la legislación vigente.

VISTO el informe de intervención emitido sobre ella de fecha 14/05/2020 y el 
dictámen de la Comisión Especial de Cuentas de fecha 11/06/2020.

VISTO que la misma se expuso al  público para que pudieran presentarse 
reclamaciones, reparos u observaciones, mediante anuncio en el tablón de anuncios 
y en el Boletín Oficial de la provincia de Valencia n.º 115 de 17/06/2020, sin que se 
presentase alegación alguna.

De conformidad con lo dispuesto en el artículo 212 del Texto Refundido de la 
Ley Reguladora de Haciendas Locales y el artículo 22.2.e) de la Ley 7/1985, de 2 de 
abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, 

El Pleno del Ayuntamiento, con los votos a favor de los cuatro concejales del 
grupo PSOE y de los dos concejales del grupo COMPROMIS y el voto en contra de los 
tres concejales del grupo CIUDADANOS y de los dos concejales del grupo POPULAR, 
ACUERDA:

PRIMERO. Aprobar la Cuenta General del ejercicio 2019.

SEGUNDO. Rendir la Cuenta General así aprobada y toda la documentación 
que  la  integra  a  la  fiscalización  del  Tribunal  de  Cuentas  y  a  la  Sindicatura  de 
Cuentas de la Comunidad Valenciana, tal y como se establece en el artículo 212.3 
del texto Refundido de la Ley Reguladora de las Haciendas Locales, aprobado por 
Real Decreto Legislativo 2/2004, de 5 de marzo.

4.  DAR  CUENTA  EXPEDIENTE  902/2020.  DAR  CUENTA  DEL 
EXPEDIENTE DE MODIFICACIÓN DE CRÉDITO POR AMPLIACIÓN

Intervé  Regidor  PSOE,  Alberto  Celda:  Aquest  és  la  modificació  de  crèdit  de 
l’expedient  nombre 902/2020 per  la  modalitat  d’ampliació  de crèdit  com segueix a 
continuació.  Ampliació en l’aplicació de despeses de camins,  obra  SPEE,  el  crèdit 
inicial era de 1.000 €, s’amplia el crèdit en 16.448 € i es queda un crèdit final de 17.448 
€.
Documentada  l’ampliació  al  final  serà  el  càrrec  als  majors  drets  reconeguts  en el 
següent:  el  suplement  del  concepte  d’ingressos de  SPEE,  que  són  16.448  €.  Ahí 
s’amplià eixa partida.

Intervé  Alcalde  PSOE,  José  Vicente  Andreu:  És  donar  compte,  voleu  algun 
aclariment?

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Són els diners que van destinats a 
camins rurals, era aquesta?

 

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 5
G

D
W

3Z
XY

4T
D

LD
K2

W
PK

PZ
9D

KD
J 

| V
er

ifi
ca

ci
ón

: h
ttp

s:
//a

lb
ui

xe
ch

.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 4
 d

e 
10

5 



 

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Sí.

Se da cuenta de la Resolución de Alcaldía núm. 2020-0408 de fecha 18 de 
junio de 2020, que copiada literalmente dice así:

“Visto que, mediante Providencia de Alcaldía de fecha 17 de junio de 2020, 
se incoó expediente para la modificación de créditos n.º 902/2020 del Presupuesto 
en vigor, en la modalidad de ampliación de crédito.

Visto  que  se  emitió  Memoria  del  Alcalde  en  la  que  se  especificaban  la 
modalidad  de  modificación  del  crédito,  la  financiación  de  la  operación  y  su 
justificación.

Visto que se emitió informe de Secretaría sobre la Legislación aplicable y el 
procedimiento a seguir en relación con este asunto.

Visto  que  la  propuesta  de  la  Alcaldía  se  informó  favorablemente  por 
Intervención  y  a  la  vista  de  las  atribuciones  que  me  confieren  las  Bases  de 
Ejecución  del  vigente  Presupuesto,  en  relación  con  los  artículos  178  del  Texto 
Refundido de la Ley Reguladora de Haciendas Locales, aprobado por Real Decreto 
Legislativo 2/2004, de 5 de marzo, y 9.2.d) y 39 del Real Decreto 500/1990 de 20 de 
Abril, que desarrolla el Capítulo Primero del Título Sexto, de la Ley 39/1988, de 28 
de Diciembre, Reguladora de las Haciendas Locales, en materia de presupuestos,

RESUELVO

PRIMERO.  Aprobar el Expediente de modificación de créditos n.º 902/2020, 
en la modalidad de ampliación de créditos, como sigue a continuación:

Ampliación en aplicaciones de Gastos

Aplicación Descripción Créditos 
iniciales

Ampliación 
de crédito

Créditos 
finales

Progr. Económica     
454 21001 Caminos obra SPEE  1.000  16.448 17.448 

      
  TOTAL 1.000 16.448 17.448 

La mencionada ampliación se financiará con cargo a los mayores derechos 
reconocidos en los siguientes

Suplemento en Concepto de Ingresos

Aplicación económica
Descripción Euros

 
Cap. Art. Conc.  

  42100 SPEE 16.448 

   

   TOTAL INGRESOS 16.448 
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SEGUNDO. Dar cuenta al Pleno de la Corporación de la presente Resolución 
en la primera sesión ordinaria que éste celebre, de conformidad con lo establecido 
en  el  artículo  42  del  Reglamento  de  Organización,  Funcionamiento  y  Régimen 
Jurídico de las Entidades Locales aprobado por Real Decreto 2568/1986, de 28 de 
noviembre.

El Pleno del Ayuntamiento se da por enterado.

5.  EXPEDIENTE  906/2020.  EXAMEN  Y  APROBACIÓN,  EN  SU  CASO,  DE 
APROBACIÓN DE MODIFICACIÓN DE CRÉDITO POR SUPLEMENTO

Intervé Regidor PSOE, Alberto Celda:  Se suplementa del pressupost de despeses 
per partides de camí d’obra SPEE, el crèdit inicial era 17.448 €, es modifica en 10.690 
€,  queda  un crèdit  final  de  28.138  €,  i  la  partida  d’ajudes de  conveni  de  Serveis 
Socials,  que té un crèdit  inicial  de 60.000 € i  es modifica en 41.000 €, crèdit  final 
101.000 €. Aquesta modificació al final té un càrrec a la baixa en el següent detall,  
baixa en formacions en l’aplicació de despeses de la partida de festejos populars, era 
un crèdit inicial de 140.000 €, baixa en 30.690 €, i queda un crèdit final de 109.310 €. 
La partida de ..., un crèdit inicial de 21.500 €, i baixa 20.000 € i queda un crèdit final de 
500 €.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Voleu algun aclariment?

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Jo, em reitere, però és que teniu el pressupost 
fet de quatre dies i que aquestes coses no estiguen previstes, em pareix estrany, però 
bé, vosaltres, com feu el que vos dóna la gana ho féu així, no passa res.

VISTO  que  existen  gastos  que  no  pueden  demorarse  hasta  el  ejercicio 
siguiente, para los que el crédito consignado en el presupuesto resulta insuficiente 
o no ampliable , por Providencia de Alcaldía se incoó expediente para la concesión 
de suplemento de créditos con cargo a baja de aplicaciones de gastos.

VISTO  que  se  emitió  Memoria  del  Alcalde  en  la  que  se  especificaban la 
modalidad  de  modificación  del  crédito,  la  financiación  de  la  operación  y  su 
justificación.

VISTO que se emitió informe de Secretaría sobre la Legislación aplicable y el 
procedimiento a seguir.

VISTO  que  se  emitió  informe  de  Intervención  por  el  que  se  informó 
favorablemente la propuesta de Alcaldía.

Realizada la tramitación legalmente establecida se somete a votación de los 
Sres. Concejales.

El Pleno del Ayuntamiento con los votos a favor de los cuatro concejales del 
grupo PSOE, y de los dos concejales del grupo COMPROMIS, y con el voto en contra 
de los tres concejales del grupo CIUDADANOS y de los dos concejales del grupo 
POPULAR, ACUERDA:

PRIMERO. Aprobar inicialmente el expediente de modificación de créditos n.º 
906/2020 del Presupuesto en vigor, en la modalidad de suplemento de créditos, 
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financiado con cargo a bajas, como sigue a continuación:

Presupuesto de Gastos

Aplicación Descripción Créditos 
iniciales

Modificaciones 
de crédito 

Créditos 
finales

Progr. Económica     

454 21001 Caminos  Obra 
SPEE 

17.448 10.690 28.138 

231 48000 Ayudas  Convenio 
Servicios Sociales 

   

   60.000 41.000 101.000
  TOTAL 77.448 51.690 129.138 

Esta modificación se financia con cargo a bajas, de acuerdo con el siguiente 
detalle:

Bajas o Anulaciones en aplicaciones de Gastos

Aplicación Descripción Créditos
iniciales 

Bajas  o
anulaciones  

Créditos
finales

Progr. Económica     
 338  22699  Festejos Populares  140.000  30.690  109.310
 326  2279900  Campamento Escolar  21.500  21.000  500
      
  TOTAL INGRESOS  161.000  51.690 109.810 

Además, queda acreditado el cumplimiento de los requisitos que establece el 
artículo 37.2, apartados a) y b), del Capítulo I del Título VI de la Ley 39/1988, de 28  
de diciembre, Reguladora de las Haciendas Locales, en materia de presupuestos, 
desarrollado por el Real Decreto 500/1990, de 20 de abril, que son los siguientes:

a) El carácter específico y determinado del gasto a realizar y la imposibilidad 
de demorarlo a ejercicios posteriores.

b)  La  insuficiencia  en  el  estado  de  gastos  del  Presupuesto  de  crédito 
destinado a esa finalidad específica, que deberá verificarse en el nivel en que esté 
establecida la vinculación jurídica.

SEGUNDO. Exponer este expediente al público mediante anuncio inserto en 
el Boletín Oficial de la Provincia, por el plazo de quince días, durante los cuales los 
interesados  podrán  examinarlo  y  presentar  reclamaciones  ante  el  Pleno.  El 
expediente se considerará definitivamente aprobado si durante el citado plazo no 
se hubiesen presentado reclamaciones; en caso contrario, el Pleno dispondrá de un 
plazo de un mes para resolverlas.

6.  EXPEDIENTE 1024/2020. EXAMEN Y APROBACIÓN, EN SU CASO, 
DEL EXPEDIENTE DE MODIFICACIÓN DE CRÉDITO POR TRANSFERENCIA 

Intervé Regidor PSOE, Alberto Celda:  Aquesta és per la necessitat de pressupost 
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d’un  etilòmetre  per  a  policia  local  de  9.676,37  €  i  es  passa  a  la  modalitat  de 
transferència de crèdit de diferent àrea de despesa com segueix a continuació. Altes 
en l’aplicació de despeses de la partida d’accessoris de la policia local, era un crèdit 
inicial de 5.000 €, es modifica en 4.680 € i queda un crèdit final de 9.680 €. I baixa en 
l’aplicació de despeses de festejos populars, que tenia un crèdit inicial de 140.000 €, 
es modifica en 4.680 €, i queda un crèdit final de 135.320 €.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Algun aclariment? 

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: D’on ix la necessitat de tindre l’etilòmetre? Qui?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: De la policia.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Sobre la base de quines són les necessitats, per 
a tal objecte?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Doncs a què han tingut algun problema 
algun accident  o alguna cosa,  o han hagut  de fer  alguna cosa i  ho han hagut  de 
demanar a Albalat. Aleshores, en tindre els pobles del voltant i nosaltres no, doncs 
hem decidit comprar-lo, a petició de la policia.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Molt bé, gràcies.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Jo volia fer la mateixa pregunta que 
Toni,  però  a  més,  jo  vull  preguntar.  L’etilòmetre  s’utilitzarà  per  a  quan  hi  haja 
accidents?  O  serà  per  a  fer  controls  cada  dos  per  tres,  divendres,  dissabte, 
diumenge...? Quin ús se li va a fer?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Això és una cosa del cap de la policia.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: El cap de la policia, però vosté és el 
cap de personal, cap de la policia, li hu pregunte a vostè que és el cap de l’ajuntament.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Correcte, però el cap de la policia en 
moltes coses té autonomia.  A mi  encara  no m’ha dit  si  aniran els  divendres i  els 
dissabtes, una vegada ho parlem, decidirem el que es va a fer. Simplement es compra 
per la necessitat eixa, que altres vegades ho hem hagut de demanar a Albalat.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: D’acord.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Doncs passem a votar el punt, el punt 
sisé. Vots en contra? Abstencions? I vots a favor? Toni.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Jo a favor senyor Alcalde, tan estrany li pareix?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: No, és que no et veig.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Estava esperant que vosté diguera.

En relación con el expediente relativo a la modificación por transferencias de 
crédito pertenecientes a distinta área de gasto que no afectan a bajas y altas de 
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créditos de personal, en cumplimiento de la Providencia de Alcaldía de fecha 15 de 
julio de 2020, emito el siguiente informe-propuesta de resolución, de conformidad 
con  lo  establecido  en  el  artículo  175  del  Reglamento  de  Organización, 
Funcionamiento y Régimen Jurídico de las Entidades Locales aprobado por el Real 
Decreto 2568/1986, de 28 de noviembre, con base a los siguientes,

ANTECEDENTES DE HECHO

PRIMERO. Mediante Providencia de Alcaldía de fecha 15 de julio de 2020, se 
incoó  expediente  para  la  modificación  de  créditos  del  Presupuesto  en  vigor, 
mediante la modalidad Transferencia de Créditos de distinta área de gasto.

SEGUNDO. Con fecha 15 de julio del actual, se emitió Memoria del Alcalde en 
la que se especificaban la modalidad de modificación del crédito, la financiación de 
la operación y su justificación.

TERCERO. Con fecha 16 de julio del actual, se emitió informe de Secretaría 
sobre la Legislación aplicable y el procedimiento a seguir.

CUARTO. Con fecha 16 de julio del actual, se emitió informe de Intervención 
por el que se informó favorablemente la propuesta de Alcaldía.

Realizada la tramitación legalmente establecida, se somete a la votación de 
los Sres. Concejales.

El Pleno del Ayuntamiento con los votos a favor de los cuatro concejales del 
grupo PSOE, de los dos concejales del grupo COMPROMIS y de los dos concejales 
del  grupo  POPULAR,  y  con  la  abstención  de  los  tres  concejales  del  grupo 
CIUDADANOS, ACUERDA:

PRIMERO. Aprobar el expediente de modificación de créditos n.º 1.024/2.020, 
con la modalidad de Transferencia de Créditos de distinta área de gasto, como sigue 
a continuación:

Altas en Aplicaciones de Gastos

Aplicación Descripción Créditos
iniciales

Modificaciones 
de crédito

Créditos
finales

Progr. Económica

132 62300 Accesorios 
Policía Local

5.000,00 4.680,00 9.680,00

TOTAL 5.000,00 4.680,00 9.680,00

Bajas en Aplicaciones de Gastos

Aplicación Descripción Créditos
iniciales

Modificaciones
de crédito

Créditos
finales

Progr. Económica

338 22699 Festejos 
Populares

140.000,00 4.680,00 135.320,00

TOTAL 140.000,00 4.680,00 135.320,00
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SEGUNDO. Exponer este expediente al público mediante anuncio inserto en 
el tablón de edictos del Ayuntamiento y en el Boletín Oficial de la Provincia, por el 
plazo  de  quince  días,  durante  los  cuales  los  interesados  podrán  examinarlo  y 
presentar  reclamaciones  ante  el  Pleno.  El  expediente  se  considerará 
definitivamente  aprobado si  durante  el  citado  plazo  no  se  hubiesen presentado 
reclamaciones; en caso contrario, el Pleno dispondrá de un plazo de un mes para 
resolverlas.

7.  EXPEDIENTE 763/2020.  DAR CUENTA PERIODO MEDIO DE PAGO 
(PMP) 2 TRIMESTRE 2020.

Intervé Regidor PSOE, Alberto Celda:  Doncs ací, és simplement que l’Ajuntament 
compleix amb la normativa del  període mitjà  de pagament de 2,58 dies,  inferior a 
trenta dies que com a màxim fixa la legislació.

Intervé  Alcalde  PSOE,  José  Vicente  Andreu:  Voleu  algun  aclariment  sobre  el 
període de pagament?

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: No.

Esta  Intervención,  en  virtud  de  las  atribuciones  de  control  citadas  y 
establecidas en el  artículo 213 del  Texto Refundido de la Ley Reguladora de las 
Haciendas Locales aprobado por el Real Decreto Legislativo 2/2004, de 5 de marzo y 
desarrolladas por el Real Decreto 424/2017, de 28 de abril, por el que se regula el 
régimen jurídico del control interno en las entidades del Sector Público Local; y en 
atención  a  las  facultades  recogidas  en  el  artículo  4.1.b).6º  del  Real  Decreto 
128/2018,  de  16  de  marzo,  por  el  que  se  regula  el  régimen  jurídico  de  los 
funcionarios de Administración Local con habilitación de carácter nacional,

Da cuenta del siguiente informe,

PRIMERO. El período medio de pago definido en el Real Decreto 635/2014, de 
25 de julio, por el que se desarrolla la metodología de cálculo del periodo medio de 
pago a proveedores de las Administraciones Públicas, mide el retraso en el pago de 
la deuda comercial en términos económicos, como indicador distinto respecto del 
periodo legal de pago establecido en la normativa de contratación pública aplicable, 
y en la Ley 3/2004, de 29 de diciembre, por la que se establecen medidas de lucha 
contra la morosidad en las operaciones comerciales.

Así  visto,  y  tal  y  como ordena el  artículo  6.2 de dicho Real  Decreto,  las 
Corporaciones Locales deben remitir al Ministerio de Hacienda así como publicar de 
manera periódica la información relativa a su período medio de pago a proveedores, 
PMP, referido al 1 TRIMESTRE de 2020:

El  período  medio  de  pago  global  a  proveedores  trimestral,  y  su  serie 
histórica.
El período medio de pago trimestral, y su serie histórica.
La  ratio  de  operaciones  pagadas  trimestral  de  cada  entidad  y  su  serie 
histórica.
La ratio de operaciones pendientes de pago, trimestral, de cada entidad y 
su serie histórica.
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La información relativa a su PMP, se publicará a su vez, en el portal web de 
la Entidad Local.

SEGUNDO. Legislación aplicable:

-  El  Real  Decreto  635/2014,  de  25  de  julio,  por  el  que  se  desarrolla  la 
metodología  de  cálculo  del  periodo  medio  de  pago  a  proveedores  de  las 
Administraciones  Públicas  y  las  condiciones y  el  procedimiento  de  retención  de 
recursos de los regímenes de financiación, previstos en la Ley Orgánica 2/2012, de 
27 de abril, de Estabilidad Presupuestaria y Sostenibilidad Financiera.

- Artículos 2.1, 2.2, 4, 6, 8 y 18 de la Ley Orgánica 2/2012, de 27 de abril, de 
Estabilidad Presupuestaria y Sostenibilidad Financiera.

- El artículos 11.bis y 16.6 de la Orden HAP/2105/2012, de 1 de octubre, por 
la que se desarrollan las obligaciones de suministro de información previstas en la 
Ley Orgánica 2/2012, de 27 de abril, de Estabilidad Presupuestaria y Sostenibilidad 
Financiera.

TERCERO. De conformidad con el  artículo 3.1 del  Real Decreto 635/2014, 
para calcular el periodo medio de pago a proveedores, se deberán tener en cuenta:

1. Las facturas expedidas desde el 1 de enero de 2014 que consten en el 
registro contable de facturas o sistema equivalente.

2. Las certificaciones mensuales de obra aprobadas a partir del 1 de enero 
de 2014.

CUARTO.  De  conformidad  con el  artículo  3.2  del  Real  Decreto  635/2014, 
quedarán excluidas del cálculo del periodo medio de pago a proveedores:

1.  Las  obligaciones  de  pago  contraídas  entre  entidades  que  tengan  la 
consideración  de  Administraciones  Públicas  en  el  ámbito  de  la  contabilidad 
nacional.

2. Las obligaciones pagadas con cargo al Fondo para la financiación de los 
pagos a proveedores.

3.  Las  propuestas  de  pago  que  hayan  sido  objeto  de  retención  como 
consecuencia  de  embargos,  mandamientos  de  ejecución,  procedimientos 
administrativos de compensación o actos análogos dictados por órganos judiciales o 
administrativos.

QUINTO. El  periodo medio de pago de la Entidad Local será un indicador 
global (PMPG) que refleje el tiempo que tardan todas sus entidades incluidas en el 
artículo  2  de  la  Ley  Orgánica  2/2012,  de  27  de abril  (Ayuntamiento,  entidades 
públicas empresariales, sociedades mercantiles y demás entes de derecho público 
dependientes  de  las  administraciones  públicas)  en  hacer  sus  pagos,  reflejando 
igualmente su pendiente de pago acumulado.

De esta forma, el periodo medio de pago global estará compuesto de los 
períodos  medios  de  pago  del  Ayuntamiento  y  de  cada  una  de  sus  entidades 
dependientes.

A su vez, el periodo medio de pago del Ayuntamiento y el de sus entidades 
dependientes será el resultado de ponderar el ratio de operaciones pagadas y el 
ratio de operaciones pendientes de pago.

SEXTO. El «ratio de operaciones pagadas», tal y como se indica en el artículo 
5.2 del Real Decreto 635/2014, es el indicador del número de días promedio que se 
ha tardado en realizar los pagos. Serán «número de días de pago» los días naturales 
transcurridos desde:
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- la fecha de aprobación de las certificaciones de obra hasta la fecha de pago 
material de la obligación (incluido).

- la fecha de aprobación de los documentos que acrediten la conformidad 
con los bienes entregados o servicios prestados, hasta la fecha de pago material de 
la obligación (incluido).

-  la  fecha de entrada de la factura en el  registro administrativo hasta la 
fecha de pago material de la obligación (incluido), cuando no resulte de aplicación 
un  procedimiento  de  aceptación  o  comprobación  de  los  bienes  o  servicios 
prestados,  o  la  factura  se  reciba  con  posterioridad  a  la  aprobación  de  la 
conformidad.

Con esta  información,  el  cálculo  del  «ratio  de  operaciones  pagadas»  del 
Ayuntamiento presenta los siguientes resultados:

- Importe total de pagos realizados: 405.504,34€ (según consta detalle en 
expediente)

- Ratio AYTO de operaciones pagadas: 2,58

SÉPTIMO. El «ratio de operaciones pendientes de pago», tal y como se indica 
en el artículo 5.3 del Real Decreto 635/2014, es el indicador del número de días 
promedio de antigüedad de las operaciones pendientes de pago a final del mes o 
trimestre.  Serán  «número  de  días  pendientes  de  pago»  a  los  días  naturales 
transcurridos desde:

- la fecha de aprobación de las certificaciones de obra hasta el último día del 
periodo al que se refieran los datos publicados.

- la fecha de aprobación de los documentos que acrediten la conformidad 
con los bienes entregados o servicios prestados, hasta el último día del periodo al 
que se refieran los datos publicados.

-  la fecha de entrada de la factura en el  registro administrativo hasta el 
último día del periodo al que se refieran los datos publicados, cuando los bien no 
resulte de aplicación un procedimiento de aceptación o comprobación de los bienes 
o servicios prestados, o la factura se reciba con posterioridad a la aprobación de la 
conformidad.

Con esta información,  el  cálculo del  «ratio de operaciones pendientes de 
pago» del Ayuntamiento presenta los siguientes resultados:

- Importe total de op. pendientes de pago 0,00€
- Ratio AYTO de operaciones pendientes de pago: 0,00

OCTAVO. El «periodo medio de pago» del Ayuntamiento, tal y como se indica 
en el artículo 5.1 del Real Decreto 635/2014 es el indicador del número de días 
promedio que se  ha  tardado en  realizar  los  pagos,  sumándole  el  efecto  de  los 
retrasos en el pago de la deuda comercial. En base a los cálculos precedentes el 
«periodo medio de pago» del Ayuntamiento presenta los siguientes resultados:

PERIODO MEDIO DE PAGO AYTO: 2,58

NOVENO. Los cálculos recogidos en este informe deberán remitirse, en todo 
caso, al Ministerio de Hacienda.

El Pleno del Ayuntamiento se da por enterado.

8.  EXPEDIENTE  751/2020.  DAR  CUENTA  ESTADO  DE  EJECUCIÓN  A 
30-6-20 (2ºT )

 

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 5
G

D
W

3Z
XY

4T
D

LD
K2

W
PK

PZ
9D

KD
J 

| V
er

ifi
ca

ci
ón

: h
ttp

s:
//a

lb
ui

xe
ch

.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 1
2 

de
 1

05
 



 

Intervé Regidor PSOE, Alberto Celda: Doncs açò, el grau  d’execució del pressupost 
de  despeses,  mesura  la  relació  entre  les  obligacions  reconegudes  netes  en  el 
pressupost de despeses, i el muntant  total de crèdits definitius. Es defineix en la ràtio 
entre  les  obligacions  reconegudes  netes  i  els  crèdits  pressupostaris  definitius, 
representant les obligacions netes reconegudes, en el 31,4 % del pressupost definitiu. 
Els pagaments realitzats, suposen el 100% de les obligacions reconegudes netes. Ja 
està, Pepe.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Voleu algun aclariment? Passem al 
punt 9.

De  conformidad  con  lo  dispuesto  en  el  capítulo  3º  del  Título  IV  de  la 
Instrucción  del  modelo  normal  de  Contabilidad  Local,  aprobado  por  la  Orden 
HAP/1781/2013,  de 20 de septiembre,  por  la  que se  aprueba la  instrucción del 
modelo  normal  de  contabilidad  local,  en  relación  con  el  artículo  207  del  Real 
Decreto Legislativo 2/2004, de 5 de marzo, por el que se aprueba el Texto Refundido 
de  la  Ley  Reguladora  de  las  Haciendas  Locales,  se  da  cuenta  al  Pleno  del  
Ayuntamiento del Estado de Ejecución del Presupuesto del actual ejercicio a fecha 
30 de junio  2020,  con el  contenido señalado en la  Regla  53 de la  mencionada 
Instrucción:

a) Ejecución del Presupuesto de Ingresos.
b) Ejecución del Presupuesto de Gastos corrientes y de sus modificaciones.
c) Movimiento y situación de Tesorería.

Y cuyo resumen es el que se detalla seguidamente:

A) Ejecución del Presupuesto de INGRESOS:

Previsión Inicial . . . . . . . . . . . . . . .  4.004.444,00
Modificaciones . . . . . . . . . . . . . . . .     817.837,41
Previsión definitiva . . . . . . . . . . . . .  4.022.281,41
Derechos reconocidos . . . . . . . . . . .     868.826.94
Ingresos . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .   770.940,38
Devoluciones de ingreso . . . . . . . . . .     11.381,31
Recaudación líquida. . . . . . . . . . . . . .   759.559,07

Haciendo constar que, de conformidad con lo dispuesto en el punto 2 de la 
Regla 53 de la citada Orden HAP/1781/2013, de 20 de septiembre, que los Derechos 
reconocidos  ejecutados  suponen  el  18,02%  del  Presupuesto  definitivo  y  la 
recaudación neta el 87,42% de los Derechos Reconocidos Netos.

B) Ejecución del Presupuesto de GASTOS:

Consignación Inicial . . . . . . . . . . . . . 3.847.839,00
Modificaciones. . . . . . . . . . . . . . . . .     817.837,41
Consignación definitiva . . . . . . . . . . . 4.665.676,41
Obligaciones Reconocidas . . . . . . . . .  1.457.322,30
Pagos líquidos . . . . . . . . . . . . . . . . .  1.457.322,30

Representando  las  Obligaciones  Reconocidas  Netas  el  31,24  %  del 
Presupuesto  definitivo,  y  los  Pagos  realizados  suponen  el  100,00  %  de  las 
Obligaciones Reconocidas Netas.

C) Movimientos y situación de TESORERIA:

 

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 5
G

D
W

3Z
XY

4T
D

LD
K2

W
PK

PZ
9D

KD
J 

| V
er

ifi
ca

ci
ón

: h
ttp

s:
//a

lb
ui

xe
ch

.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 1
3 

de
 1

05
 



 

 Exist. Iniciales Ingresos Pagos Exist. Finales

 2.914.565,84

Presupuesto corriente y 
cerrados

1.037.298,82 1.664.166,45

Conceptos no presup. 865.223,63 293.018,67

Devolución de ingresos 11.381,31

Reintegro de pago 18,15

Movimientos internos 853.917,99 853.917,99

TOTALES 2.756.458,59 2.822.484,42 2.848.540,01

El Pleno de la Corporación se da por enterado.

9.  EXPEDIENTE  664/2020.  MOCIÓN  QUE  PRESENTA  EL  GRUPO  EL 
AYUNTAMIENTO  DE  ALBUIXECH  PARA  SOLICITAR  AL  CONGRESO  DE  LOS 
DIPUTADOS QUE SE INTERPELE AL PRESIDENTE DEL GOBIERNO SOBRE LOS 
ACUERDOS  ALCANZADOS  CON  INDEPENDENTISTAS  Y  POPULISTAS  Y  SE 
RECHACE  LA  ACTUACIÓN  DE  UN  PRESIDENTE  QUE  HA  PACTADO  CON 
AQUELLOS QUE QUIEREN ACABAR CON EL CONSENSO CONSTITUCIONAL Y 
LA IGUALDAD DE TODOS LOS ESPAÑOLES.

Por el concejal del grupo Popular, Antonio Devís, se da lectura a la Moción 
que copiada literalmente dice así:

Don Antonio Devís López, portavoz del Grupo Municipal Partido Popular en el 
Ayuntamiento  de  Albuixech,  al  amparo  de  lo  dispuesto  en  el  art.  206  del 
Reglamento de Organización y Funcionamiento y Régimen Jurídico de las Entidades 
Locales, aprobado por R.D. 2568/86, de 28 de Noviembre y del art. 97.3 de la Ley 
7/1985  reguladora  de  las  Bases  del  Régimen  Local,  presenta  ante  el  pleno 
corporativo la siguiente MOCIÓN para su debate y posterior aprobación si procede.

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS:

Todo  cargo  público  (Concejal,  Alcalde,  Diputado  autonómico  o  nacional, 
Senador, Ministro o Presidente de España), cuando toma posesión del mismo, debe 
prometer o jurar, con su conciencia y honor, cumplir fielmente las obligaciones de 
dicho cargo con lealtad al rey y guardar, y hacer guardar la constitución como Ley 
fundamental  del  Estado.  (Real  Decreto  707/1979,  de  5  de  abril,  por  el  que  se 
establece la fórmula de juramento en cargos y funciones públicas).

A pesar de esta obligación legal y moral, el candidato a la Presidencia del 
gobierno, el señor Pedro Sánchez, (Diputado y actual Presidente del Gobierno en 
funciones,  que  ha  prometido  cumplir  y  hacer  cumplir  la  Constitución),  en  su 
discurso del pasado 4 de enero, realizó una serie de afirmaciones, abiertamente 
contrarias a algunos de los principios recogidos en nuestra Carta Magna, principios 
que constituyen el fundamento de España como nación y como Estado de Derecho.

Entre otras afirmaciones, el señor Sánchez, afirmó en referencia a Cataluña, 
que hay que “devolver a la política, un conflicto político” y “retomar la única vía 
posible: la política, retomar la senda de la política, dejando atrás las movilizaciones 
del conflicto y la deriva judicial,  que tanto dolor y tanta fractura ha causado en 
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buena parte de la ciudadanía catalana y española. 

También aseguró que “la ley por sí sola tampoco basta” y que “existe un 
conflicto político que tenemos que resolver” y anunció que “va a crear una mesa de 
diálogo bilateral entre el Gobierno de España y el Gobierno de la Generalitat de 
Cataluña.

Además, se refirió a nuestro país como “España Federal” y manifestó que 
somos un país en el que se han desarrollado “identidades nacionales”, definió como 
“zancadillas” la  decisiones  de  la  Junta  Electoral  Central,  (unas  decisiones 
amparadas por la Ley Orgánica del Régimen Electoral General (LOREG) y que se 
derivan de una Sentencia del Tribunal Superior de Justicia de Cataluña). De esta 
forma, se situó al lado de un condenado por desobedecer la leyes y no del lado de 
la ley y la convivencia.

Además, el Sr. Sánchez y el PSOE en los pactos que han suscrito con otras 
formaciones políticas para garantizar que apoyaran, de manera activa o pasiva su 
investidura, se han comprometido a:

 impulsar a través del diálogo entre Partidos e Instituciones, las reformas 
necesarias para adecuar la estructura del Estado al reconocimiento de las 
identidades territoriales, acordando, en su caso, las modificaciones legales 
necesarias,  a  fin  de  encontrar  una  solución,  tanto  al  contencioso  en 
Cataluña como en la negociación y acuerdo del nuevo estatuto de la CAV; 
atendiendo a los sentimientos nacionales de pertenencia. (Punto cuarto del 
“Acuerdo entre PSOE y EAJ/PNV).

  Las medidas en las que se materialicen los acuerdos serán sometidas en 
su caso, a validación democrática a través de consulta a la ciudadanía de 
Cataluña, de acuerdo con los mecanismos previstos o que pueden preverse 
en el marco del sistema jurídico-político. (Punto 2, apartado 4 del “Acuerdo 
para la creación de una mesa entre el Gobierno de España y el Gobierno de 
la Generalitat de Cataluña, para la resolución del conflicto político, firmado 
entre PSOE, PSC y ERC.

Como se puede observar de todo lo expuesto, las afirmaciones realizadas 
por  el  Sr.  Sánchez y  diversos  apartados  de los  acuerdos firmados por  el  PSOE, 
reflejan ciertos compromisos que, en el  mejor de los casos, entran en flagrante 
contradicción con lo establecido en nuestra Carta Magna y en otras importantes 
disposiciones  de  nuestro  orden  jurídico.  En  el  peor  de  los  casos,  dichos 
compromisos podrían suponer una vulneración de dichas disposiciones legales.

A modo de ejemplo, las declaraciones realizadas por el Sr. Sánchez y los 
acuerdos suscritos por el PSOE, entran en contradicción con los siguientes artículos 
de la Constitución Española.

 La indisoluble unidad de la Nación Española (artículo 2).
 Los ciudadanos y los poderes públicos están sujetos a la Constitución y al 

resto del ordenamiento jurídico (artículo 9.1)
 Los españoles tienen el derecho y el deber de defender a España (artículo 

30.1).
 El  Gobierno  ejerce  la  función  ejecutiva  y  la  potestad  reglamentaria  de 

acuerdo con la Constitución y las leyes (artículo 97).
 El Estado se organiza territorialmente en municipios, en provincias y en las 

Comunidades Autónomas que se constituyan (artículo 137).
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 En  ningún  caso  se  admitirá  la  federación  de  Comunidades  Autónomas 
(artículo 145).

El Sr. Sánchez y el PSOE, no pueden, en esta ocasión, escudarse en que las 
afirmaciones realizadas o los acuerdos suscritos, son simples “recursos dialécticos”, 
para contentar a aquellos de cuyos votos depende que el Sr. Sánchez, siga siendo el 
inquilino de la Moncloa.

Y  no pueden utilizar  esta  burda excusa  porque las  intervenciones de  los 
portavoces de ERC, EH-BILDU y PNV, en el debate de investidura, han dejado claro 
lo siguiente:

 Gabriel Rufián, (ERC): exigió que en la mesa bilateral “se hable de todo”, y 
eso  abarcaría  la  “amnistía”  de  los  presos  del  Procés  y  la 
“Autodeterminación”.

 Mertxe Aizpurua (EH-BILDU): afirmó que transición Española fue “un fraude” 
que sustentó un “pacto de impunidad” y puso en duda -a lo largo de todo 
su discurso-  la democracia,  el  Estado de Derecho y la Constitución, que 
emanaron de ese histórico proceso.

 Acusó al  Rey Felipe  VI  de autoritarismo,  concretamente  de “apelar  a  la 
conformación de un bloque político y mediático capaz de profundizar en la 
contrarreforma autoritaria”, por defender la unidad de España en octubre 
de 2017.

 Aitor  Esteban  (PNV):  expuso  la  necesidad  de  acometer  un  diálogo  que 
desemboque de manera pactada en un acuerdo que modifique en su caso 
el ordenamiento  jurídico y sea retribuido por la ciudadanía”.

 Montse Bassa ERC, dirigiéndose al señor Pedro Sánchez le preguntó: ¿Cree 
que me importa la gobernabilidad de España? Me importa un comino.

Y  ante  todas  estas  intervenciones,  el  PSOE  y  Pedro  Sánchez  guardaron 
silencio  y  no  defendieron  de manera  inequívoca  a  su  majestad  el  Rey,  nuestro 
Estado de Derecho, nuestra Constitución y nuestra democracia.

Ante la gravedad de estos acuerdos y las afirmaciones realizadas por Pedro 
Sánchez, el grupo Municipal del Ayuntamiento de Albuixech presenta el siguiente 
ACUERDO:

1. Instar al Presidente del Gobierno a romper sus acuerdo con ERC y BILDU.

2. Instar a todos los grupos parlamentarios del Congreso de los Diputados a que sus 
diputados,  como  legítimos  representantes  de  todos  los  españoles,  soliciten  la 
comparecencia del Sr. Sánchez para ser interpelado sobre los siguientes aspectos:

1.- Si su afirmación de “dejar atrás el conflicto” implica:
(i)  Revertir  políticamente  las  condenas  que  la  justicia  ha  impuesto  a  los 

condenados  por  delito  de  sedición,  entre  otros,  cuando  en  octubre  de  2017 
vulneraron la ley con el objetivo de romper nuestra nación.

(ii) No actúar con toda la fuerza de la ley la Justicia Española contra aquellos 
dirigentes  políticos  que  como  Torra,  ya  han  afirmado  que  desobedecerán  las 
resoluciones judiciales y seguirán intentando lograr la independencia de Cataluña 
por cualquier vía.

2. Si su afirmación de que “la ley no basta” supone abandonar la obligación 
de todo ciudadano, una obligación legal y moral que se amplifica en el caso de un 
cargo público, de denunciar delitos y comportamientos contrarios a la ley.
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3. Como podrá cumplir lo establecido en los artículos 1.2 y 92.1 de nuestra 
Constitución, (“la soberanía reside en el pueblo español” y “las decisiones políticas 
de especial trascendencia podrán ser sometidas a referéndum consultivo de todos 
los ciudadanos”) cuando en su acuerdo con el PNV una parte de España ha decidido 
sobre las competencias (en este caso de tráfico) de otra autonomía,(en este caso 
Navarra), y ha acordado con ERC “una consulta a la ciudadanía de Catalunya -no a 
todos  los  españoles-  para  validar  las  medidas  en  las  que  se  materialicen  los 
acuerdos a los que llegue la mesa bilateral entre el Gobierno de España y el Govern 
de Cataluña.

4.  Si  cuando anunció un “nuevo tiempo para España” se debe a que su 
gobierno pretende cambiar nuestra Constitución (y con ella nuestro sistema político 
y los principios básicos de nuestra democracia) de manera subrepticia, sin seguir 
los cauces previstos de los artículos 166 y siguientes de nuestra Carta Magna y sin 
que puedan opinar todos los españoles.

5. Si su afirmación de que “se aplicará un cordón sanitario a las ideas y su 
intención  de  poner  en  marcha  una  estrategia  nacional  de  lucha  contra  la 
desinformación  significará  un  control  por  parte  del  gobierno  de  los  medios  de 
comunicación (puesto que el Sr. Iglesias considera que “la existencia de medios de 
comunicación privados ataca a la libertad de expresión”) y la exclusión del debate 
de aquellos que discrepen del gobierno.

6. Si su intención de derogar la LOMCE, lleva implícita la eliminación de la 
enseñanza concertada en nuestro país (tal y como el Sr. Iglesias ha propuesto en 
diversas  ocasiones)  y  la  supresión  de  libertad  de  los  padres,  reconocida  en  la 
Constitución  y  avalada  por  diferentes  sentencias  del  Tribunal  Constitucional  de 
elegir aquel modelo educativo que mejor se adapte a sus creencias y forma de vida.

3. Instar a todos los grupos parlamentarios del Congreso de los Diputados a que sus 
Diputados, como legítimos representantes de todos los españoles, presenten una 
moción para rechazar la actuación del Presidente del Gobierno, un Presidente del 
Gobierno  que  ha  pactado  con  aquellos  partidos  que  buscan  romper  la  unidad 
española y acabar con la democracia y el Estado de Derecho vigente en nuestro 
país.

4. Trasladar este acuerdo a todos los grupos parlamentarios del Congreso de los 
Diputados y a la Comisión de Peticiones del Congreso en virtud del artículo 77 de la 
Constitución Europea. Gracias.”

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Algun aclariment a la moció de Toni?

Intervé Regidor CIUDADANOS, José Manuel Riquelme: Toni, una pregunta, açò és 
una moció teua com a grup municipal o és una moció que esteu presentant del Partit  
que presenteu en els Plenaris de tots els Ajuntaments?

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: A escala de Partit.

Intervé Regidor CIUDADANOS, José Manuel Riquelme: Bé.

El Pleno del Ayuntamiento, con los votos a favor de los dos concejales del 
grupo Popular, la abstención de los tres concejales del grupo Ciudadanos, y el voto 
en contra de los cuatro concejales del grupo PSOE y de los dos concejales del grupo 
Compromis, ACUERDA:
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RECHAZAR la Moción que presenta el grupo Municipal Popular, para solicitar 
al Congreso de los Diputados que se interpele al Presidente del Gobierno  sobre los 
acuerdos alcanzados con Independentistas y Populistas y se rechace la actuación de 
un Presidente que ha pactado con aquellos que quieren acabar con el consenso 
constitucional y la igualdad de todos los españoles.

10.  EXPEDIENTE  666/2020.  MOCIÓN  QUE  PRESENTA  EL  GRUPO 
MUNICIPAL  POPULAR  SOLICITANDO  AL  MINISTERIO  LA  INVERSIÓN 
NECESARIA  PARA  IMPULSAR  EL  PLAN  DE  MEJORA  DE  CALIDAD  DE 
CERCANÍAS DE LA COMUNIDAD VALENCIANA 2017-2025 Y SOLVENTAR LOS 
PROBLEMAS  DE  CANCELACIONES  Y  RETRASOS  EN  EL  SERVICIO  DE 
CERCANIAS.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: “Llevamos mucho tiempo sufriendo un caos en el 
servicio de cercanías de Renfe…”

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: Pepe, perdona, disculpa Toni, nos hemos 
saltado la 10.
Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: La 10, la de cercanías…

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: És aquesta, no?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Aquesta és la  de rodalies de totes 
maneres,  Toni,  crec  que  hi  havia  una  moció  que  s’aprovà  per  unanimitat  en  la 
Diputació, es que no ho sé cert, algú sap alguna cosa?

Intervé  Regidor  COMPROMÍS,  Josep  Tamarit:  Si,  jo,  bé,  et  deixe  si  vols  Toni, 
intervenir, jo le que t’anava a dir, el que t’anava a proposar és que aprovarem el text 
que es va aprovar per unanimitat  en la Diputació, però això no obstant,  tens tu la 
paraula.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: No tinc el text, és el que m’enviares l’altre dia, és 
això?

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: No, no. El de l’altre dia no era d’això, 
el de l’altre dia era el que unia les tres mocions de... el de l’altre dia parlarem ara. Jo  
tinc ací els acords que es varem prendre en la Diputació, si voleu ho llegim o si no vos 
passe a tots la moció que s’aprovà el text allí, que me’l passen ja signat i si vos sembla 
bé, el donem eixe per bo. No obstant això, ja et dic, no et vull llevar el torn de paraula  
perquè el tenies tu.

Intervé  Regidor  PP,  Antonio  Devís:  No,  si  em pareix  bé.  Si  envies  eixa  versió, 
aleshores com ho fem, quin és el procés ara llavors?

Intervé  Regidor  COMPROMÍS,  Josep  Tamarit:  Jo,  si  vos  sembla  bé,  perquè 
m’estime que pugueu mirar-ho vosaltres amb tranquil.litat, demane exactament el text 
que es va aprovar en la Diputació, vos el faig arribar i si vos sembla bé, la donem eixa 
per bona. 
Lo que no sé Jose es si la tenemos que aprobar en el siguiente pleno, supongo que sí, 
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vamos, porque todo el mundo tendrá que ver el texto definitivo.

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: Evidentemente, habría que emplazarla al 
siguiente pleno.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Bé, doncs quedem així llavors.

Intervé Regidor COMPROMÍS,  Josep Tamarit:  Bé, m’ho apunte  ací  i  vos la  faig 
arribar.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: El punt 10 queda sobre la taula.

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: El punto 10 Pepe, es el de la reclamación 
del IVA.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: No, ese es el 11.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Eixe és l’11, Jose.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  El 11 es el  IVA. Del IVA había una 
propuesta de que el punto 11, el punto 17 y el punto 19, fueran juntas.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Eixa és la que estiguérem parlant en 
el darrer plenari, que és el text que es va consensuar en la Diputació, que eixe sí que 
és el que et vaig passar, Toni. I ahí l’únic que faltaria seria fer alguna al·lusió al tema 
de l’IVA. Jo crec que eixa, podríem tractar les tres mocions en una i fer el mateix, la 
conjunta que es va aprovar en la Diputació, fer la nostra, incorporant el tema de l’IVA i 
així la tenim tots, consensuada.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Bé, abans tindria que veureu, quina m has dit?

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Jo te ho dic, és la 10.

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  Julián  Vecina:  Si  ja  ve  d’abans,  perquè  no 
hocomuniqueu a la resta?

Intervé  Regidor  COMPROMÍS,  Josep  Tamarit:  Bé,  no  s’ha  enviat  doncs  perquè 
entenc que no s’ha pogut treballar completament, però jo sí que li la vaig facilitar a Toni 
perquè calia fer ahí també una revisió i mirar d’incorporar lo de l’IVA i bé, jo sí que vos 
la puc fer arribar, ara mateixa no toca, però... t’entenc el que dius Julián, però…

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Heu dut  aquestes mocions ací  al 
plenari,  esteu comentant que si  heu vist,  que si  heu parlat...  no ho comenteu ara, 
comenteu-ho amb una setmana d’antelació i hui s’aprova.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Sí, el mateix te dic. Açò ho acordarem 
en el darrer plenari.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Ara es deixa açò sobre la taula, i en 
el proper plenari ho aprovem i punt.
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Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Perfecte, per mi no hi ha cap problema.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Quines són Josep?

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: L’11, la 17 i la 19.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Bé.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Bé. Passem al punt 12

Se deja el punto pendiente sobre la mesa.

11. EXPEDIENTE 667/2020. EXAMEN Y APROBACIÓN, EN SU CASO, DE 
MOCIÓN QUE PRESENTA EL GRUPO MUNICIPAL POPULAR PARA INSTAR AL 
CONSELL A QUE RECLAME AL MINISTERIO DE HACIENDA LAS CANTIDADES 
ADEUDADAS POR EL IVA 

Se deja pendiente sobre la mesa.
12. EXPEDIENTE 465/2020. RATIFICACIÓN RESOLUCIÓN ALCALDÍA DE 

ALEGACIONES EFECTUADAS AL PROCEDIMIENTO DE REGULARIZACIÓN DE 
LA AUTORIZACIÓN DE VERTIDOS DE AGUAS RESIDUALES DEPURADAS AL 
MAR A TRAVÉS DEL EMISARIO SUBMARINO DE L'HORTA NORD.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Julián, t’he fet aplegar tot l’informe, és 
molt llarg l’informe i l’altre dia et vaig comentar que sí s’havien pagat, però que no té 
res a veure una cosa amb l’altra. Una cosa és la depuració i l’altra és el control de les  
aigües i, hu tinc per ací, el control de les aigües més a més la depuració, vull dir-te, 
hem d’ estar pendents de les depuradores i hem de tindre unes arquetes i unes coses 
per analitzar l’aigua, perquè vaja a la mar. Ací en una, tens l’autorització d’abocaments 
a la depuradora de La Pobla i aquesta que va a través de l’emissari submarí que ahí hi 
ha unes quantitats que s’han pagat,el que em preguntares, de totes maneres, si te ho 
vols estudiar millor, llegir i vols fer més preguntes a l’abast del que hi ha doncs et puc 
dir, però sí que tots els informes i tot el que hi ha i el de... simplement era, que es 
podia crear un grup de treball dels pobles, perquè abans hi havia unes coses que es 
pagaven  en  la  mancomunitat,  però  Albalat  no  forma  part  de  la  mancomunitat  de 
L’Horta  Nord,  a  efectes  de  depuració  van  a  la  d’Alboraia,  i  aleshores,  hi  ha  un 
repartiment i eixe repartiment que hi ha, l’han repartit entre tots els pobles. I ara que a 
nosaltres ens correspon pagar molt  poc,  és un 5% crec que de 38.000 €, que és 
l’anàlisis dels abocaments, que no té res a veure en el manteniment de l’emissari. I ací 
com vàrem presentar una resolució, unes al·legacions perquè la Conselleria creara la 
comissió  eixa,  que  com  hi  havia  diversos  pobles,  una  representació.  Hi  ha  una 
sentència que deia que no autoritzaven la comissió, perquè va ser l’era de Pinedo, 
però que després eixa la passarem directament a la Generalitat i aleshores eixa no 
entrava, però nosaltres és el que s’al·legà i és el que estan fent tots els pobles, per a 
indistintament de el de l’emissari ficar unes arquetes i vindre a analitzar normalment 
l‘aigua que aplega a la mar i els abocaments de les sèquies. Açò és el que hi ha, però 
si voleu un aclariment és una cosa més concreta, jo, Toni, t’enviaré a tu també.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Jo, sols un detall. Per a entendre-ho bé. És que 
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he vist també un decret d’alcaldia que hi havia sobre açò, és el mateix assumpte, no?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Sí, tot lo que hi ha és el mateix.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Bé.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Hi havia un termini per a presentar 
al·legacions i simplement és ratificar el que la Conselleria ha demanat, el que estem 
fent els nou pobles que formem part de la Mancomunitat i fer-ho conjuntament, crear la 
comissió eixa junt amb la Conselleria i per anar a poc a poc, doncs intentant millorar el 
servei. Mira si veus que la Pobla de Farnals hi havia sol·licitat... i la Pobla de Farnals 
ha fet el que jo li envií, jo ho envie a la mancomunitat, als alcaldes, als nou i cadascú 
presenta les al·legacions també per a estar conjuntament. Així que, vots en contra de 
ratificar l’acord?

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: A vore, nosaltres votarem en contra, 
per desconeixement de la matèria, perquè en la comissió informativa  que demane jo 
informació i me l’envies cinc minuts abans del ple, doncs no sé si estic a favor  o en 
contra.
Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Que et doní una informació errònia, 
perquè jo em pensava que era el mateix i són dues coses distintes, jo pensava que era 
el mateix i per això després li he demanat tots els informes i t’ho dic. Però que jo et 
vaig dir que era el mateix, que es pagava ja i açò és una cosa nova que es paga que 
ens ho han passat des de la Conselleria.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: En la comissió informativa jo demane 
detalls, demane informació i m’arriba cinc minuts abans del ple.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Sí, ahí et done la raó, simplement ja et 
donaré més matèria perquè t’ho estudies.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Bé.

Intervé  Alcalde  PSOE,  José  Vicente  Andreu:  Aleshores,  vots  en  contra? 
Abstencions?  Vots a favor? Toni, no et veig.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Abstenció senyor Alcalde.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Doncs s’aprova la ratificació per 6 vots 
a favor, 2 abstencions i 3 en contra. 

Visto el acuerdo adoptado por la Junta de Gobierno Local, en sesión de fecha 
2 de Junio de 2020, que copiado literalmente dice así:

“Se da cuenta a la propuesta emitida por el Ingeniero Técnico Municipal de 
alegaciones  a  la  Dirección  General  del  Agua  de  la  Consellería  de  Agricultura, 
Desarrollo  Rural,  Emergencia  Climática  y  Transición  Ecológica  de  la  Generalitat 
Valenciana, Exp.VERMAR048, que copiada literalmente dice así:

Que  para  dar  contenido  al  trámite  de  audiencia  pública  y  alegaciones 
acordado  por  la  Dirección  General  del  Agua,  mediante  acuerdo  de  inicio  del 
procedimiento de regularización de la autorización de vertido de aguas residuales 

 

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 5
G

D
W

3Z
XY

4T
D

LD
K2

W
PK

PZ
9D

KD
J 

| V
er

ifi
ca

ci
ón

: h
ttp

s:
//a

lb
ui

xe
ch

.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 2
1 

de
 1

05
 



 

depuradas al mar a través del emisario submarino de l`Horta Nord con número de 
expediente ut supra,el Ayuntamiento de Albuixech expone los siguientes hechos:

PRIMERO.-En  fecha  14  de  julio  de  1993,  el  Director  General  de  Calidad 
Ambiental de la entonces Conselleria de Medio Ambiente, firmó una autorización 
provisional  de  vertido  del  saneamiento  integral  de  la  Mancomunidad de l’Horta 
Nord.

SEGUNDO.-En fecha 1 de diciembre de 1993, el jefe de la Demarcación de 
Costas de Valencia, del entonces Ministerio de Obras Públicas y Transportes, firma 
una autorización provisional de ocupación del  dominio público marítimo-terrestre 
necesaria  para la  construcción del  emisario  submarino de la  EDAR de Pobla  de 
Farnals.

TERCERO.-En  fecha  1  de  marzo  de  2016,  se  publicaron  en  el  DOGV  los 
nuevos estatutos de la Mancomunidad de l’Horta Nord adaptándose a la Ley 8/2010 
de 23 de junio del régimen local de la Comunitat Valenciana y a la Ley 27/2013 de 
27 de diciembre de racionalización y sostenibilidad de la administración local. El 
cambio más sustancial que se produjo en esta modificación estatutaria fue que las 
competencias en materia de saneamiento y depuración de aguas residuales de las 
que  disfrutaba  la  Mancomunidad  de  l’Horta  Nord  hasta  la  fecha,  ya  no  las 
ostentaba,  haciendo  que,  quienes  fueran  materialmente  competentes  en  esta 
materia, fueran los propios Ayuntamientos, cada uno de forma individual.

CUARTO.-En fecha 10 de marzo de 2020, fue notificado a este Ayuntamiento, 
el  Acuerdo  de  inicio  de  procedimiento  de  regularización  de  la  autorización  de 
vertido de aguas residuales depuradas al mar a través del emisario submarino de l
´Horta Nord y de apertura del trámite de audiencia previsto en el artículo 82 de la  
Ley  39/2015  de  1  de  octubre,  del  Procedimiento  Administrativo  Común  de  las 
Administraciones Públicas. Dicho acuerdo, además de contener las propuestas de 
condiciones  para  la  citada  autorización  del  vertido  al  dominio  público  marítimo 
terrestre,  acordaba  la  apertura  del  trámite  de  audiencia,  otorgándole  a  esta 
administración, el plazo de 15 días para presentar las alegaciones que considerase 
oportunas.

QUINTO.-En fecha 14 de marzo, entra en vigor el Real Decreto 463/2020, de 
14 de marzo,  por  el  que se  declara el  estado de alarma para  la  gestión de la 
situación de crisis sanitaria ocasionada por el COVID-19. La disposición adicional 
tercera  del  Real  Decreto,  establece  que  se  suspenderán  los  términos  y  se 
interrumpirán los plazos para la tramitación de los procedimientos de las entidades 
del sector público, los cuales se reanudarán en el momento en que pierda vigencia 
el citado Real Decreto o sus prórrogas.

Por los anteriores hechos, y en virtud del emplazamiento realizado por la 
administración a la cual me dirijo, este Ayuntamiento viene a efectuar las siguientes

ALEGACIONES

PRIMERA:Presentación de las alegaciones dentro de plazo.

Tal  y  como se  ha  expuesto,  con motivo  de  la  entrada en vigor  del  Real 
Decreto 463/2020, de 14 de marzo, ha tenido lugar la interrupción de los plazos 
para la tramitación de los procedimientos de las entidades del sector público, de 
acuerdo con su disposición adicional tercera.
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La citada disposición, resulta de aplicación al presente procedimiento por ser 
la administración a la cual me dirijo, comprendida entre las definidas en el artículo 2 
de la Ley 39/2015, de 1 de octubre, del Procedimiento Administrativo Común de las 
Administraciones  Públicas,  y  por  no  encontrarse  amparado  en  ninguno  de  los 
supuestos  de  excepción  al  mismo,  previstos  en  los  apartados  5  y  6  de  la 
disposición,  y  no  haber  acordado  el  órgano  competente,  la  continuación  del 
procedimiento de acuerdo con lo establecido en el apartado 4.

Por  ello,  al  haberse  notificado  el  acuerdo  que  da  lugar  a  las  presentes 
alegaciones el día 10 de marzo, y producirse la interrupción del plazo el día 14 de 
marzo, solamente se habrían consumido 3 días del plazo otorgado al efecto, siendo 
por tanto estas presentadas en tiempo y forma.

SEGUNDA:Constitución de junta de usuarios.

El tratamiento y depuración de las aguas residuales que son tratadas en la 
EDAR de Pobla de Farnals, se ha venido realizando de forma mancomunada por los 
Ayuntamientos que formaban parte de esa mancomunidad. Al haberse eliminado de 
sus  estatutos la  competencia en materia  de saneamiento y  depuración,  son los 
propios  Ayuntamientos  de  forma  individual,  los  que  ostentan  las  citadas 
competencias y por tanto, son los titulares de la autorización de vertidos de sus 
aguas residuales.

Sin  embargo,  es  intención  de  este  Ayuntamiento  proponer  al  resto  de 
Ayuntamientos,  continuar  tratando  y  depurando  las  aguas  residuales  de  forma 
conjunta para una mayor coordinación, y por tanto una mejor prestación de este 
servicio fundamental.

Es por ello que se está proponiendo en común con los demás titulares de la 
autorización de vertidos, la posibilidad de constituir una junta de usuarios, prevista 
en el artículo 58.6 de la Ley 22/1988, de 28 de julio, de Costas, para el tratamiento 
conjunto de estos vertidos.

El artículo 121 del Real Decreto 876/2014, de 10 de octubre, por el que se 
aprueba  el  Reglamento  General  de  Costas,  establece  que  la  regulación  de  la 
composición y funcionamiento de la Junta de Usuarios, así como las causas y forma 
de su variación o disolución serán aprobadas por la Administración otorgante de su 
autorización.

Por su parte, el artículo 129 del Decreto 105/2019, de 5 de julio, del Consell, 
por el que se establece la estructura orgánica básica de la Presidencia y de las 
Consellerías de la Generalitat, dispone que la Dirección General del Agua, será la 
competente para otorgar las autorizaciones de vertido.

Se pone por tanto de manifiesto, que el órgano competente para constituir y 
aprobar las juntas de usuarios para el tratamiento conjunto de los vertidos en la 
estación depuradora, es el mismo al que ahora me dirijo. Por ello, sería conveniente 
y de agradecer que se indicaran las actuaciones o el procedimiento que se debe 
seguir, para poder llevar a cabo la creación y constitución de la junta de usuarios, 
para una mayor celeridad del mismo.

Los Ayuntamiento que realizan sus vertidos a la EDAR de Pobla de Fanals 
son:

Ayuntamiento de Emperador.
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Ayuntamiento de Massalfassar.
Ayuntamiento de Massamagrell.
Ayuntamiento de Museros.
Ayuntamiento de La Pobla de Farnals.
Ayuntamiento de Puçol.
Ayuntamiento de El Puig de Santa María

TERCERA:Plan de adecuación de vertidos del municipio de Albuixech.

En  la  condición  particular  4ª  de  la  propuesta  de  condiciones  para  la 
autorización  de  vertido  al  dominio  público  marítimo-terrestre,  se  establece  la 
obligación de cada ayuntamiento, de presentar un plan de adecuación de vertidos 
que incluya los puntos de desbordamiento de la red de saneamiento y las medidas 
para su solución y/ adecuación a la normativa, antes del 31 de mayo, o teniendo en 
cuenta la suspensión de los términos e interrupción de los plazos antes comentada, 
cuando el  Real  Decreto 463/2020,  o sus  correspondientes  prórrogas,  pierdan su 
vigencia.

Este  Ayuntamiento,  está  trabajando  en  recopilar  toda  la  información 
necesaria, y llevando a cabo las actuaciones tendentes a tener finalizado este plan 
de  adecuación  dentro  del  plazo  previsto,  de  hecho,  ya  se  han  solicitado  los 
correspondientes presupuestos a la empresa que va a llevar a cabo este trabajo.

Tal y como se puede ver, este Ayuntamiento está trabajando de forma activa 
para cumplir con los requerimientos de esta Dirección General del Agua, y cumplir 
con la legislación vigente, pero teniendo en cuenta las circunstancias excepcionales 
en las  que nos encontramos,  debido  a  la  crisis  sanitaria  y  a  la  declaración  del 
estado de alarma, es sabido que tanto los organismos públicos,  como los entes 
privados,  no  están  funcionando  de  la  manera  habitual,  resultando  bastante 
impredecible poder computar plazos de ejecución de trabajos, y por ende, saber 
con certeza si se podrá cumplir con el término establecido por la Administración.

Es  por  lo  anterior  que,  este  Ayuntamiento,  en  aras  de  cumplir  con  la 
legislación que resulta de aplicación y los requerimientos efectuados, solicita, en 
virtud  del  artículo  32  de  la  Ley  39/2015,  de  1  de  octubre,  del  Procedimiento 
Administrativo Común de las Administraciones Públicas, la ampliación del plazo para 
entregar  el  plan  de  adecuación  de  vertidos,  puesto  que  tal  y  como  versa  el 
precepto, su concesión, no perjudicaría los derechos de terceros, o bien, una vez se 
acuerde  la  reanudación  de  los  términos  y  plazos  administrativos,  el  órgano 
competente, acuerde otra fecha distinta para poder presentar el citado plan.

CUARTA:Acta de replanteo.

En la condición general 2º de la propuesta de la autorización de vertidos se 
establece que se redactará un acta de replanteo de las obras.

Tanto el acta, como lo planos que se levanten deberán de ser suscritos por 
un representante de la Dirección General del Agua de la Conselleria de Agricultura, 
Cambio Climático, Desarrollo Rural y Transición Ecológica para poder remitirlos, una 
vez aprobados, a la Dirección General del Agua.

Actualmente, este Ayuntamiento, no dispone de los planos necesarios, por lo 
que resulta imposible que se proceda a su firma y aprobación. Por ello, estamos a la 
espera de que nos den traslado de los planos que dispongan en esa Consellería u 
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Organismo  que  disponga  de  los  mismos,  y  así  poder  completar  el  trámite  en 
cuestión.

QUINTA:Programa  de  vigilancia  y  control  de  las  prescripciones  de  la 
autorización de vertido.

En  relación  con  el  programa  de  vigilancia  y  control  establecido  en  las 
prescripciones  de  la  autorización  de  vertidos,  este  Ayuntamiento  pone  de 
manifiesto, que, el control del efluente final, y el control del medio marino (puntos 
C)1. Y C)2.) se solicitará a la futura junta de usuarios. Por su parte, la vigilancia 
estructural (punto C)3.), será realizado a través de la Entidad de Saneamiento de 
Aguas Residuales, dándole traslado del mismo.

SEXTA:Aceptación del resto de la propuesta de la autorización de vertido.
Se pone de manifiesto por parte de esta administración local, la aceptación, 

con las salvedades y aclaraciones efectuadas en el presente escrito, de las demás 
condiciones  propuestas  para  la  autorización  del  vertido  al  dominio  público 
marítimo-terrestre de las aguas procedentes de la estación depuradora de la Pobla 
de Farnals a través de emisario submarino, de la que este Ayuntamiento, es titular.

En  virtud  de  lo  anteriormente  expuesto,  se  debería  SOLICITAR  A  LA 
DIRECCIÓN GENERAL DEL AGUA, que tenga por presentado este escrito, junto con 
las manifestaciones que en el cuerpo del mismo se contienen, se sirva admitirlo y 
tenga por efectuadas las anteriores alegaciones a los efectos oportunos, yen su 
caso, ACUERDE:

I. Ampliar el plazo para la presentación del plan de adecuación de vertidos, o 
en  su  defecto,  establezca  una  nueva  fecha  al  efecto,  una  vez  se  reanude  el 
cómputo de los plazos administrativos.

II.  Dar  inicio  al  trámite  para  constituir  la  Junta  de  Usuarios  para  el 
tratamiento de los vertidos de las aguas residuales que se efectúan en la EDAR 
ubicada en la Pobla de Farnals, o en su defecto, nos dé traslado de las indicaciones 
e instrucciones para iniciar el mencionado procedimiento.”

El Pleno del Ayuntamiento, con los votos a favor de los cuatro concejales del 
grupo PSOE, y de los dos concejales del grupo COMPROMÍS, el voto en contra de los 
tres concejales del grupo CIUDADANOS, y la abstención de los dos concejales del 
grupo POPULAR, ACUERDA:

PRIMERO. Ratificar el acuerdo de aprobación de la Junta de Gobierno Local 
de  fecha  2  de  Junio  de  2020  sobre  las  alegaciones  efectuadas  en  relación  al 
procedimiento de regularización de la autorización de vertidos de aguas residuales 
depuradas al mar a través del emisario submarino de L’Horta Nord.

SEGUNDO:  La  aceptación  del  resto  del  condicionado  propuesto  por  la 
Dirección General del Agua para la autorización del vertido.

TERCERO. Remitir el presente acuerdo a la Dirección General del Agua, a los 
efectos oportunos.

13.  EXPEDIENTE  668/2020.  MOCIÓN  QUE  PRESENTA  EL  GRUPO 
MUNICIPAL POPULAR PARA GARANTIZAR EL DERECHO A LA ELECCIÓN DE 
LA LENGUA VEHICULAR EN LA EDUCACIÓN DE SUS HIJOS.

 

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 5
G

D
W

3Z
XY

4T
D

LD
K2

W
PK

PZ
9D

KD
J 

| V
er

ifi
ca

ci
ón

: h
ttp

s:
//a

lb
ui

xe
ch

.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 2
5 

de
 1

05
 



 

Se da cuenta de la Moción que presenta el Grupo Municipal Popular, que 
copiada literalmente, dice así:

MOCIÓN DEL GRUPO POPULAR PARA GARANTIZAR EL DERECHO A LA ELECCIÓN DE 
LA LENGUA VEHICULAR EN LA EDUCACIÓN DE SUS HIJOS

Don Antonio Devís López, portavoz del Grupo Municipal Partido Popular en el 
Ayuntamiento  de  Albuixech,  al  amparo  de  lo  dispuesto  en  el  art.  206  del 
Reglamento de Organización y Funcionamiento y Régimen Jurídico de las Entidades 
Locales, aprobado por R.D. 2568/86, de 28 de Noviembre y del art. 97.3 de la Ley 
7/1985  reguladora  de  las  Bases  del  Régimen  Local,  presenta  ante  el  pleno 
corporativo la siguiente MOCIÓN para su debate y posterior aprobación si procede.

EXPOSICION DE MOTIVOS:

El  Estatuto  de  Autonomía  de  la  Comunidad  Valenciana  establece  en  su 
artículo 6 que la lengua propia de la Comunidad Valenciana es el valenciano, que el 
idioma valenciano es el oficial en la Comunidad Valenciana, al igual que lo es el 
castellano, que es el idioma oficial del Estado. Todos tienen derecho a conocerlos, a 
usarlos  y  a  recibir  la  enseñanza  del  y  en  idioma  valenciano.  La  Generalitat 
garantizará  el  uso normal  y  oficial  de  las  dos lenguas,  y  adoptará  las  medidas 
necesarias  para  asegurar  su  conocimiento.  Además,  en  su  apartado  cuarto  el 
mencionado  artículo  señala  que  nadie  podrá  ser  discriminado  por  razón  de  su 
lengua.

Sigue diciendo el Estatuto de nuestra Comunidad que se otorgará especial 
protección y respeto a la recuperación del valenciano, que la ley establecerá los 
criterios de aplicación de la lengua propia en la Administración y la enseñanza y que 
se delimitarán por ley los territorios en los que predomine el uso de una y otra 
lengua, así como los que puedan ser exceptuados de la enseñanza y del uso de la 
lengua propia de la Comunidad Valenciana.

El artículo 24 de la Ley 4/1983, de 23 de noviembre, de uso y enseñanza del 
valenciano incluido en el capítulo II referente a sus excepciones, señala que:

•  1.  La  obligatoriedad  de  aplicar  el  valenciano  en  la  enseñanza  en  los 
territorios señalados como de predominio valenciano-parlante en el título quinto, 
quedará sin efecto de manera individual cuando los padres o tutores que lo soliciten 
acrediten fehacientemente su residencia temporal en dichos territorios y expresen, 
al formalizar la inscripción, el deseo de que a sus hijos o tutelados se les exima de 
la enseñanza del valenciano.

•  2. El Consell de la Generalitat Valenciana introducirá progresivamente la 
enseñanza  del  valenciano  en  los  territorios  de  predominio  lingüístico  castellano 
relacionados en el título quinto, y favorecerá cuantas iniciativas públicas y privadas 
contribuyan a dicho fin. Todo ello sin perjuicio de que los padres o tutores residentes 
en dichas zonas puedan obtener la exención de la enseñanza del valenciano para 
sus hijos o tutelados, cuando así lo soliciten al formalizar su inscripción.

La  Ley  4/2018  de  21  de  febrero  por  la  que  se  regula  y  promueve  el 
plurilingüismo  en  el  sistema  educativo  valenciano  es  un  texto  que  lejos  de 
contemplar la diversidad cultural y la riqueza del idioma lo único que persigue es la 
consecución de hacer primar la lengua valenciana sobre el resto de lenguas, no sólo 
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las vehiculares en el  Estado español,  sino también de otras lenguas extranjeras 
dando una falsa apariencia de proyección global que nada tiene que ver con la 
realidad.

Además,  hay  que  recordar  que  el  Tribunal  Superior  de  Justicia  de  la 
Comunidad Valenciana señaló  en la  sentencia  nº  165/18 que existían preceptos 
clave que hacían contrario a derecho el modelo lingüístico propuesto por el Consell 
del Botànic. Había preceptos contrarios a derecho en el decreto nº 9/2017, de 27 de 
enero del Consell, y hay preceptos contrarios a derecho en la ley 4/2018, de 21 de 
febrero, de la Generalitat, por la que se regula y promueve el plurilingüismo en el 
sistema educativo valenciano, puesto que repiten muchas cuestiones del decreto 
anulado  por  el  TSJCV.  Por  lo  que  la  aplicación  de la  ley  4/2018  en  los  centros 
educativos de la Comunidad Valenciana es del todo cuestionable.

Desde el  PARTIDO POPULAR defendemos la pluralidad de esta tierra  y el 
derecho que tienen las familias a elegir la educación que quieren para sus hijos/ as. 
El  Estado no puede sustituir  a las familias con el  único objetivo de imponer un 
“modelo  único en valenciano”  y  acabar  con el  derecho de las  zonas castellano 
hablantes. La misma Ley 4/2018 del Plurilingüismo en su preámbulo lo dice: “tiene 
que ser un modelo único para favorecer una implantación en todas las zonas”. Es 
decir,  la  ley  no  tiene  en  cuenta  a  las  zonas  castellano  hablantes  y  resulta  un 
ejercicio de irresponsabilidad legal y social dicha Ley.

Recientemente tuvo lugar, en la localidad de Orihuela, una reunión presidida 
por el Conseller de Educación, con las direcciones de todos los centros, para dar 
respuesta  a  la  preocupación  generalizada  que  supone  la  aplicación  de  la  Ley 
4/2018. En la reunión, de forma absolutamente oficiosa, pues la Ley 4/2018 sigue 
en vigor y por tanto es obligatorio su cumplimiento, se ofreció por parte de los 
representantes  autonómicos,  a  los  centros  educativos,  ante  las  numerosas 
dificultades planteadas por los docentes para llevar a cabo el texto legislativo, la 
posibilidad de acogerse al artículo 8 referido a programas experimentales, pero sin 
que en ningún momento se les planteara la posibilidad de modificar o adaptar el 
texto  legal  a  la  realidad  social  y  geográfica  del  alumnado  al  que  se  dirige, 
únicamente señalando una aplicación progresiva  e inicial  en el  primer  curso de 
Secundaria y siguientes.

Las leyes tienen que cumplirse,  por  tanto,  la  propuesta del  Sr.  Marzà es 
inviable.  Según  el  calendario  de  implantación  de  la  ley  4/2018  los  centros  de 
Educación  Secundaria,  Formación  Profesional  y  Formación  de  Personas  Adultas 
deberán  elaborar  el  Proyecto  Lingüístico  de  Centro  (PLC)  durante  el  curso 
2019-2020 para la implantación del Programa de Educación Plurilingüe a partir del 
curso  2020-2021;  no  se  contempla  una  aplicación  progresiva.  Y  los  programas 
experimentales a los que hace mención la Ley 4/2018 en su artículo  8,  no son 
viables  porque  se  dice  textualmente  que  solo  se  podrán  “autorizar  programas 
plurilingües  experimentales  innovadores  siempre  que  cumplan  o  superen  los 
objetivos establecidos en esta ley”.

Ante esta falta de rigor, puesto que la solución que el Conseller de educación 
da a los centros educativos y sus familias es el incumplimiento de la norma y la 
falta de compromiso por parte del Gobierno Valenciano de actuar respetando los 
derechos  constitucionales  que  asisten  al  alumnado  y  sus  familias,  el  Grupo 
Municipal Popular presenta los siguientes ACUERDOS:

PRIMERO.- El Ayuntamiento de Albuixech insta al Consell de la Generalitat 
Valenciana a:
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1.- Derogar los artículos de la Ley 4/2018 de 21 de febrero de La Generalitat 
por  la  que  se  regula  y  promueve  el  plurilingüismo  en  el  sistema  educativo 
valenciano que supongan la vulneración a las excepciones contempladas en la Ley 
de Usos y Enseñanzas del Valenciano, garantizando el derecho de los padres a la 
elección  de  la  lengua  vehicular  en  la  educación  de  sus  hijos  de  acuerdo  a  la 
singularidad del territorio en el que se reside.

2.-Instar a la Conselleria de Educación a que cualquier instrucción que se le 
dé a los centros sobre la implantación de la Ley 4/2018 del Plurilingüismo que está 
prevista para el próximo curso 2020-2021 sea por escrito para dar respaldo jurídico 
a los centros educativos.

3.- Aprobar los proyectos lingüísticos de centro en base a la planificación (en 
la que al menos el 30% de los centros, en cada área de influencia, oferten líneas en 
castellano)  los  resultados  académicos  y  una  consulta  vinculante  a  todas  las 
familias.

4.- Velar por que haya una oferta suficiente en castellano y en valenciano 
para que las familias puedan ejercer su derecho a elegir la lengua en la que quieran 
que sus hijos sean escolarizados.

SEGUNDO.- Notificar el presente acuerdo a la Presidencia de la Generalitat 
Valenciana, a los Grupos políticos con representación en Les Corts Valencianes y a 
la Federación Valenciana de Municipios y Provincias.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Algú vol algun aclariment a la moció?

Intervé Regidor COMPROMÍS,  Josep Tamarit:  Jo,  senzillament  no,  perquè afegir 
que la llei du en si un ensenyament del valencià que és de l’any 80 que la va instaurar 
el  PSPV i que gràcies a eixa llei  doncs tots o quasi tots els que estem en aquest 
plenari  parlem valencià. Perquè si  no haguera estat per aquesta segurament, pocs 
dels que estem, parlaríem hui valencià, segurament. Després vingueren vint anys del 
govern del Partit Popular, que no va canviar eixa llei, ha tingut moments, vint anys per 
a canviar-la i que l’únic que està fent ara mateix el Consell és aplicar eixa llei, una llei  
que  sí  que  estableix  les  seues  mesures  per  a  fer  les  consultes  vinculants  a  les 
famílies, de fet es fan les mateixes i un 94 % dels xiquets i les xiquetes han pogut anar 
a la seua primera opció lingüística i nosaltres anem a votar en contra la moció perquè 
pensem que no s’ajusta a la realitat.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Puc parlar senyor alcalde?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Bé.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  Abans de què eixa llei existira, el valencià se 
parlava, segles abans de què eixa llei existira, no perquè estiga eixa llei ara es parla  
gràcies al PSPV, ni de molt. La llengua es parla perquè la gent d’un àrea pot parlar-la. 
Però hi ha àrees que eixa llengua no la tenen en el seu..., no han nascut amb ella, els 
seus pares no la parlen, ningú la parlava. Ve gent que ve de fora. Jo, conec casos de 
persones que tenen fills en edat escolar i que no eren espanyols i que no han pogut  
triar i això a mi em pareix una aberració, un atemptat contra els drets de les famílies, 
que una persona que no vulga aprendre una llengua perquè està de pas perquè està 
en una zona que mai s’ha parlat, si pensem en els drets de les persones doncs tenen 
dret a poder elegir. I ja està, si vosté considera que es fa un ús correcte, doncs vote en 
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contra, nosaltres considerem que es vulneren drets de famílies i per això presentem 
aquesta moció. Moltes gràcies.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Molt bé. Vots a favor de la moció? Ja 
no veig la taula. A tu si que te veig Toni, però no veig la taula on estan tots.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Julián ha alçat la mà.

El Pleno del Ayuntamiento, con los votos a favor de los dos concejales del 
grupo POPULAR y de los tres concejales del grupo CIUDADANOS, y con el voto en 
contra de los cuatro concejales del grupo PSOE, y de los dos concejales del grupo 
COMPROMÍS, ACUERDA:

1º.-RECHAZAR la Moción del grupo Popular para garantizar el derecho a la 
elección de la lengua vehicular en la educación de sus hijos.

14.  EXPEDIENTE  709/2020.  MOCIÓN  QUE  PRESENTA  EL  GRUPO 
MUNICIPAL  PARTIDO  POPULAR  SOBRE  APOYO  AL  SECTOR  TAURINO 
VALENCIANO

Se da cuenta de la Moción que presenta el grupo Municipal POPULAR, que 
copiada literalmente, dice así:

MOCIÓN  DEL  GRUPO  MUNICIPAL  POPULAR  SOBRE  APOYO  AL  SECTOR  TAURINO 
VALENCIANO

Don Antonio Devís López, portavoz del Grupo Municipal Partido Popular en el 
Ayuntamiento  de  Albuixech,  al  amparo  de  lo  dispuesto  en  el  art.  206  del 
Reglamento de Organización y Funcionamiento y Régimen Jurídico de las Entidades 
Locales, aprobado por R.D. 2568/86, de 28 de Noviembre y del art. 97.3 de la Ley 
7/1985  reguladora  de  las  Bases  del  Régimen  Local,  presenta  ante  el  pleno 
corporativo la siguiente MOCIÓN para su debate y posterior aprobación si procede.

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS:

El  mundo  taurino  de  la  Comunitat  Valenciana  es  uno  de  los  sectores, 
económico,  cultural  y festivo,  más perjudicado, tanto por  el  virus,  como por las 
decisiones  gubernamentales  para  combatirlo  que,  inevitablemente  limitan 
temporalmente la exhibición de reses bravas.

Los ingresos de la inmensa mayoría de esos actos no van a tener lugar pero 
los gastos de alimentación, mantenimiento y cuidado van a permanecer íntegros.

El sector de Bous al Carrer puede verse obligado a sacrificar más de 6.000 
de  las  9.500  reses  de  que  dispone  en  nuestra  comunidad  autónoma con  unas 
pérdidas directas para las ganaderías autóctonas de 84 millones de euros y para el 
conjunto del sector de 300 millones.

La desaparición de los actuales ganados supondrá que muchos municipios 
en el futuro no puedan contratar estos servicios y en el caso de hacerlo los precios 
futuros sean, por la escasez de oferta, a precios muy elevados.
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Además del daño económico, existe un evidente perjuicio social, vinculado al 
carácter  festivo  de  sus  actos,  que,  en  la  mayoría  de  municipios  valencianos 
conforma el corazón de las celebraciones patronales, fundacionales y de todo tipo, 
que se realizan mayoritariamente entre marzo y septiembre, justamente los meses, 
que, en principio, van a ser los de máxima incidencia.

Los festejos de Bous al Carrer están más afectados que el resto de sectores 
ganaderos, que, aún dañados, su finalidad cárnica sigue cumpliéndose de manera 
parcial.

Países como Francia ya están articulando ayudas mensuales directas para la 
alimentación  de  las  ganaderías  de  toro  bravo,  que  eviten  el  envío  masivo  al 
matadero de estos animales y,  sin embargo,  en la Comunidad Valenciana, tal  y 
como ha trascendido la Consellería de Agricultura pretende excluir a tan importante 
sector de cualquier tipo de apoyo.

Además  de  las  ventajas  económicas  y  sociales,  las  razas  de  ganado 
autóctono  deben  ser  objeto  de  especial  protección,  no  sólo  como  parte  del 
patrimonio genético animal de nuestro país, sino porque al ser criados en régimen 
extensivo,  suponen  un  gran  beneficio  para  la  sostenibilidad del  medio  rural,  la 
España  vaciada,  y  nuestro  medio  ambiente,  tal  y  como el  propio  Ministerio  de 
Agricultura establece.

Por todo lo anteriormente expuesto, el Grupo Municipal de Partido Popular, 
solicita al pleno la adopción del siguiente ACUERDO:

PRIMERO.- Instar al Gobierno de la Nación a:

1. Suprimir el pago de la cuota de autónomos, o su devolución, desde que se 
decretó el estado de alarma hasta que las limitaciones a las celebraciones taurinas 
finalicen.

2.  Que  el  sector  del  toro,  como  hasta  ahora,  sea  incluido  en  todas  las 
medidas genéricas que el Ministerio de Cultura adopte, de apoyo a su sector.

SEGUNDO- Instar al Consell de la Generalitat Valenciana a:

1. Que se apruebe un Plan de Recuperación y Promoción del Sector Taurino 
Valenciano que permita la supervivencia de la totalidad de ganaderías de reses 
bravas valencianas.

2.  Que la Orden de ayudas de 27 de abril  de 2020, de la Consellera de 
Agricultura,  Desarrollo Rural,  Emergencia Climática y Transición Ecológica, por la 
que se convocan las ayudas para el fomento de razas autóctonas cuente con un 
apartado específicamente dotado para subvencionar al sector de reses bravas.

3.  Que  de  manera  inmediata  se  cree  una  línea  de  ayudas  para  la 
alimentación del ganado y su atención sanitaria.

TERCERO.- Notificar el presente acuerdo a la Presidencia de la Generalitat 
Valenciana, a los Grupos políticos con representación en Les Corts Valencianes y a 
la Federación Valenciana de Municipios y Provincias.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Voleu algun aclariment? Doncs anem a 
votar. Vots a favor de la moció?(9) No vos veig.  En contra? Abstencions?(2) 
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Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Som nou, bé, l’alcalde que no vote…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: 9 vots a favor i 2 abstencions.
Intervé Regidor PP, Antonio Devís: El senyor alcalde no es conta, no fa falta.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: És que quan no veig els que estan ahí 
i diu: “sis”, clar, jo pensava que sis era contant-vos a vosaltres.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Senyor alcalde, sap que passa? M’he donat 
compte, vosté ho tindrà d’una manera que si no parlen no els veu, aleshores la taula, 
quan tingueu que votar, que algú diga alguna cosa perquè li aparega, sinó va a anar 
perdut tota l’estona.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Perfecte, s’agraix, Toni. 

El Pleno del Ayuntamiento, con los votos a favor de los cuatro concejales del 
grupo PSOE, de los tres concejales del grupo CIUDADANOS, y de los dos concejales 
del  grupo  POPULAR,  y  con  el  voto  en  contra  de  los  dos  concejales  del  grupo 
COMPROMÍS, ACUERDA:

1º.-APROBAR  la  Moción  presentada  por  el  grupo  municipal  POPULAR,  de 
apoyo al sector taurino.

2º.-Notificar  el  presente  acuerdo  a  la  Presidencia  de  la  Generalitat 
Valenciana, a los Grupos políticos con representación en Les Corts Valencianes y a 
la Federación Valenciana de Municipios y Provincias.

15.  EXPEDIENTE  710/2020.  MOCIÓN  QUE  PRESENTA  EL  GRUPO 
MUNICIPAL POPULAR SOBRE REDUCCIÓN DE LAS TASAS UNIVERSITARIAS 
PARA EL CURSO 2020-2021. 

Se da cuenta de la Moción que presenta el grupo Municipal  Popular,  que 
copiada literalmente dice así:

MOCIÓN  DEL  GRUPO  MUNICIPAL  POPULAR  SOBRE  REDUCCIÓN  DE  LAS  TASAS 
UNIVERSITARIAS PARA EL CURSO 2020/2021

Don Antonio Devís López, portavoz del Grupo Municipal Partido Popular en el 
Ayuntamiento  de  Albuixech,  al  amparo  de  lo  dispuesto  en  el  art.  206  del 
Reglamento de Organización y Funcionamiento y Régimen Jurídico de las Entidades 
Locales, aprobado por R.D. 2568/86, de 28 de Noviembre y del art. 97.3 de la Ley 
7/1985  reguladora  de  las  Bases  del  Régimen  Local,  presenta  ante  el  pleno 
corporativo la siguiente MOCIÓN para su debate y posterior aprobación si procede.

EXPOSICION DE MOTIVOS:

El  artículo  81.3b  de  la  Ley  orgánica  6/2001,  de  21  de  diciembre,  de 
Universidades,  establece en el  caso de estudios  conducentes  a  la  obtención de 
títulos de carácter oficial y validez en todo el territorio nacional, los precios públicos 
los  fijará  la  comunidad  autónoma  dentro  de  los  límites  que  establezca  la 
Conferencia  General  de  Política  Universitaria,  y  en  relación  con  los  costes  de 
prestación  del  servicio.  Por  tanto,  es  competencia  del  Consell  la  fijación  de los 
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precios públicos de las tasas universitarias.

El Consell puede fijar anualmente los importes de éstas, así como introducir 
nuevas titulaciones o  servicios  universitarios  susceptibles  de ser  retribuidos  por 
medio  de  tasas.  Asimismo,  el  Consell  puede  fijar  anualmente  los  incrementos 
aplicables en caso de segunda, tercera y posteriores matrículas, así como fijar el 
importe de las enseñanzas con precio o grado de experimentalidad excepcional.

Por  otra  parte,  cada  universidad  cobrará  las  tasas  al  alumnado  en  los 
periodos que estime adecuados, pero siempre en dos modalidades. Una es el pago 
totalidad de la anualidad o por pago aplazado durante el curso. Durante el curso 
2019/2020 se ha producido una circunstancia que ha afectado a toda la sociedad y 
por supuesto también al mundo universitario. Debido a la aplicación de las normas 
del Real Decreto 463/2020, de 14 de marzo, por el que se declara el estado de 
alarma  para  la  gestión  de  la  situación  de  crisis  sanitaria  ocasionada  por  el 
COVID-19, el alumnado dejó de poder asistir a las clases presenciales.

Así mismo, el pasado 3 de abril la Consellera de Innovación, Universidades, 
Ciencia y Sociedad Digital junto a los rectores de las universidades públicas de la 
Comunitat  Valenciana  acordaron que toda la  docencia  tendría  que continuar  de 
manera telemática.

Sin duda esta medida necesaria, pero no lo suficientemente planificada, ha 
provocado una serie de perjuicios al alumnado tanto en el ámbito académico como 
en el económico. Por eso entendemos desde el Grupo Popular que la Consellera de 
Innovación, Universidades, Ciencia y Sociedad Digital junto con la Conferencia de 
Rectores de la Comunitat Valenciana han de estudiar medidas que compensen al 
alumnado en la matrícula del curso 2020/2021.

Por todo lo anteriormente expuesto, el Grupo Municipal de Partido Popular, 
solicita al pleno la adopción del siguiente ACUERDO:

PRIMERO.- Instar al Consell de la Generalitat Valenciana a:

1.  Establecer compensaciones económicas a los estudiantes universitarios 
para el próximo curso 2020/2021, consistentes en una rebaja de la matrícula en 
proporción  al  tiempo  en  que  no  han  tenido  educación  presencial,  debiendo 
suplementar la Generalitat esta disminución de ingresos.

2. El alumnado que haya finalizado sus estudios durante el curso 2019/2020 
serán compensados mediante la devolución de la parte proporcional de la matrícula 
o  con  la  reducción  de  otras  tasas  universitarias  como  la  expedición  de  títulos 
académicos.

3.  Incrementar  la  línea  presupuestaria  “Compensación  por  reducción  de 
tasas  universitarias”  CÓDIGO  LÍNEA:  T8241000  en  la  misma  cantidad  que  las 
universidades reduzcan sus ingresos como consecuencia de la reducción de tasas 
universitarias.

SEGUNDO.- Notificar el presente acuerdo a la Presidencia de la Generalitat 
Valenciana, a los Grupos políticos con representación en Les Corts Valencianes y a 
la Federación Valenciana de Municipios y Provincias.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Jo açò li puc dir, que el Govern del 
Botànic, des de que està, rebaixà al principi un 15 % en el curs 17 i en el 18 i després 
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aquest any ha rebaixat un 17 més per cent, en total la ... Un 17 la primera i un 32 en la 
segona i que cada universitat ha considerat l’alumnat i ha pres unes mesures i també li  
dic que en l’exercici  20 des de la Conselleria hi ha un programa de beques de 31.000 
a 175.000 €, que és el que hi ha i som conscients de la situació de crisi econòmica i  
social  provocada  per  la  COVID  i  que  sé  que  requereix  de  l’adopció  de  mesures 
extraordinàries i excepcionals però que el Govern del Consell ja ha pres i va a seguir  
prenent-les, així que li anem a votar... no procedeix la moció, creguem que el Govern 
ja ha actuat, que el Govern del Botànic ja ha actuat sobre la moció.

Intervé Regidor CIUDADANOS, José Manuel Riquelme: Nosaltres votarem a favor 
perquè tot estalvi que es puga fer considerem que és bo per als estudiants.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Doncs bé, anem a votar la moció.

Intervé  Regidor  PP,  Antonio  Devís:  Sols  un  segon  i  molt  ràpid  i  acabe,  senyor 
alcalde, un apunt curtet i podem votar. Al final, jo pense que l’educació pública té que 
ser de qualitat i té que ser accessible a totes les famílies, hi ha persones que els ve  
justet poder pagar, si damunt de que no van a rebre les classes, han de pagar-ho, 
quan no tenen faenes, això és, crea més enveja social entre els que poden i els que 
no, aleshores, és una llàstima que no es recolze a les necessitats i que al final sempre 
siga el mateix esforç, uns guanyen i els pobres a patir, així és la vida.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit:  Toni, pareix mentida que tu digues 
això. Vint anys de Govern del Partit Popular. Que estàs defensant al Partit Popular, rei.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Jo estic defensant, el que jo volguera...

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit:  Vint anys, vint anys, vint anys... vint 
anys  podeu  fer  el  que  vos  dóna  la  gana  amb les  taxes  universitàries,  que  estàs 
defensant al partit Popular i les polítiques del Partit Popular, no entenc eixa afirmació 
que acabes de fer ara, que és molt benvinguda i que el Consell precisament és molt  
sensible a la mateixa. Perquè s’estan fent eixes polítiques ja, no podem votar a favor la 
moció, perquè ja està fent.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Josep, jo quan vinc ací, sóc Toni Devís, Regidor 
d’Albuixech i el meu Partit el que ha fet quan ho ha fet en la Comunitat valenciana amb 
les taxes acadèmiques, hui en dia poc importa per dos motius, perquè ja són altres i  
perquè jo vinc ací a buscar el benefici per als veïns d’Albuixech, si jo estiguera en la 
Generalitat Valenciana, no sé quins serien els motius per els quals jo estaria o altres 
coses, perquè tens altres objectius segurament. Però jo a dia de hui, vull que els veïns 
del poble que no poden estudiar, puguen estudiar, aleshores jo defenc el seu bé, i 
altres coses a mi Josep, no m’importen.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Bé, aleshores jo li dic que el Consell 
comparteix amb vosté eixe objectiu i nosaltres compartim l’objectiu del Consell.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Voten que sí, llavors.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: No, home, perquè ja està fent.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Ja s’està fent. Es una cosa que no 
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procedeix.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Bueno.

El Pleno del Ayuntamiento, con los votos a favor de los dos concejales del 
grupo POPULAR y de los tres concejales del grupo CIUDADANOS, y con el voto en 
contra de los cuatro concejales del grupo PSOE, y de los dos concejales del grupo 
COMPROMÍS, ACUERDA:

1º.-RECHAZAR  la  Moción  que  presenta  el  Grupo  Municipal  Popular  sobre 
reducción de las tasas universitarias para el curso 2020-2021.

16.  EXPEDIENTE  712/2020.  MOCIÓN  QUE  PRESENTA  EL  GRUPO 
MUNICIPAL POPULAR SOLICITANDO A LAS DIFERENTES ADMINISTRACIONES 
LA CONCESIÓN URGENTE DE AYUDAS A LOS AFECTADOS POR LOS DAÑOS 
GENERADOS POR EL TEMPORAL "GLORIA"GENÉRICO

Se da cuenta de la Moción que presenta el grupo Municipal  Popular,  que 
copiada literalmente dice así:

MOCIÓN  DEL  GRUPO  POPULAR  SOLICITANDO  A  LAS  DIFERENTES 
ADMINISTRACIONES LA CONCESIÓN URGENTE DE AYUDAS A LOS AFECTADOS POR 
LOS DAÑOS GENERADOS POR EL TEMPORAL “GLORIA”

Don Antonio Devís López, portavoz del Grupo Municipal Partido Popular en el 
Ayuntamiento  de  Albuixech,  al  amparo  de  lo  dispuesto  en  el  art.  206  del 
Reglamento de Organización y Funcionamiento y Régimen Jurídico de las Entidades 
Locales, aprobado por R.D. 2568/86, de 28 de Noviembre y del art. 97.3 de la Ley 
7/1985  reguladora  de  las  Bases  del  Régimen  Local,  presenta  ante  el  pleno 
corporativo la siguiente MOCIÓN para su debate y posterior aprobación si procede.

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS:

Los azotes de los temporales en la Comunidad Valenciana han dejado de ser, 
lamentablemente, algo excepcional para convertirse en un fenómeno que ocurre 
con una frecuencia cada vez más corta. Pero en este caso, tanto por los destrozos 
analizados en las primeras evaluaciones como por su extensión, se habla del peor 
caso ocurrido en los últimos 20 años.

El  temporal  deja  el  peor  de  los  balances:  cinco  fallecidos  y  pérdidas 
millonarias en sectores estratégicos tanto en el interior, como en la costa, donde 
numerosas playas han sufrido las consecuencias.

Las consecuencias son cada vez más devastadoras,  con hundimientos de 
paseos  marítimos,  playas  dañadas  o  desaparecidas,  zonas  de  juegos  infantiles 
arrastradas,  y  pasarelas,  zonas  de  vigilancia  y  servicios  de  playas  accesibles 
deteriorados o directamente destruidos.

Los últimos efectos provocados por el  temporal  de nieve han ocasionado 
daños sustanciales también en municipios de interior, bastante castigados ya por el 
aislamiento, la despoblación y las dificultades de progreso económico.
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De igual forma, los daños en el campo son generalizados en todo el territorio 
debido al viento y al granizo. El cultivo de los cítricos, en su segunda parte de la 
campaña, es el más perjudicado viéndose afectada cerca del 25% de su cosecha 
por recolectar.

Mostramos  también,  nuestra  especial  preocupación  sobre  todo  por  la 
repercusión  y  afectación  que  estos  destrozos  han  podido  ocasionar  al  sector 
turístico,  sector  vital  siendo pilar  y motor  económico fundamental  para un gran 
numero de municipios, tanto de costa como de interior.

En los anteriores temporales, los gobiernos del Partido Popular actuaron de 
forma eficaz con la aprobación de ayudas directas. En 2017, por ejemplo, el ministro 
de Fomento, Íñigo Gómez de la Serna, visitó nuestra Comunidad y activó ayudas en 
el primer Consejo de Ministros siguiente con más de 100 millones de euros. Unas 
ayudas que permitieron contratar en tiempo récord las reparaciones para que las 
playas estuvieran adecentadas antes de la Semana Santa de 2017.

Es por eso, que desde este consistorio municipal,  todos los componentes 
debemos considerar prioritario dar respuesta a las necesidades extraordinarias que 
se plantean tras el temporal, e intentar paliar cuanto antes los efectos destructivos 
que  el  temporal  ha  tenido  en  nuestra  localidad,  solicitando  a  todas  las 
administraciones  públicas  que  doten  de  recursos  y  ayudas  a  las  numerosas 
localidades que hemos sufrido las consecuencias del temporal.

Por todo lo anteriormente expuesto, el Grupo Municipal de Partido Popular, 
solicita al pleno la adopción del siguiente ACUERDO:

PRIMERO.- El Ayuntamiento de Albuixech muestran sus condolencias por las 
víctimas mortales que ha dejado la borrasca “Gloria” a su paso por la Comunitat y 
su solidaridad con todos los damnificados. Asimismo, ponen en valor la colaboración 
ciudadana mostrada en todo momento y el agradecimiento al trabajo realizado por 
las Fuerzas y Cuerpos de Seguridad del Estado, la Policía Local, la UME, Protección 
Civil, Bomberos y todos aquellos que han colaborado en las labores de rescate y 
reparto de víveres.

SEGUNDO.-El  Ayuntamiento  de  Albuixech  quieren  poner  de  manifiesto  la 
necesidad  de  solicitar  a  las  administraciones  públicas  la  máxima  celeridad  y 
agilidad  en  las  actuaciones,  en  la  declaración  de  zonas  catastróficas  y  la 
anticipación de las ayudas a los afectados.

TERCERO.- El Ayuntamiento de Albuixech insta al Consell y al Gobierno de la 
Nación a que,  en el  ámbito de sus respectivas competencias,  lleven a cabo las 
siguientes actuaciones:

1. Determinar y cuantificar, a la mayor brevedad posible, el alcance real de 
los  daños  causados  por  las  lluvias,  nevadas,  granizadas,  vientos,  tormentas, 
temporal marítimo e inundaciones sucedidas, en la Comunitat Valenciana.

2. Declarar el área afectada de nuestra Comunitat como zona gravemente 
afectada por una emergencia de protección civil, según el procedimiento y a los 
efectos de lo previsto en la Ley 17/2015, de 9 de julio, del Sistema Nacional de 
Protección Civil.

3.  En  atención  a  la  declaración  de  zona  afectada  gravemente  por  una 
emergencia de protección civil, aplicar las medidas dispuestas en el artículo 24 de 
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la referida Ley 17/2015, de 9 de julio, que resulten convenientes para paliar los 
daños provocados.

4.  Evaluar,  si  procede,  las  medidas  excepcionales  de  autorización  de 
reducción de los índices de rendimiento neto de las explotaciones y actividades 
agrarias realizadas en las zonas siniestradas.

5. Realizar un seguimiento de las indemnizaciones, del 100% del daño real, 
por el sistema de seguros agrarios, agilizando su pago.

6. Elaborar y ejecutar de forma inmediata un plan de recuperación urgente 
de  las  playas  de  la  Comunitat  Valenciana,  así  como  de  las  infraestructuras 
accesorias, para que se encuentren en pleno rendimiento en la próxima campaña 
turística de Semana Santa 2020.

7. Habilitar los recursos necesarios para la reparación de las infraestructuras 
viarias o ferroviarias afectadas.

8. Facilitar a los ayuntamientos y vecinos afectados el apoyo necesario para 
la tramitación de seguros y ayudas, con el fin de recibirlos con la mayor rapidez.

9. Llevar a cabo la coordinación y seguimiento de las medidas para lograr su 
máximo desarrollo, creando una Comisión de coordinación según lo dispuesto en el 
artículo 25 de la Ley 17/2015, de 9 de julio.

10. Realizar la evaluación correspondiente de la habitabilidad de los edificios 
de  las  zonas  afectadas,  habilitando  igualmente  recursos  necesarios  para 
proporcionar  temporalmente  alternativas  habitacionales  dignas  para  las  familias 
que hayan perdido su vivienda.

CUARTO.-  Notificar el  presente acuerdo a la  Presidencia  de la Generalitat 
Valenciana, a los Grupos políticos con representación en Les Corts Valencianes y a 
la Federación Valenciana de Municipios y Provincias.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Algun aclariment?

Intervé  Regidor  COMPROMÍS,  Josep  Tamarit:  Jo,  sols  dir  que  s’han  articulat... 
disculpeu, és que hi ha voltes que tinc problemes de connexió i he de llevar el vídeo. 
S’han articulat ajudes des de el Ministeri, des de el Consell i des de la Diputació per al 
“Gloria”.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Per exemple, si heu passat per la platja 
del Puig, està rehabilità, ho sé perquè he vist  fotos del meu fill.  Han rehabilitat les 
platges i les actuacions jo crec que no procedeix ara perquè ja està tot en marxa i com 
bé ha  dit  Josep,  des  de  el  Ministeri,  a  través de Costes,  perquè cadascú té  una 
demarcació de carreteres i de la Generalitat, el mateix que la Diputació , s’han donat 
ajudes a tota la gent que està i els que no seguiran en marxa regenerant les coses i  
acabant-ho, perquè saps que tampoc es pot fer tot de colp. Així  que nosaltres aquesta 
moció jo crec que està fora de lloc i no l’anem a votar a favor perquè està fora de lloc 
ja.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Aquesta moció, el que té és alguns punts fora de 
temps, perquè aquesta moció jo duc volent presentar-la ja fa temps i  per diferents 
circumstàncies ha sigut  avui,  en  qualsevol  cas,  potser  hi  ha  alguns punts  que no 
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procedeixen, cal veure al final, l’abast real…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Toni, si la vols presentar en el pròxim 
ple, agraint-li a la Policia, als Governs... quatre coses si, però tot el de més de que si 
les platges, de que no sé que...ho lleves i la presentes en el pròxim i la podem parlar 
abans. Sinó aquesta tal com està, te l’anem a votar en contra. Simplement això.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  No es tracta a soles de les costes, es tracta 
d’infraestructures,  segurs  agraris,  es  tracta  d’una  sèrie  de  circumstàncies,  de 
deficiències, jo no dic que no s’haja fet res des de l’administració central, faltaria més 
que no  hagueren fet  res...  ara,  d’ahí  a  ser  suficient  i  associar  els  problemes dels 
ciutadans, el turisme, l’agricultura, l’infraestructura, en platges, en fi, està molt lluny 
d’estar solucionat i  ara damunt s’uneix el desastre que tinguérem  amb el desastre 
actual i crec, que així m’enganye que s’oblidaràn moltes coses i molta gent va a patir  
molt sense tindre culpa de res, i es va a veure en situacions que jo no volguera estar i  
per això pense doncs que cal intentar. Diuen que s’ha fet prou, no passa res, voten 
que no... són lliures, ara, el Partit Popular d’ Albuixech considera que es pot fer més.  
Només això.

Intervé  Alcalde  PSOE,  José  Vicente  Andreu:  Em  pareix  perfecte  que  el  Partit 
Popular en Albuixech diga que es pot fer més, sempre es pot fer més, mai hi ha prou, 
però  que  nosaltres  diguem  que  no  procedeix  la  moció  en  aquestos  moments  i 
personalment nosaltres l’anem a votar en contra així que primer, vots a favor? Cinc. En 
contra? Sis. No s’aprova la moció. 

El Pleno del Ayuntamiento, con los votos a favor de los dos concejales del 
grupo POPULAR y de los tres concejales del grupo CIUDADANOS, y con el voto en 
contra de los cuatro concejales del grupo PSOE, y de los dos concejales del grupo 
COMPROMÍS, ACUERDA:

1º.-RECHAZAR la Moción que presenta el Grupo Municipal Popular solicitando 
a las diferentes administraciones la concesión urgente de ayudas a los afectados 
por los daños generados por el temporal “Gloria”.

17.  EXPEDIENTE  713/2020.  MOCIÓN  QUE  PRESENTA  EL  GRUPO 
MUNICIPAL POPULAR SOBRE MEDIDAS PARA LA FINANCIACIÓN LOCAL EN 
EL MARCO DE LA CRISIS DEL COVID-19.

Se deja el punto pendiente sobre la mesa.

18.  EXPEDIENTE  740/2020.  MOCIÓN  QUE  PRESENTA  EL  GRUPO 
MUNICIPAL  POPULAR  DEL  AYUNTAMIENTO  DE  ALBUIXECH  PARA  LA 
ELIMINACIÓN DEL CIERRE PROGRESIVO DE LOS CENTROS DE EDUCACIÓN 
ESPECIAL.

Intervé  Alcalde  PSOE,  José  Vicente  Andreu:  És  que  no  crec  que  estiga  ben 
redactada.

Intervé  Regidor  COMPROMÍS,  Josep  Tamarit:  “L’eliminació  del  tancament 
progressiu” sí que està bé. No, Toni?
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Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Sí, sí que està bé.

Intervé  Regidor  PP,  Antonio  Devís:  Pot  ser  que hi  haja  algun error,  no  seria  la 
primera volta que envie alguna cosa mal feta, espere que poques voltes, bé, comence.

Se da cuenta de la Moción que presenta el grupo municipal  Popular, que 
copiada literalmente dice así:

MOCIÓN PARA QUE EL AYUNTAMIENTO DE ALBUIXECH SOLICITE AL GOBIERNO DE 
ESPAÑA  LA  SUSPENSIÓN  DE  LA  DISPOSICIÓN  ADICIONAL  CUARTA  DEL 
ANTEPROYECTO DE LEY DE EDUCACIÓN (LEY CELAÁ) RELATIVO AL CIERRE DE LOS 
CENTROS DE EDUCACIÓN ESPECIAL 

Don Antonio Devís López, portavoz del Grupo Municipal Partido Popular en el 
Ayuntamiento  de  Albuixech,  al  amparo  de  lo  dispuesto  en  el  art.  206  del 
Reglamento de Organización y Funcionamiento y Régimen Jurídico de las Entidades 
Locales, aprobado por R.D. 2568/86, de 28 de Noviembre y del art. 97.3 de la Ley 
7/1985  reguladora  de  las  Bases  del  Régimen  Local,  presenta  ante  el  pleno 
corporativo la siguiente MOCIÓN para su debate y posterior aprobación si procede.

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS:

El  anteproyecto de la  nueva Ley de Educación que está  desarrollando el 
Gobierno de España a través del Ministerio de Educación (conocida como Ley Celaá) 
ha incluido en su Disposición Adicional Cuarta el cierre progresivo de los Centros de 
Educación Especial. El periodo que establece el Gobierno del PSOE para ejecutar el 
cierre de estos colegios es de 10 años, hasta el próximo 2030, y solo establece la 
posibilidad  de  mantener  algunos  de  ellos  para  atender  a  “los  alumnos  que 
requieran de una atención muy especializada”. 

La Plataforma Educación Inclusiva SÍ, Especial TAMBIÉN, que agrupa a miles 
de familias con hijos con discapacidad intelectual  así  como docentes en todo el 
territorio español, ha manifestado su total desacuerdo con la medida. 

El Gobierno de España prevé incorporar a los estudiantes con discapacidad 
intelectual a los colegios ordinarios a través del desmantelamiento paulatino de los 
centros sin que esta decisión haya sido “consultada ni con los padres, ni con los 
profesionales de los colegios”, tal y como denuncia la citada plataforma en uno de 
sus comunicados.

Asimismo, tramitar esta ley aprovechando el decreto de estado de alarma 
por el COVID-19 constituye un menosprecio directo a las familias que han mostrado 
su “absoluto rechazo a la estrategia empelada por el Gobierno para amordazar a las 
personas con discapacidad intelectual, a sus familias y docentes”. 

Desde el Partido Popular hemos defendido siempre la libertad de las familias 
para elegir la educación de sus hijos. Y con ese espíritu hemos exigido preservar 
esta red de centros que ha sido posible gracias a los grandes avances conseguidos 
en  este  campo  durante  las  últimas  décadas.  Si  el  Gobierno  de  España  decide 
aprobar la nueva Ley de Educación con la citada Disposición Adicional Cuarta se 
atentará contra los derechos fundamentales de las familias y se perpetrará una 
grave  involución  en  la  formación  y  educación  de  alumnos  con  discapacidad 
intelectual. 

 

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 5
G

D
W

3Z
XY

4T
D

LD
K2

W
PK

PZ
9D

KD
J 

| V
er

ifi
ca

ci
ón

: h
ttp

s:
//a

lb
ui

xe
ch

.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 3
8 

de
 1

05
 



 

El Partido Popular, el pasado 5 de marzo, presentó una Proposición No de Ley 
(PNL) en el Congreso de los Diputados para garantizar el derecho de libertad de 
elección a las familias. Asimismo propone eliminar el criterio de edad para poder 
asistir a los centros de Educación Especial. 

Paralelamente, el 29 de abril, el Grupo Parlamentario del PP en Les Corts 
presentó otra Proposición No de Ley en defensa de la libertad de las familias para 
elegir el centro educativo al que deben acudir sus hijos. 

Por todo lo anteriormente expuesto, el Grupo Municipal de Partido Popular, 
solicita al pleno la adopción del siguiente ACUERDO:

PRIMERO.- Solicitar al Gobierno de España la eliminación de la Disposición 
Adicional  Cuarta  de  la  LOMLOE  (Ley  Orgánica  de  modificación  de  la  LOE)  que 
contempla el cierre progresivo de los Centros de Educación Especial. 

SEGUNDO.-  Adherirnos  al  manifiesto  emitido  por  la  Plataforma Educación 
Inclusiva sí, Especial TAMBIÉN en defensa de la libertad de las familias para elegir la  
educación  que  deseen para  sus  hijos  (centros  de  Educación  Especial  o  centros 
ordinarios). 

TERCERO.- Dar traslado al Gobierno de España.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Algun aclariment a la moció?

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit:  Bé,  jo sí que dir que la... pel que 
respecta a ... Clar, és que part de la moció està basada en una sèrie de notícies que 
són mentida, aleshores, nosaltres sí que, a mi sí que m’agradaria dir en eixe sentit, 
que pel que respecta a l’educació especial en l’ambit de la Comunitat Valenciana, hi ha 
més de 27 milions en actuacions delegades per a la millora dels centres educatius d’  
educació especial i construcció de nous centres. S’han destinat 60 milions d’euros més 
a  l’alumnat  amb  necessitats  educatives  especials  que  l’últim  curs  escolar,  sota  el 
Govern del Partit Popular. S’ha incrementat el professorat, en els serveis de l’ alumnat 
amb necessitats  especials  en  més  d’un  15%,  respecte  a  l’últim  Govern  del  Partit 
Popular i per tant, no només és fals que s’estiga produint el tancament de cap centre 
d’educació especial sinó que a la Comunitat Valenciana estem construint nous i estem 
invertint en aquest alumnat més del que s’ha invertit mai i aleshores no podem votar a 
favor eixa moció, tot el contrari, pensem que es contraria totalment a les polítiques que 
està desenvolupant el Consell.

Intervé Regidor  PP,  Antonio Devís:  Vosté ha dit  que aquesta  moció es basa en 
mentides, aleshores la “disposición adicional cuarta de la LOMLOE, que contempla el 
cierre progresivo de los centros de educación especial”¿ no existe? És molt senzill, si  
la LOMLOE té aquesta disposició, aleshores, tot és de veres, si no està tot el que jo he 
dit és mentida. És així de senzill. Vosté està dient que eixa disposició no existeix.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit:  No, jo no estic dient això, jo estic 
dient que es basa en una sèrie de notícies que van eixir en una sèrie de mitjans que 
són mentida i que les dades que jo li he donat, són dades objectives de les polítiques 
que s’estan desenvolupant en matèria d’educació especial en la Comunitat Valenciana, 
aleshores…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Bé, passem a votar la moció. Vots a 
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favor de la moció? Cinc. Vots en contra? Sis, no s’aprova la moció.

El Pleno del Ayuntamiento, con los votos a favor de los dos concejales del 
grupo POPULAR y de los tres concejales del grupo CIUDADANOS, y con el voto en 
contra de los cuatro concejales del grupo PSOE, y de los dos concejales del grupo 
COMPROMÍS, ACUERDA:

1º.-RECHAZAR la Moción que presenta el Grupo Municipal Popular para la 
eliminación del cierre progresivo de los centros de educación especial.

19.  EXPEDIENTE  741/2020.  MOCIÓN  DEL  GRUPO  POPULAR  PARA 
GARANTIZAR  LA  AUTONOMÍA  DE  LAS  ENTIDADES  LOCALES  PARA  LA 
GESTIÓN DE SUS RECURSOS.

Se deja el punto pendiente sobre la mesa.

20.  EXPEDIENTE  742/2020.  MOCIÓN  QUE  PRESENTA  EL  GRUPO 
MUNICIPAL POPULAR PARA QUE EL  AYUNTAMIENTO DE  ALBUIXECH DEJE 
PARTICIPAR A LOS GRUPOS POLÍTICOS MUNICIPALES EN LA ELECCIÓN DE 
INVERSIONES A REALIZAR EN EL PIDV

Se da cuenta de la Moción que presenta el grupo municipal  Popular, que 
copiada literalmente dice así:

MOCIÓN PARA PARA QUE EL AYUNTAMIENTO DE ALBUIXECH DEJE PARTICIPAR 
A  LOS  GRUPOS  POLÍTICOS  MUNICIPALES  EN  LA  ELECCIÓN  DE  INVERSIONES  A 
REALIZAR EN EL PIDV

Don Antonio Devís López, portavoz del Grupo Municipal Partido Popular en el 
Ayuntamiento  de  Albuixech,  al  amparo  de  lo  dispuesto  en  el  art.  206  del 
Reglamento de Organización y Funcionamiento y Régimen Jurídico de las Entidades 
Locales, aprobado por R.D. 2568/86, de 28 de Noviembre y del art. 97.3 de la Ley 
7/1985  reguladora  de  las  Bases  del  Régimen  Local,  presenta  ante  el  pleno 
corporativo la siguiente MOCIÓN para su debate y posterior aprobación si procede.

EXPOSICION DE MOTIVOS:

En el último Pleno de la Diputación de Valencia celebrado el pasado día 28 
de abril, se aprobó por unanimidad el Plan de Inversiones 2020-2021 dotado con 
144 millones de euros que permitirá financiar obras y servicios de los municipios de 
menos de 50.000 habitantes y de las Entidades Locales Menores de la provincia de 
Valencia,  así  como  de  las  Mancomunidades  de  Municipios  de  la  provincia  de 
Valencia jurídicamente constituidas, tal y como se indica en la cláusula tercera de la 
convocatoria, que se ha publicado en el BOP de Valencia número 88 de 11 de mayo 
de 2020.

El  Grupo  Popular  de  la  Diputación  de  Valencia  apoyó  este  Plan  de 
Inversiones,  manifestando en dicho Pleno,  la satisfacción por  su aprobación,  así 
como por las aportaciones extraordinarias del Fondo de Cooperación Municipal por 
valor  de  40  millones  de  euros,  que  han  permitido  dar  a  los  Ayuntamientos  la 
liquidez que necesitaban. Así mismo cabe señalar que fue incluida una enmienda 
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presentada  por  el  Grupo  Popular  para  facilitar  el  asesoramiento  técnico  a  los 
ayuntamientos  que  decidan  poner  en  marcha  planes  de  empleo  locales  lo  que 
demuestra  nuestra  sensibilidad por  este  tema que se  está  convirtiendo en una 
grave consecuencia  de la  crisis  sanitaria,  económica y  social  ocasionada por  la 
COVID-19.

Atendiendo al respeto a la autonomía municipal en la toma de decisiones, 
vamos a trabajar todos los grupos municipales de ALBUIXECH conjuntamente para 
que a través de las ayudas de este Plan de Inversiones de la Diputación de Valencia, 
podamos mejorar las infraestructuras de nuestro municipio y sobre todo la calidad 
de  vida  de  nuestros  vecinos  y  vecinas.  Tenemos  ante  nosotros  un  reto  muy 
importante puesto que debemos entre todos elegir de una manera muy cuidadosa y 
real cuáles son las actuaciones más acuciantes y priorizar adecuadamente.

Desde  el  Grupo  Municipal  Popular  de  Albuixech  queremos  contribuir  con 
nuestra participación activa y no partidista a elegir las actuaciones que queremos 
que se financien con los fondos del Plan de Inversiones de la Diputación de Valencia 
para el bienio 2020-2021 en nuestro municipio. La participación de todos los grupos 
políticos  municipales  para  acordar  por  unanimidad  qué  obras  y  servicios  le 
solicitamos a la  Diputación para ser  financiadas por  estos  fondos constituye un 
ejercicio democrático necesario que redundará en beneficio de todos los habitantes 
de nuestro municipio.  Todo esto sabiendo que se nos ha asignado la cuantía de 
134.033 euros para nuestro ayuntamiento.

La segunda línea de actuación para los Ayuntamientos que se contempla en 
la cláusula segunda de la convocatoria, nos abre a nuevas actuaciones en la línea 
de  cumplir  los  Objetivos  de  Desarrollo  Sostenible  (ODS)  para  2030  cuyas 
actuaciones están recogidas en el ANEXO IV y que debemos debatir en conjunto 
para hacer la mejor elección que compatibilice la mejora de la calidad de vida con 
la mejora de la sostenibilidad de nuestro municipio convirtiéndolos en un objetivo 
único.

Del  propio  texto  de  la  convocatoria  se  deduce  la  necesidad  de  que  la 
participación, y aún diríamos más, del consenso en las obras y servicios a realizar 
en nuestro municipio con los fondos de la Diputación, sea el eje sobre el que pivote 
esta elección. Vemos también, que se ha incorporado en este Plan de Inversiones, la 
exigencia de aprobar los Planes Urbanos de actuación municipal con la fecha límite 
de  31  de  diciembre  de  2021,  por  todos  los  Ayuntamientos  de  la  provincia  de 
Valencia,  como  actuación  a  subvencionar  de  forma  obligatoria.  Y  esos  planes 
requieren de la participación ciudadana que recoge las diferentes sensibilidades del 
municipio al igual que lo hacen los diferentes grupos políticos municipales al elegir  
de forma consensuada y unánime las obras y servicios a financiar por la Diputación 
de Valencia, como pretende este grupo municipal popular.

Por todo lo anteriormente expuesto, el Grupo Municipal de Partido Popular, 
solicita al pleno la adopción del siguiente ACUERDO:

Que el Grupo Municipal Popular del Ayuntamiento de ALBUIXECH, participe 
en la decisión de las inversiones que corresponden a nuestro municipio y que serán 
objeto de subvención por el PLAN DE INVERSIONES DE LA DIPUTACIÓN DE VALENCIA 
2020-2021 en beneficio de nuestros vecinos.

O podríem estendre-ho a Ciudadanos i que fora: El grupo municipal Popular del 
ayuntamiento  de  Albuixech  y  el  grupo  Ciudadanos  de  Albuixech  participen  en  la 
decisión de las inversiones que corresponde a nuestro municipio y que sean objeto de 
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subvención por  el Plan de Inversiones de la Diputación de Valencia 20-21 en beneficio 
de nuestros vecinos.”

Ací Julián, podem incloure els dos partits, si no hi ha cap problema i que es 
deixe participar a l’oposició al complet. Moltes gracies.

Intervé  Alcalde  PSOE,  José  Vicente  Andreu:  Fins  ara  hi  han  hagut  plens, 
comissions informatives, portaveus que no sé si estiguéreu i no heu fet cap proposta. I 
el temps passa, vull dir-te, per al pròxim, feu propostes i no digueu que voleu participar 
de alguna cosa, feu propostes vosaltres, es reunim i les estudiem, però en aquest 
moment,  anem a votar en contra perquè ja està, però a partir  d’ara feu propostes 
vosaltres, no digueu que voleu participar, feu-nos propostes que no heu fet.

Intervé  Regidor  PP,  Antonio  Devís:  Senyor  alcalde,  de  quina  manera  podem 
nosaltres participar,  si  quan feu qualsevol acte, s’enterem tard i  mal, si  quan hi  ha 
qualsevol  subvenció  que  hi  ha  que  sol.licitar  s’enterem  tard  i  mal,  si  quan  hi  ha 
qualsevol actuació que volem participar, s’enterem tard i mal per la premsa, pels veïns, 
jo  acabe  de  seguida  i  vosté  parla  tot  el  que  vulga,  si  cada  volta  que  nosaltres 
participaríem, no se’ns inclou, de quina manera vol que participem senyor Alcalde? Jo 
idees tinc moltes, el que no tinc és una cadira on poder fer-les públiques a vostés.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Mire, igual que... i acabem, igual que a 
mi indistintament com alcalde, el meu Partit m’envia el que hi ha, diga-li al seu Partit  
que quan hi haja alguna cosa que li ho diga, que li diguen els terminis i el que hi ha i a 
partir d’ahi, pot presentar vosté el que vulga. Que jo tinc informació del meu Partit, com 
a Partit i tinc informació com alcalde, però la rep del Partit, diga-li al seu Partit que li 
envie  informació  dels  terminis  i  el  que  hi  ha.  I  així  quan  presente  mocions,  com 
aquesta, per exemple, que li diguen ells ja el que hi ha i vosté ens diu simplement: 
“doncs jo faria açò”. I es reunim i fa propostes que segurament  alguna o igual totes li  
les podem assumir. Però que siga cosa des de el Partit, no cosa de l’ajuntament. Li 
han de ficar al dia.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Està molt clar.
Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Nosaltres, anem a votar-ho en contra 
perquè no podem estar pendents de dir açò i dir l’altre perquè hi ha uns terminis a 
complir.  I  més  coses  que  fer.  Així  que  vosté  a  partir  d’ara  els  diu  que  li  envien 
l’informació i li l’envien sense cap problema.

Intervé  Regidor  PP,  Antonio  Devís:  Vosté  el  que  vol  és  que  es  cree  un ... de 
l’Ajuntament  d’Albuixech.  Doncs bé,  doncs la  crearé,  jo  no  tinc  cap problema,  em 
posaré en contacte amb Diputació que gràcies a Déu ahí tinc molts bons amics i sé 
que no els importarà fer aplegar aquestes informacions quan siguen necessàries. La 
segona  part  és  que  nosaltres,  molt  a  pesar  de  vostés,  també  som  membres  de 
l’Ajuntament d’Albuixech. Jo, Carmen, els companys de Ciutadans, som tots membres 
electes  de  l’Ajuntament  i  la  senyora  Secretària  i  el  senyor  Vicesecretari  estan  en 
l’Ajuntament  per  a  treballar,  tant  per  a  vostés,  com  per  a  nosaltres,  aleshores, 
nosaltres considerem que igual que som Regidors igual que vostés, tenim els mateixos 
drets igual que vostés, alguns menys perquè estem en l’oposició, però d’ahí  a què 
se’ns excloga de tot,  però que ha quedat  molt  clar,  la postura de vosté.  Nosaltres 
parlem en el nostre Partit i que es busquen la vida i que després arriben propostes, 
com moltes altres voltes que jo els he dit, mira, en el cas més flagrant era la seguretat 
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de la pàgina web, per activa, per passiva, petició escrita en setembre, petició escrita 
en gener, en desembre, junta de portaveus, de manera privada i no es va fer cas a cap 
d’ elles. Si quan era algo de vital importància i urgència no s’ha fet cap cas, vosté vol 
que jo em crega que si jo vaig a vosté en documents firmats, fets pel meu Partit, pel  
meu compte, vosté va... ja no a aprovar, a llegir, dude molt que els llisca. Si vosté 
tinguera  alguna  intenció  real  de  fer-nos  partícip  en  aquest  Ajuntament,  seria  molt 
senzill. Vostés, quan hi ha una subvenció important que siga suficientment, doncs això, 
transcendent,  convocar-nos a tots  la  seua portaveu,  que per a això treballa  per a 
l’Ajuntament  d’Albuixech,  al  igual  que  altres  companys  de  Ciutadans,  perdó,  de 
Compromís i del PSOE, ens dirien en el seu temps laboral, dirien: “mireu, Toni o mireu 
Julián, el que ha eixit” Però com no teniu interés voleu crear una ... paral·lela per a res, 
doncs  no  es  preocupe,  jo  faré  això,  parlaré  amb  els  meus  amics  de  Diputació  i 
m’emprendré a llançar propostes però després, les llançaré públicament en premsa o 
en  Facebook  perquè  dubte,  així  m’equivoque  senyor  alcalde,  de  cor  li  dic,  així 
m’equivoque, dubte que seguisquen alguna. Moltes gràcies.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Jo, el que publique en el Facebook, en 
el diari i en la premsa, ni ho sé ni m’interesa i bé, passem a votar la moció.

El Pleno del Ayuntamiento, con los votos a favor de los dos concejales del 
grupo POPULAR y de los tres concejales del grupo CIUDADANOS, y con el voto en 
contra de los cuatro concejales del grupo PSOE, y de los dos concejales del grupo 
COMPROMÍS, ACUERDA:

1º.-RECHAZAR la Moción que presenta el Grupo Municipal Popular para que 
el Ayuntamiento de Albuixech deje participar a los grupos políticos municipales en 
la elección de inversiones a realizar en el PIDV.

21.  EXPEDIENTE  743/2020.  MOCIÓN  QUE  PRESENTA  EL  GRUPO 
MUNICIPAL POPULAR PARA EL CAMBIO DE TIPO DE ESTACIONAMIENTO EN 
BLASCO IBÁÑEZ (DE BATERÍA A CORDÓN Y VICEVERSA) 

Se da cuenta de la Moción que presenta el grupo municipal  Popular, que 
copiada literalmente dice así:

MOCIÓN PARA EL CAMBIO DE TIPO DE ESTACIONAMIENTO EN BLASCO IBAÑEZ (DE 
BATERÍA A CORDON Y VICEVERSA)

Don Antonio Devís López, portavoz del Grupo Municipal Partido Popular en el 
Ayuntamiento  de  Albuixech,  al  amparo  de  lo  dispuesto  en  el  art.  206  del 
Reglamento de Organización y Funcionamiento y Régimen Jurídico de las Entidades 
Locales, aprobado por R.D. 2568/86, de 28 de Noviembre y del art. 97.3 de la Ley 
7/1985  reguladora  de  las  Bases  del  Régimen  Local,  presenta  ante  el  pleno 
corporativo la siguiente MOCIÓN para su debate y posterior aprobación si procede.

EXPOSICION DE MOTIVOS:

En una localidad como Albuixech, es importante el  que las personas con 
problemas de mobilidad puedan desplazarse libremente por el municipio.

Aunque parezca mentira, incluso en un pueblo como el nuestro, podemos 
encontrar  multliples  obstaculos  que  limitan  ese  derecho  a  parte  de  nuestros 
vecinos.
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Algunos de estos obstáculos puede que requieran de grandes inversiones 
para ser solucionados, pero muchos otros tan solo requiren voluntad política para 
facilitar la vida a quienes más lo necesitan.

Uno de estos problemas lo encontramos en la calle Blasco Ibañez, en su lado 
Sudoeste. En el, los vehículos se encuentran aparcados en batería lo que dificulta el 
paso de los vecinos con carros o sillas de ruedas incluso cuando el frontal de estos 
vehiculos es de tamaño medio. Sin decir de cuando un vehiculo largo sube encima 
de la acera para que su parte trasera no quede expuesta al transito de la calle.

Creemos que un cambio en la disposición de los vehículos, cambiando a un 
aparcamienteo en cordon, mientras que en el lado contrario se podría cambiar a un 
tipo de aparcamiento en bateria, lograría que sin reducir el número de plazas de 
aparcamiento de la localidad, se consiguiera dejar un paso mínimo libre en la acera 
de 0,90 m, tal como la mayoría de legislaciones recomiendan.

De ese modo, iniciariamos un tan necesario cambio en la localidad hacia un 
modelo de construcción sostenible y accesible, poniendo por encima de nuestros 
intereses, el bienestar de quienes más necesitan nuestra ayuda.

Por todo lo anteriormente expuesto, el Grupo Municipal de Partido Popular, 
insta al pleno la adopción del siguiente ACUERDO:

PRIMERO.-  Cambiar  el  tipo de aparcamiento de la calle  Blasco Ibañez en 
aquellos  lugares  que  el  aparcamiento  es  tipo  Cordon  a  Bateria  y  en  donde  el 
aparcamiento es tipo Batería a Cordon.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Mire, jo el que no comprendré mai en 
la  vida,  encara  que visquera vint  anys,  és,  perquè tota l’avinguda té unes voreres 
amples  i allí feren eixes voreres. És que no ho comprendré mai, vull  dir-te, ho he 
preguntat i mai he tingut resposta. De totes maneres, sí és un tema que tenim un pla 
de “peatonalització” del poble, que vos l’ensenyaré abans de què s’aprove i que el veu 
per si heu de fer alguna objecció, i intentem també, eixa avinguda que es transforme 
en un bulevar. Tanmateix, tindrem en compte, volem millorar moltíssimes coses de les 
quals hi ha. Però que és un tema que jo no comprendré mai el de la vorera eixa. De 
totes maneres, la moció tampoc té cap sentit, ho anem a mirar…

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Perquè no té cap sentit, senyor Alcalde?

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit:  Si la moció va en què s’estudie la 
millor de les seccions possibles per a evitar els problemes que presenta la via, em 
pareix bé. És correcta, perquè és el  que es va fer en l’estudi,  no sols en aquesta 
avinguda, sinó el  tot  el  barri.  Aleshores,  jo,  al  ser tan restrictiu,  perquè ahí el  què 
propose és una mesura molt concreta, saps Toni? Jo, en què s’estudie la redefinició de 
la secció, perquè no genere els problemes que té ara mateixa la secció de l’avinguda. 
Jo, si és en eixa línia, no veig cap problema, si és una solució tan concreta, que té que 
estar valorada per tècnics i per la Policia, una volta, a més a més, que estiga inclosa 
en el pla, pense que és massa restrictiva, saps? En pro de votar-la a favor, jo faria un 
text més ample, de què es re estudie una secció més amable i que evite els problemes 
que actualment presenta el carrer.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Entre Sant Joan i Mestre Palau, no?
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Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Els problemes venen  on està, darrere del pub, 
no  sé  els  carrers  quins  són,  però  darrere  del  pub.  Ahí  és  on  normalment  hi  ha 
problemes. Jo és que, potser m’he enganyat, però creia que en el ple anterior es parlà 
de què deixaríeu, no sé si ho va dir vosté, senyor Josep, es deixaria, doncs,  ja no dic 
que un informe creat exhaustiu, però al menys que la Policia o qui corresponguera, 
pegara una mirada. Pareix que no ha sigut el cas.

Intervé  Regidor  COMPROMÍS,  Josep  Tamarit:  S’han  demanat  un  parell  de 
pressupostos, d’acord? Per a fer un estudi integral d’un pla d’ordenança municipal i un 
PEMUS, són dos estudis tipus que ens poden resoldre, entre altres coses, açò, i a més 
a més que generen un marc que tens una visió del poble i ja no estàs actuant només 
sobre seccions concretes, sobre carrers concrets, sinó que tot respon a un pla general, 
aleshores,  una  volta  es  té  eixe  estudi  que  a  més  a  més,  tindrà  la  seua  part  de 
participació  ciutadana i  també,  doncs,  participació  dels  grups,  òbviament  haurà  de 
tindre l’informe favorable dels tècnics i de la Policia. Jo crec que sí que és de veres 
que  el  darrer  plenari  parlarem  de  què,  de  l’avaluació  perquè  part  dels  tècnics 
municipals i part de la Policia d’aquesta secció en concret, jo crec que paga la pena 
l’esforç de... o tindre la paciència de veure el que aquesta via suposa per al pla aquest  
més genèric, que es pot desenvolupar els pròxims mesos, saps? No és una cosa que 
tampoc hàguem d’esperar molts anys, però crec que paga la pena, perquè a més a 
més, és una artèria important dins del poble, veure quina seria la millor secció.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  Jo, a favor del que m’està dient, que feu eixos 
informes, perquè intenteu crear un Albuixech millor, al final es trata d’això, si no teniu 
un objectiu per a fer les coses d’esquerra a dreta, açò al final és un caos, aleshores, 
en això jo sé que coincidim, la nostra conciència de enginyeria potser  ací ens fa veure 
les coses d’igual manera i sé que tu estàs fent eixos informes i així, quan estiguen,  
puga’m veure’ls i es pense un Albuixech general, complet, accessible, perquè hi ha 
moltes  carències   que  a  mi  me...  jubilats,  persones  amb  minusvalideses...  estan 
queixant-se de què tenen molts impediments i nosaltres estem per a eixes persones, 
perquè  nosaltres,  més  o  menys,  es  podem apanyar  a  certes  situacions,  però  ells 
necessiten de l’administració pública o sinó no poden desenvolupar-se, però després 
xoca en què em digues que una actuació concreta, ara doncs no ve al conte perquè 
cal fer l’informe,  jo m’ho podria aplegar a creure, però resulta que la setmana passada 
canviareu un carrer de direcció perquè una sèrie de veïns i no eren vostés, aleshores, 
si la setmana passada un carrer es pot canviar de direcció, ja no cal esperar-se al pla 
general? Però ara ho presenta el Partit Popular, ara sí que cal esperar-se? És que…

Intervé  Regidor  COMPROMÍS,  Josep  Tamarit:  No  Toni,  tens  tota  la  raó  en 
l’argumentari que estàs dient ara, d’acord? La solució per al carrer Sant Josep, també 
caldrà estudiar-la dins d’eixe pla integral  i  veurem si  la solució definitiva passa per 
igual ordenació o no. La motivació, de per què està ara com està, és perquè hi ha una 
demanda majoritària per part del veïnat, una demanda que a més a més, ve de prou 
temps, per a evitar una sèrie de problemes, uns perills que hi ha en eixe carrer en la 
circulació i per això es pren el fer eixa mesura que a més a més, és prou ràpida, es pot 
implementar molt ràpidament, però entenc que xoca... entenc el que estàs dient, jo 
pense a més a més,  que eixe carrer,  també es molt  important,  perquè travessa el 
poble de punta a punta i caldrà avaluar-ho dins de l’estudi integral, en això estic amb tu 
i entenc el que dius que xoca, per això et dic que si vols plantejar-ho com un estudi 
integral de la secció del viari, que puga identificar tots els problemes que hi ha en la 
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secció, a mi em sembla que es pot tirar endavant i  es pot aprovar, perquè això es 
podria fer dins del marc i fora. Però no que planteges tu ja la secció de dir que: “aquest 
que es canvie açò així” Perquè potser estem parlant d’ampliar voreres o reduir amples 
de viari, cal estudiar-ho molt en detall i per això ho deia jo, de fer un plantejament més 
sofistic. Jo, en què es canvie a què es faça un re estudi de la secció identificant els 
problemes per tal de resoldre’ls a mi em sembla correcte.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  Jo, l’única modificació que podria fer és que la 
banda del poble fora l’única  que es modificara, no la frontal, jo he anat allí i ho he 
mirat, i si s’alternaren perquè estan fetes així, si es canviaren d’ordre, els espais serien 
els mateixos, no es modificaria res. Si soles voleu modificar un, doncs bé, a mi el 
problema  el  tinc,  ja  no  és  la  banda  contrària,  jo  l’intenció  era  que  no  es  reduïra 
l’aparcament, però perdre dues places de garatge o tres en pro de què les persones 
en problemes puguen circular, tampoc crec que siga un gran problema, això és l’únic 
que podria modificar, la resta, fer-ho de la manera que vosté vol Josep, per molt que 
confie en vosté, és que estic escarmentat d’ aquestos “brindis al sol” que no m’atrevisc 
a canviar-ho perquè quedaria en res i vostés tardarien mesos o  anys o el temps que 
fera falta en aplicar-ho, aleshores no.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: No passa res. Jo és que entenc, que 
un canvi  de cromos com vosté planteja, ara mateixa passen coses,  gràcies a què 
l’aparcament  està  com  està,  es  possibiliten  unes  situacions  que  de  l’altra  forma 
s’impedirien i que hi ha ahí molts vehicles, que cal avaluar si volem que aparquen ahí 
o no però que aparquen ara mateixa en eixa avinguda, que si hagueren de fer-ho en la 
banda de davant,  potser s’emportaven un balcó,  saps? Aleshores,  cal  estudiar  les 
coses més en detall, no podem dir: “anem a canviar un per l’altre”. Cal veure-ho. Però 
Toni, entenc que no et parega bé la proposta i ja està, la votem i punt.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Jo volia fer una reflexió, a veure, sí 
que té sentit aquesta moció. El senyor alcalde diu que aquesta moció no té cap de 
sentit,  però  té  molt  de  sentit.  És  una moció  que presenta  Toni  pel  Partit  Popular, 
nosaltres l’anem a recolzar, però sí que és cert, ahí està per a mirar l’avinguda. Igual 
que heu quedat en el carrer Sant Josep en els veïns per a resoldre eixe problema, si 
Toni  presenta una proposta per a mirar  l’avinguda,  el  primer que teniu que fer  en 
compte de votar ara en contra. El primer que deuríeu de fer és parlar amb els tècnics 
municipals, Policia Local i veure possibilitats de modificar la situació de l’aparcament 
d’eixa avinguda. I no incloure tot en un pla, un projecte, súper projecte que aneu a fer,  
que ja veurem quan es fa, va tot ahí dins del mateix sac, el que diu Toni. Cal anar a 
poquet  a  poquet.  Si  Toni  presenta  una  proposta  que  és  ben  vàlida,  doncs  poder 
estudiar-la i no dir que ja la posareu en el vostre programa l’any que ve en eixe súper 
projecte que aneu a fer. és vàlida, la proposta és molt vàlida.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Moltes gràcies Julián.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:
Algun aclariment més? Anem a votar la moció. Vots a favor? Cinc. Vots en contra? Sis. 
No s’aprova. Però que quede ben clar que ho estudiarem. El punt 22.

El Pleno del Ayuntamiento, con los votos a favor de los dos concejales del 
grupo POPULAR y de los tres concejales del grupo CIUDADANOS, y con el voto en 
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contra de los cuatro concejales del grupo PSOE, y de los dos concejales del grupo 
COMPROMÍS, ACUERDA:

RECHAZAR  la  Moción  que  presenta  el  grupo  municipal  Popular  para  el 
cambio de estacionamiento en Blasco Ibáñez (de bateria a cordón y viceversa).

22.  EXPEDIENTE  745/2020.  MOCIÓN  QUE  PRESENTA  EL  GRUPO 
MUNICIPAL  POPULAR  PARA  SOLICITAR  AL  PRESIDENTE  DE  LA 
MANCOMUNITAT DE L'HORTA NORD QUE OFREZCA UNA AYUDA EL CENTRO 
DE  URGENCIAS  DE  MASAMAGRELL  PARA  LA  COMPRA  DE  MATERIAL 
SANITARIO.

Se da cuenta de la Moción que presenta el  grupo municipal  Popular  que 
copiada literalmente dice así:

MOCIÓN  QUE  PRESENTA  EL  GRUPO  EL  AYUNTAMIENTO  DE  ALBUIXECH  PARA 
SOLICITAR  AL  PRESIDENTE  DE  LA  MANCOMUNIDAD  DEL  HORTA  NORD  EL  QUE 
OFREZCA UNA AYUDA AL  CENTRO DE URGENCIAS  DE MASSAMAGRELL  PARA LA 
COMPRA DE MATERIAL SANITARIO

Don Antonio Devís López, portavoz del Grupo Municipal Partido Popular en el 
Ayuntamiento  de  Albuixech,  al  amparo  de  lo  dispuesto  en  el  art.  206  del 
Reglamento de Organización y Funcionamiento y Régimen Jurídico de las Entidades 
Locales, aprobado por R.D. 2568/86, de 28 de Noviembre y del art. 97.3 de la Ley 
7/1985  reguladora  de  las  Bases  del  Régimen  Local,  presenta  ante  el  pleno 
corporativo la siguiente MOCIÓN para su debate y posterior aprobación si procede.

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS:

Son muchas las carencias que tienen los servicios sanitarios de nuestra zona 
a la hora de atender las necesidades diarias de los vecinos de nuestra localidad.

La  casualidad ha  querido que los  únicos  centros  de  salud  próximos  a  la 
localidad,  para  cada  uno  de  los  tres  niveles  (Atención  primaria,  Urgencias  y 
Hospital) sean de caracter público.

Por  ello es nuestra  obligación velar  por  que se disponga de los  recursos 
necesarios  para  atender  cualquier  emergencia  típica  de  los  servicios  que  estos 
prestan.

Concretamente, el  Centro de Urgencias de Massamagrell  es un centro de 
atención  para  diferentes  pueblos  de  la  comarca,  y  es  por  esto,  que  la 
Mancomunidad del Horta Nort, entidad supramunicipal, es la que debería velar por 
suplir  cualquier  carencia  que pudieran tener  en pro de un mayor  servicio a los 
vecinos. Sobre todo en una situación como la actual.

Ante la gravedad de la situación actual del COVID19, el Grupo Municipal en 
el Ayuntamiento de Albuixech, presenta la siguiente ACUERDO:

1. Instar al equípo de gobierno de Albuixech a que exija al Presidente de la 
Mancomunidad del Horta Nort a destinar una partida de los presupuestos a suplir 
las carencias que el Centro de Urgencias de Massamagrell y cualquier otro centro de 
Urgencias perteneciente a las localidades que integran la Mancomunidad.
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2. Instar al equípo de gobierno de Albuixech a que exija al Presidente de la 
Mancomunidad  del  Horta  Nort  a  ofrecer  una  ayuda  económica  el  Centro  de 
Urgencias de Massamagrell y cualquier otro centro de Urgencias perteneciente a las 
localidades que integran la Mancomunidad para intentar reforzar su lucha contra el 
COVID 19 y otras emergencias que puedan ocurrir derivadas de la situación actual.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Bé, jo,  trasllade la teua moció a la 
Mancomunitat i la Mancomunitat decidirà, a mi em pareix bé el de traslladar-ho allí i jo 
faré la proposta i allí som vint, el que la gent decidisca, ja te ho traslladaré.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Moltes gràcies, senyor Alcalde.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Que jo te ho vote a favor de què es 
trasllade la moció teua a la Mancomunitat.

Intervé Regidor  PP,  Antonio Devís:  M’ha aplegat  al  cor,  senyor  alcalde,  m’estan 
entrant ganes de plorar i tot, ho dic de veres. El moment més bonic per a mi, de veres 
ho dic.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  A mi no em crea cap problema com 
Alcalde d’Albuixech, presentar allí i com a President de la mancomunitat passar la teua 
moció al plenari i que decidisca el ple en general el que es va a fer. Així que…

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Li estic molt agraït, de veres.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Jo crec que... Qui vota a favor? 

Intervé Regidor  COMPROMÍS,  Josep Tamarit:  Nosaltres també l’anem a votar  a 
favor, Toni.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Molt bé.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Moltes gràcies a tot el món.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: I Ciudadanos no vos veig.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: A favor, a favor.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Ale, s’aprova per unanimitat. Ja faré un 
seguiment.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Sí, quan tinguen el ple, ja ens comunica com ha 
quedat.

Intervé  Alcalde  PSOE,  José  Vicente  Andreu:  El  ple  ordinari  l’hem tingut  ara  la 
setmana passada, per al proper... ja te ho diré. El següent.

El  Pleno  del  Ayuntamiento,  por  unanimidad  de  los  Sres.  Concejales, 
ACUERDA:

1º.-APROBAR  la  Moción  que  presenta  el  grupo  municipal  POPULAR,  para 
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solicitar al Presidente de la Mancomunitat de L’Horta Nord el que ofrezca una ayuda 
al Centro de Urgencias de Massamagrell para la compra de material sanitario.

23.  EXPEDIENTE  1059/2020.  MOCIÓN  QUE  PRESENTA  EL  GRUPO 
MUNICIPAL POPULAR PARA QUE EL AYUNTAMIENTO DE ALBUIXECH PIDA A 
LA DIPUTACIÓN DE VALENCIA QUE AUMENTE LA DOTACIÓN PRESUPUSTARIA 
PARA ERRADICAR EL MOSQUITO TIGRE Y LA MOSCA NEGRA

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  La mosca negra és això xicotet que 
pica tant, Toni?

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Uf, jo, ja pels noms dels mosquits.

Intervé  Alcalde  PSOE,  José  Vicente  Andreu:  Mosquit  és  una  cosa,  però  les 
mosquetes eixes que piquen, és eixa la que dius, la mosca negra?

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Jo crec que sí, jo crec que sí.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: És que hi ha unes mosquetes xicotetes 
que piquen més que els mosquits, a mi si em veu que me ... és que tinc una peixera 
darrere en peixos amb llum i em venen els mosquits i tinc mosquiteres i tot i si m’ha 
alçat ha sigut a flitar, eh? Quan m’heu vist que m’he alçat ha sigut a flitar perquè m’han 
socarrat els peus.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Jo gràcies a Déu, ací en casa en tinc poquets, 
però hi ha èpoques que mare meua…

IIntervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Jo ací en tinc pocs, però ara com hi ha 
tanta llum, doncs entren.

Se da cuenta de la Moción que presenta el grupo municipal  Popular, que 
copiada literalmente dice así:

D. Antonio Devís López, concejal en el Ayuntamiento de Albuixech, en nombre y 
representación  de  este,  por  medio  del  presente  escrito,  y  haciendo uso  de  las 
atribuciones  que  le  confiere  el  Reglamento  de  Organización,  Funcionamiento  y 
Régimen Jurídico de las Entidades Locales (aprobado por el Real Decreto 2568/1986, 
de 28 de Noviembre), eleva al Pleno de la Corporación para su debate, la siguiente:

 MOCIÓN PARA QUE EL AYUNTAMIENTO DE ALBUIXECH PIDA A LA DIPUTACIÓN DE 
VALENCIA QUE AUMENTE LA DOTACIÓN PRESUPUESTARIA DESTINADA A ERRADICAR 

EL MOSQUITO TIGRE Y LA MOSCA NEGRA

EXPOSICIÓN DE MOTIVOS

Durante  los  últimos  años  venimos  sufriendo  en  la  Comunitat  Valenciana 
inmensas plagas de  mosquito  tigre  y  mosca  negra,  sobre  todo en los  periodos 
estivales en los que las temperaturas aumentan y ello contribuye a la proliferación 
de estas plagas que las sufrimos todos los ciudadanos, y de una forma especial la 
sufren los agricultores, a quienes estas plagas les llegan incluso a impedir realizar 
los trabajos oportunos en el campo. Sólo hay que recurrir a las atenciones médicas 
a causa del mosquito tigre realizadas anualmente para ser consciente de la alarma 
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que genera entre los vecinos.

La  amplitud  de  las  zonas  afectadas  por  el  mosquito  tigre  ha  creado un 
problema que va más allá de las molestias que puede ocasionar la picadura para 
convertirse  en una cuestión de salud  pública,  ya  que se trata  de un vector  de 
transmisión de enfermedades.

Los  expertos  afirman  con  rotundidad  que,  para  evitar  una  invasión  de 
mosquito, como llevamos padeciendo la mayoría de los municipios de la provincia 
cada verano, hay que actuar a principio de año, para eliminar las larvas. Pero la 
realidad es que la acción preventiva no se ha realizado.

Las  circunstancias  climatológicas  sufridas  en  el  mes  de  septiembre  de 
fuertes y abundantes lluvias y altas temperaturas han provocado aguas estancas, y 
ello hace que se conviertan en focos de proliferación de estos mosquitos que vamos 
a padecer durante los meses más cálidos.

A  ello  hay  que  sumarle  que  los  municipios  no  lo  tienen  fácil  si  quieren 
adoptar medidas preventivas eficientes contra la proliferación del mosquito tigre. 
Las restricciones que impone la Generalitat a la fumigación controlada dificultan la 
lucha contra las plagas.

La Diputación de Valencia el pasado 2 de marzo publicó la convocatoria para 
la concesión de subvenciones a destinadas a la realización de campañas de salud 
pública en el ejercicio 2020, por una cuantía total máxima de 252.600 € y pudiendo 
ser beneficiarios únicamente los municipios y entidades locales menores de 10.000 
habitantes.

Desde el grupo Popular entendemos que la cuantía destinada es insuficiente, 
sólo hay que compararlo con el millón de euros que la Diputación de Castellón ha 
dotado su convocatoria,  y creemos que habría que aumentar el  límite para que 
pudiesen  ser  beneficiarios  municipios  de  mayor  población,  porque  no  hay  que 
olvidar la circunstancia excepcional que estamos viviendo a causa de la Covid-19, 
que está generando unos gastos extraordinarios para los ayuntamientos.

I jo ací també dir que a escala personal, jo, soles tinc uns camps i si vas 
t’acostumes, però si estic temps sense anar i apleguen a picar-me, fa dos anys, em 
quedí hasta marejat i tot, de la plaga que tenen allí. És un problema que cal anar de 
manera global o sinó no fem res. Aleshores, la proposta d’acord ací és:

PROPUESTA DE ACUERDO

1. Exigir a la Diputación de Valencia, de forma urgente, a que aumente la 
dotación presupuestaria destinada a erradicar el mosquito tigre y la mosca negra, 
así como que elabore un plan de choque inmediato, contando con la colaboración 
de  la  Generalitat  y  los  municipios.  El  Plan  de  choque  incluirá  una  nueva 
convocatoria urgente de subvenciones nominativas a municipios afectados.

2. Exigir al Consell de la Generalitat a la constitución de un grupo de trabajo 
técnico para la elaboración de un protocolo de actuación de medidas para prevenir 
y erradicar las plagas, en colaboración con los ayuntamientos y las Diputaciones 
que se aplicaría a partir de 2021.

3. Exigir al Consell de la Generalitat, a que mientras no exista el protocolo 
solicitado, se dicten de urgencia unas instrucciones de actuación para facilitar los 
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permisos de fumigación a quienes lo soliciten para evitar que el mosquito tigre y la 
mosca negra se convierta en plaga y un problema para nuestra agricultura y para la 
salud pública.

4.  Trasladar  la  presente  moción al  Consell  de la  Generalitat  Valenciana,  y  a  los 
Síndics de les Les Corts Valencianes.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: A nosaltres en essència ens sembla 
bé, sols que dels quatre punts, votaríem a favor la moció si va el primer i el quart, però 
el segon i el tercer no perquè eixa comissió de treball que anomenes ahí, Toni, es creà 
en el 2000... No sé, no recorde si va ser en el 15 o en el 16, d’acord? I la porta crec 
que es Salut Pública i estan representats precisament les tres Diputacions i totes les 
Conselleries  que tenen  alguna  cosa  a  dir  en  matèria  de  mosquit  tigre  i  aquestes 
plagues, aleshores, jo crec que sí que instar a la Diputació a què destine més recursos 
i que faça un pla de xoc i traslladar l’acord, per la nostra part perfecte. L’altre sí que no 
ho posaríem.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Nosaltres també.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Julián. Tu que opines?

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Nosaltres votem a favor, Toni.
Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Bé, jo al final, com alguna cosa és més que res…

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Més que res perquè ja existeix, Toni, 
no per…

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Ja, vull dir-te, però al final, si s’aconsegueix que 
al  final  es millore, doncs si  el  preu és que dels quatre punts es lleven dos, doncs 
senyor  Alcalde,  si  fent  això  vosté  votaria  a  favor,  doncs  jo  els  lleve  sense  cap 
problema.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: El uno i el quatre es queden…

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  Julián  Vecina:  Si  trasllada  la  moció  i  ja  existeix 
alguna cosa, passa quelcom? Et diran: “ja existeix”.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Rafael Soriano: Fas el ridícul.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Però tampoc passa res.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Rafael Soriano: Nosaltres no volem fer el ridícul, si ja 
existeix. Anem a votar el que realment hem d’exigir, no anem a exigir el que ja existeix.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Home, el que existeix, els meus amics de partit 
m’han donat a mi aquesta informació i no es exactament igual o sinó no m’hagueren 
passat.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Bé, aleshores retires el punt 2 i 3, i es 
queda l’1 i el 4?

IIntervé Regidor PP, Antonio Devís:  Si en això vosté vota que sí jo hu faig. Sense 
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cap problema.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Jo vote a favor si es queda l’1 i el 4.

Intervé Regidor  PP,  Antonio Devís:  Perfecte,  doncs senyor  Vicesecretari,  prenga 
nota i així faça-ho saber.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Nosaltres igual, Toni.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Vots a favor de la moció? S’aprova per 
unanimitat. Passem al punt 24.

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: Pepe, perdona entonces ¿cómo quedaba 
para que la votáseis todos a favor, ¿cómo quedaba reformulada?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Igual, pero quitas el punto 2 y el 3. 
Dejas el 1 lo que se pide a la Diputación y luego, que se notifique.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Correcte.

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez:  Entonces, se aprueba por unanimidad 
quitando el punto 2 y 3.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Sí.

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: De acuerdo, gracias.

El  Pleno  del  Ayuntamiento,  por  unanimidad  de  los  Sres.  Concejales, 
ACUERDA:

1º.- APROBAR la Moción presentada por el grupo municipal POPULAR para 
que el Ayuntamiento de Albuixech pida a la Diputación de Valencia que aumente la 
dotación  presupuestaria  para  erradicar  el  mosquito  tigre  y  la  mosca  negra, 
eliminando los puntos 2 y 3 de la misma.

24. EXPEDIENTE 828/2020. DAR CUENTA FELICITACIÓN A AGENTE DE 
LA POLICÍA LOCAL DE ALBUIXECH

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Teniu, ho heu vist en la documentació, 
no?

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Sí.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Sí.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Vos pareix bé?

Tots els Regidors: Sí.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Esta va ser una assistència sanitària 
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que no volien anar els metges i simplement varen dir que sinó cridarien a... en fi. Eixe 
un.

Se da cuenta de la felicitación de la Jefatura de Policía Local de Albuixech a 
la Agente de Policía Local placa núm. 044, que copiada literalmente dice así:

“Con motivo de la importante labor desempeñada por Ud. N.O.B. consistente 
en el desempeño de sus funciones como Agente de Policía Local de éste municipio 
durante un servicio de asistencia sanitaria el pasado día 19 de mayo, en el que su 
intervención fué de vital importancia para la persona que requirió sus servicios, y 
de esta forma lo ha trasladado mediante registro de entrada a esta Jefatura.

Reciba esta felicitación en nombre de la Jefatura del Cuerpo de Policía Local, 
al haber demostrado gran profesionalidad, constancia, sagacidad y dotes policiales, 
así como por la perfecta coordinación y educación demostrada, anímándole a seguir 
en  esa  línea  de  trabajo,  lo  cual  redundará  sin  duda  en  un  mejor  servicio  al 
ciudadano.”

El  Pleno  del  Ayuntamiento,  por  unanimidad  de  los  Sres.  Concejales, 
ACUERDA:

1º.- Darse por enterados de la felicitación de la Jefatura de la Policía Local, a 
la Agente con número de placa 044, Dª. N.O.B.

2º.- Notificar el presente acuerdo a la interesada.

25. EXPEDIENTE 866/2020.DAR CUENTA FELICITACIONES A AGENTES 
DE POLICÍA LOCAL A-037 Y A-045 

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  L’altre és a l’agent també, per una 
guàrdia de matinada també per una... és que està tant mal, com tinc una fotocòpia no 
ho veig molt bé... És de l’agent 44, una guàrdia de matí el dia 19  a dimecres 20 de 5 a  
6  hores  aproximadament,  “al  encontrarme  mal  de  salud  me  administró  un 
tranquilizante hasta que me repuse” vull dir-te, que la dona ha fet un escrit, aquesta 
dona crec que és algo de sanitat i dóna una felicitació per l’actuació de l’ agent 44 i 
després, vos pareix bé?

Tots els Regidors: Sí.

Se da cuenta de la felicitación de la Jefatura de Policía Local de Albuixech a 
los Agentes de Policía Local placas núm. 037 y 045, que copiada literalmente dice 
así:

“Con motivo de la importante labor desempeñada por los Agentes de Policía 
Local  D. S.I.S.  y D. H.S.A.,  con números de carnets profesionales A-037 y A-045 
respectivamente, consistente en el desempeño de sus funciones como Agentes de 
Policía Local de éste municipio durante un servicio de asistencia sanitaria el pasado 
día 08 de junio, en el que su intervención fué de vital importancia para la vida de la 
persona afectada así  como de el  bebé que dió a luz  la mencionada,  parto  que 
asistieron íntegramente los Agentes actuantes, y de esta forma lo han trasladado 
verbalmente a esta Jefatura:
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Reciban esta  felicitación  en  nombre  de la  Jefatura  del  Cuerpo  de  Policía 
Local, al haber demostrado gran profesionalidad, constancia, sagacidad, humanidad 
y dotes policiales, así como por la perfecta coordinación y educación demostrada, 
animándoles a seguir en esa línea de trabajo, lo cual redundará sin duda en un 
mejor servicio al ciudadano.”

El  Pleno  del  Ayuntamiento,  por  unanimidad  de  los  Sres.  Concejales, 
ACUERDA:

1º.-Darse por enterados de la felicitación de la Jefatura de la Policía Local, a 
los Agentes D. S.I.S.  y D. H.S.A.,  con números de carnets profesionales A-037 y 
A-045 respectivamente.

2º.-Notificar el presente acuerdo a los interesados.

26.  EXPEDIENTE  913/2020.  DAR  CUENTA  DE  FELICITACIÓN  AL 
AGENTE DE POLICÍA LOCAL A-045.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: M’he passat un. L’agent 37 i 45 és el 
del part.  Estava allí  i  una de les dones va vindre per a agrair el  que havien fet.  I  
aquestes són les tres, aleshores, vos pareix bé?

Tots els Regidors: Sí.

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  Julián  Vecina:  Volia  fer  jo  un  aclariment,  una 
pregunta. Tots crec que tenim clar que tenim un cos de la policia local prou bo, la 
veritat. La meua pregunta és, açò és precís que haja de passar per ple?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Si, perquè després si han de fer, si hi 
ha moviment, vull dir-te el procés de consolidació o alguna cosa, això puntua. Si hi ha 
algun procés de consolidació i mobilitat, això per a ells puntua.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Puntua a favor d’ells que passe per 
ple. I no puntuaria d’altra forma, fent un decret de l’instància? Per anar llevant punts de 
l’ordre del dia, per la quantitat de punts que tenim.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Ho miraré però sempre ho hem passat 
des de que jo estic d’Alcalde ho hem passat.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Pues m’ agradaria que es mirara, 
José Antonio, si lo puedes mirar. Que nunca afecte a la Policía Local, pero si en vez de 
pasar  por  pleno  pasa  por  Junta  de  Gobierno  o  pasa  por  resolución  de  Alcaldía, 
quitamos puntos del orden del día del pleno.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Ho mirarem, i si es pot delegar en la 
Junta de Govern, es delega i ja està o en un Decret d’Alcaldía, que tampoc hi  ha 
problema. I simplement, també perquè ho sapigueu, també millor, ni més ni menys.

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: Me tomo nota y lo miro.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Y pasamos al punto 27. ¿Ya te has 
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tomado nota?

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: Sí, ya está.

Se da cuenta del escrito remitido por el vecino de este municipio D. J.R.D., 
con D.N.I….279Y, que copiado literalmente dice así:

“El  pasado  31.05.2020,  mi  madre  se  encontraba  muy  mal  y  necesitaba 
asistencia sanitaria, pero los médicos no querían acudir al domicilio y gracias al 
Agente de Policía Local A-045, por su insistencia, los médicos vinieron a mi casa. 
Quedándose 3 días en el hospital.

Que se felicite al Agente de la Policía Local A-045 por su profesionalidad y 
excelente labor.”

El  Pleno  del  Ayuntamiento,  por  unanimidad  de  los  Sres.  Concejales, 
ACUERDA:

1º.-Felicitar al Agente de la Policía Local con carnet profesional A-045, por el 
servicio realizado en el desempeño de sus funciones como Agente de Policía Local 
de  éste  municipio,  al  haber  demostrado  gran  profesionalidad,  constancia, 
sagacidad, humanidad y dotes policiales, así como por la perfecta coordinación y 
educación  demostrada,  animándole  a  seguir  en  esa  línea  de  trabajo,  lo  cual 
redundará sin duda en un mejor servicio al ciudadano.

2º.-Notificar el presente acuerdo al interesado.

27.  DAR CUENTA Y DELIBERACIÓN,  EN SU CASO,  DE DECRETOS Y 
RESOLUCIONES DE ALCALDÍA DESDE NÚMERO 2020/354 DE FECHA 22 DE 
MAYO DE 2020 AL NÚMERO 2020/484 DE FECHA 22 DE JULIO DE 2020.

Se someten a conocimiento y control de los Sres. Concejales, los Decretos y 
Resoluciones dictados por la Alcaldía desde el número 2020/354 de fecha 22 de 
Mayo de 2020, al número 2020/484 de fecha 22 de julio de 2020.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Jo ací tinc alguns dubtes, vaig a emprendre. Les 
comissions de Govern, és que ací com està tot mesclat, deixem les comissions de 
Govern per a després llavors.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: El de Junta de Govern va després.

Intervé  Regidor  PP,  Antonio  Devís:  Potser,  com  a  suggerència,  no  seria  millor 
canviar l’ordre, perquè sinó com ací està tot. Hi ha voltes que es pot mesclar algun 
tema. Si canviem l’ordre, ens asseguraríem de parlar a soles el concret, al punt, si pot 
ser.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Com vols dir, Toni?

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  Doncs vull dir que el punt 27 – 28  invertir-los, 
perquè així parlaríem ara de les Juntes de Govern Local  i després Decrets d’Alcaldia, 
perquè com ara està tot, pot donar-se alguna confusió i parlar de dues coses, però si 
canviem l’ordre, segur que no ens enganyem ningú.

 

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 5
G

D
W

3Z
XY

4T
D

LD
K2

W
PK

PZ
9D

KD
J 

| V
er

ifi
ca

ci
ón

: h
ttp

s:
//a

lb
ui

xe
ch

.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 5
5 

de
 1

05
 



 

Intervé  Alcalde  PSOE,  José  Vicente  Andreu:  No  ho  sé,  això  que  ho  mire  el 
Vicesecretari.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Si pot ser.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: L’ordre del dia, sóc jo el que la convoca 
però n’ arreglo a secretaria.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Que el Vicesecretari pegue una mirada i si fóra 
possible, ens facilitaria un poquet més per a no parlar coses que no corresponen al 
punt, vaig a intentar simplificar-ho, però bé.
Jo voldria parlar, sobre l’expedient 242/2020, “Mantenimiento, limpieza y otros de la 
Piscina Municipal de Albuixech”.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: De quina data és, Toni?

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Data 23 del sis.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Si els decrets d’alcaldia van en el 354 
al 484, el 242 no està. 

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Doncs…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: O hi ha alguna cosa mal. Ací posa “del 
decret 354/2020 del 22 de maig al 484/2020”.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: L’expedient és 242 i la data 23 del 6 de 2020.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Però el decret d’alcaldia o el nombre 
d’expedient.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Expedient 242.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Ah! Expedient, d’acord, jo pensava que 
era el decret.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: El decret és el 426.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Toma nota José Antonio.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: La meua pregunta és que ací veig jo que hi ha la 
neteja de piscina, 60.000 € anuals.I la meua pregunta és, enguany, no tenim piscina, 
ben fet o mal fet, això ara no va al cas, però em pregunte, es va a pagar la neteja de la  
piscina, encara que no estiga oberta.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Toni, la neteja es manté tot l’any.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:
Independentment de què s’òbriga o no.
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Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:
Independentment de què s’òbriga o no, en hivern i  tot,  la piscina es paga tots els 
mesos  perquè  estiga  mantinguda  l’aigua  perquè  era  més  barat  mantenir-la,  que 
buidar-la, tornar a reposar taulells, tornar a rejuntar i de tot. Aleshores, està en hivern i  
tot.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  D’acord, que més...El de Panamar, he vist que 
en Panamar hi ha doncs unes anàlisis que donen vint voltes superior a mínim màxim 
permés, quines són les medides que ha fet Albuixech, es el decret 389, quines son les 
mesures que ha fet  l’Ajuntament  d’Albuixech perquè Panamar no contamine de la 
manera que està fent-ho?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Ja te ho explicaré a través de Nebot 
perquè en aquests moments no ho sé, Toni, et contestaré.Toma nota José Antonio, 
para que luego a mí no se me pase.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: D’acord, però després, a veure si cada volta que 
el senyor Vicesecretari pren nota, que són moltes i que jo entenc que ell, evidentment, 
com tots els funcionaris fan una labor fenomenal. Però a veure si després quan és 
hora d’enviar la documentació, si vosté ho accepta, perquè el que no pot ser és que al 
final, a nosaltres no ens arribe cap informació. A veure si el senyor Vicesecretari fa la 
feina i es queda en un calaix.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Que a mi, jo sí que accepte Toni, el 
que hi ha. El que no us ho envie i  sinó vos dic que vingueu allí  a l’Ajuntament  a  
consultar-ho.

Intervé  Regidor  PP,  Antonio  Devís:  Quan  ho  diu,  quan  no  ho  diu,  no,  i  estem 
esperant la contestació. En qualsevol cas, següent decret d’Alcaldia.
No importa el cas, és el 385 decret d’Alcaldia, ací veig doncs que hi ha immobles que 
han sigut, s’ha requerit als propietaris que es netegen, s’ha requerit certs immobles 
que es netegen. Es veu que hi ha matolls, hi ha botelles i altres. Quin percentatge de 
supervisió s’ha fet, vull dir, s’ha supervisat tots els solars i totes les parcel.les rústiques 
perquè estiguen netejades i acorde a la legislació o es fa de manera inspectora?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: No, es va netejant, després de el de la 
pandèmia, està molt perdut i la gent va dient a l’Ajuntament que ho faça l’Ajuntament i 
que després li cobrem, perquè no han trobat, no troben gent que puga netejar l’horta, 
ni els camps. I sí es fa un seguiment, a poc a poc es va fent.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: No han trobat gent que puga netejar-ho?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: No, la màquina eixa, com es diu? La 
“picadora” eixa, hi ha gent que ve a l’Ajuntament i diu: “Feu-ho vosaltres, em passeu la 
factura, perquè no hem trobat, no poden vindre a picar-ho” I et dic que et puc mirar 
gent que m’ho ha dit, que ha vingut.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Jo sé que hi ha veïns del poble, que venen a mi 
a dir-me que el solar de sa casa està brut o que hi ha rates, o que el camp del costat  
de sa casa hi ha... aquest tema ja l’hem parlat, trossos d’uralita i ahí encara estan, o 
que  hi  ha  matolls  o  que  hi  ha...  vull  dir-te,  són  molts  els  veïns  què  per  una 
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circumstància o una altra…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Doncs dis-los que vinguen a l’Alcalde i 
els enviarà de seguida, a veure qui són. Dis-los: “aneu a parlar amb l’Alcalde” I que 
vinguen a parlar amb mi i els diré el que hi ha i començaré de totes formes, a fer ban. 
La  gent  està  tornant  a  començar  a  netejar  els  camps,  perquè  durant  tot  aquest 
temps…

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Volia fer una reflexió sobre aquest 
tema, em deixes Toni? Un segon. 

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Sí.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  El tema dels solars, jo ja vinc varis 
plenaris dient-ho.  L’Ajuntament  d’Albuixech neteja  solars a veïns del  poble,  fumiga 
solars  personal  de  l’Ajuntament  a  costa  dels  diners  dels  veïns  d’Albuixech  i 
l’Ajuntament  d’Albuixech requereix a propietaris per escrit  perquè netegen el  solar, 
aleshores, hi ha gent que li netegen el solar debades i hi ha gent que ho té què pagar 
ell. I hi ha gent de l’Ajuntament que els polvoritza. Tu no has vist Pepe?,  els cartells  
que fica: “Solar fumigado. Ayuntamiento de Albuixech” No em digues que no, perquè 
aquesta setmana, t’ho he dut. És que a tu açò no et sonava de res en l’últim ple. Dóna 
l’explicació perquè. D’una vegada ja, no ho deixes per al pròxim ple.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Que si, jo t’estic parlant, per exemple, 
jo t’estic parlant d’una casa, que vingué una màquina, que és un ... de no sé qui i ho 
feren i  després l’Ajuntament,  quan ja  no hi  ha,  que hi  ha  poquet,  polvoritza.  Però 
normalment, quan hi ha molta brossa, ahí s’encarrega el propietari.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  A veure, hi ha solars de veïns del 
poble que els neteja l’Ajuntament.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Si, alguns que utilitzem i altres que no 
hem utilitzat.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Perquè a uns veïns del poble els ix 
debades i a altres els té que costar diners.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Julián,  quant un té un solar clos. Se’l 
neteja ell, si no està clos l’Ajuntament doncs pot entrar a netejar-lo o pot tirar unes…

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Però perquè he de pagar jo  i  els 
veïns del poble la neteja d’un solar privat d’una persona? Per què?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Per què? Per el  que has dit  abans 
d’evitar plagues i històries.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Però la plaga... Cadascú es té que 
netejar el seu solar. L’Ajuntament està per a actuar i per a requerir, no per a regalar 
diners a uns si i a altres no. Si neteges els solars, els neteges tots.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Bé, ho tindré en compte.
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Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  Per el que ha dit el company de Ciutadans. El 
cartell de no sé que posa, “Fumigado o pulverizado”.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  “Solar pulverizado, el 7 de julio de 
2020, día de San Fermín”.

Intervé  Regidor  PP,  Antonio  Devís:  Això  és  acord  a  llei,  eixe  document?  Eixa 
pancarta, no sé com dir-ho, això és acord a llei?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Doncs no ho sé, ho miraré Toni, però 
ho hem posat moltes vegades perquè si ixen a passejar gossos o quelcom, però el que 
es tira es un producte ecològic que et puc dir també el que tira, es que no ho sé, però 
que no es polvoritza cap insecticida que siga mal per a res. Però com hi ha gent que 
diu: “¡Ay! Que paseamos los perros y no se que...” i es tira alguna cosa.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Jo l’únic que se és que mon pare... jo desconec 
la legislació, he de mirar-ho, la legislació municipal de tractament de productes de 
desinfecció, sanitaris, herbicides i altres... Jo el que se és que en l’àmbit agrícola, això, 
eixe cartell, estaria mon pare denunciat, m’imagine que en una localitat encara hi ha 
molt més impediment.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Tiren quelcom ecològic, eh?

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Home, espere que no siga alguna cosa que mate 
a tots els veïns del poble, evidentment. Sobretot, a l’hora de polvoritzar, hi ha unes 
normes a seguir, horaris…

Intervé  Alcalde  PSOE,  José  Vicente  Andreu:  Que no  es  tira  “Rum,  Rum”,  com 
tiraven abans.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Aleshores, perquè es tira, que intenta matar?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Doncs la brossa.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Doncs per a la brossa, és quelcom contaminant.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: No és contaminant. Ja et diré el que hi 
ha, que justetament, va haver-hi una dona que va protestar i li enviarem l’escrit dient el 
que es tira.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  Doncs senyor Vicesecretari, m’agradaria saber, 
que ens informe respecte a què es tira, quina dosi, en quin horari i si eixe cartell està  
arregle a la llei, perquè pot ser que ho estiga, però sent mon pare del sector agrícola 
que és  el  que conec,  això  està  malament  en tots  els  llocs,  si  en  l’àmbit  local,  el 
producte en concret, ix en altres permissions, doncs podria ser, com ho desconec, em 
dóna més informació i podem saber-ho. Moltes gràcies.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Molt bé.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Una pregunta al respecte, qui acorda 
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la neteja d’eixos solars a càrrec de l’Ajuntament? L’Alcaldia, la Junta de Govern, qui 
dóna l’ordre?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Sempre s’han netejat a partir de la... 
abans ho feia Enrique, que era el Regidor d’Agricultura i ara doncs jo continue.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  O siga, la dóna l’Alcaldia, és cosa 
teua.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Sí.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: D’acord.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  Bé, doncs hi ha veïns que m’estan demanant, 
senyor Alcalde, vosté sap de qui estic parlant, així que per favor, faça alguna cosa. 
El següent decret d’Alcaldia es 876. “Solicitud de subvención para financiación parcial 
del gabinete psicopedagógico municipal” Una pregunta, ací les despeses de personal 
de  neteja,  és  que  l’Ajuntament  d’Albuixech,  s’ho  cobra  a  la  subvenció  o  és  que 
subcontracten la neteja? Perquè ací hi ha 3.100 € en gastos de neteja, imagine que 
l’Ajuntament d’Albuixech, cobrarà per eixa neteja, al personal de l’Ajuntament, diga, 
senyor Alcalde.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Sí, això és que has de justificar una 
subvenció i  dins de la subvenció entra la neteja, nosaltres no subcontractem, es la 
gent de l’Ajuntament.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Va l’Ajuntament i vosté s’ho cobra.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Sí, repercuteix en l’Ajuntament en un 
ingrés.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Correcte. I després una altra cosa que ací, m’ha 
xocat  molt,  en  el  decret  d’Alcaldia  365,  en  el  que  “Mantenimiento  y  servicio  de 
conservación del ascensor” 140 € mensuals? Venen tots els mesos a fer una revisió a 
l’ascensor?

Intervé  Alcalde PSOE,  José Vicente Andreu:  No tinc  ni  idea,  això  és una  cosa 
tècnica que jo no ... jo firme la factura i l’informe, de totes maneres, toma nota también 
José Antonio, el 365, i le contestaremos a Toni.

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: De todas formas Toni. Yo sí que te puedo 
indicar en ese expediente en concreto, creo recordar, te hablo ahora de memoria que 
es  el  contrato  de  mantenimiento  del  ascensor  de  en  Calle  Mayor  54,  entonces, 
conforme se termina la obra, es urgente, dar el servicio de mantenimiento de ascensor, 
y ahora ya estamos preparando con el técnico la licitación, que con la licitación en 
principio, se unificará bajo un único contrato el mantenimiento de todos los ascensores 
y se bajarán costes, pero aquí ya lo que hizo es aceptar el presupuesto de la empresa 
instaladora y el técnico además, Manolo, me dijo que estaba en precio de mercado. 
Vamos a coger este, está en precio de mercado y de momento vamos a hacer la 
instalación y luego ya sacamos la licitación conjunta.
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Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Vale, bueno, pues perfecto. Me imagino que será 
así pero es que, que todos los meses vengan a revisar el ascensor, me parece, no sé, 
un ascensor nuevo, tanto mantenimiento, pero bueno.

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez:  No es que vayan todos los meses, son 
contratos  con  un  coste  mensual,  son  una  iguala.  Y ahí  te  incluyen  las  revisones 
periódicas, pero no quiere decir que todos los meses  vayan. Igual en un mes van con 
tres actuaciones y otro mes no van. Si tienes alguna duda de los trabajos que hacen, 
se lo preguntamos a Manolo.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Muchas gracias. Pues por mi parte, en cuanto a 
decretos de Alcaldía ya he finalizado. Julián.

Intervé Regidor  CIUDADANOS, Julián Vecina:  D’acord.  Jo tinc poquet,  no  hi  ha 
molts. El primer decret que jo he de fer una pregunta és el 407, de data 18 del sis, que 
ací la funcionària que duia el Jutjat de Pau, ha sigut baixa. Volia preguntar que quin 
problema pot haver-hi en el Jutjat de Pau que en dos anys i mig, dos funcionaries que 
han estat com a secretària ho han deixat.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: José Antonio, tu sabes más que yo de 
ese tema.

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez:
Es un puesto  que nos está  costando cubrir,  por eso yo me he ofrecido a llevarlo 
transitoriamente, pero tampoco tengo tiempo y Amparo renunció al mismo por temas 
personales,  porque  no  le  cuadraban  los  horarios  y  por  una  serie  de  motivos 
personales, no esencialmente... por motivos personales. Entonces, no es un puesto 
que se pueda quedar vacante hasta que lo cubramos, entonces, de forma urgente se 
comentó entre todos los compañeros y la única que se ofreció a llevarlo fue Irene. 
Pero también con toda la buena voluntad del mundo, pero también la compañera, lo 
cogió  y  luego  se  dió  cuenta  de  que  le  quitaba  mucho  tiempo  para  preparar  las 
oposiciones que está preparando. Entonces también ha renunciado, luego lo cogí yo. 
Y ahora finalmente creo que lo va a llevar una compañera que ha estado hablando con 
el Alcalde, que es Eva, que en principio tiene bastante más disponibilidad de tiempo y 
vamos a buscar que haya una estabilidad. Pero realmente es un puesto que implica 
venir  tarde,  implica  horarios  un poco  de  dos o  tres  horas  en  distintos  dias  de  la 
semana  y  tampoco  la  retribución  es  alta.  Entonces,  todo  eso,  no  favorece  una 
estabilidad.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: ¿Y quién va cubrir el puesto? ¿Quién 
es esa Eva?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: No lo sabemos todavía quien. 

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Acaba de dir:  “que lo  va a cubrir 
Eva”.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Que s’ha comentat, però que no és 
definitiu.

Intervé  Vicesecretari,  José  Antonio  Pérez:  No  se  ha  hecho  todavía  el 
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nombramiento.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Fins que no s’anomene  no és definitiu.

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: Hemos hablado de una candidata que en 
principio  nos  cuadra,  pero  todavía  no  se  ha  hecho  ningún  cambio,  ni  ninguna 
resolución.

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  Julián  Vecina:  Pero  esa  candidata,  Eva,  ¿es 
funcionaria del Ayuntamiento también? Es una que la cogéis a dedo, de ¿dónde sale? 
Más que nada para que salga al  público,  el  poder ocupar esa plaza.  Que no sea 
dedazo, por eso estoy preguntando, qué idea lleváis. Bueno, qué idea lleva el señor 
Alcalde. Vosté com a cap de personal. Conteste.

Intervé  Alcalde  PSOE,  José  Vicente  Andreu:  El  tema  del  Jutjat,  el  du  el 
Vicesecretari.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Ui! Però el cap de personal no és 
vosté?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Faran propostes i decidirem, qui entra, 
qui  no  entra  i  qui  deixa  d’entrar.  Vull  dir-te,  hem pensat  en  una  xica,  que  potser 
provisional o decidirem si a algú l’interessa i farem una valoració.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Jo des de ací,  demane que entre 
legalment.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Toma nota José Antonio, para buscar 
la legalidad.

Intervé Vicesecretari,  José Antonio Pérez:  Ya se hizo  la  consulta  a  la  asesoría 
jurídica del Ayuntamiento y preguntamos si  teníamos que realizar un procedimiento 
selectivo  para  ese  puesto  y  nos  comentaron  que  no  era  perceptivo,  que  no  era 
necesario en el caso del Juzgado de Paz. Y es que además estamos hablando Julián, 
sobretodo, de que es un puesto, que es muy urgente y no se puede quedar vacante. 
La gente necesita. Y esa urgencia es la que nos ha hecho buscar, dentro de la gente 
que trabaja en el  Ayuntamiento o en este caso, de esta persona, que sí que está 
trabajando ahora mismo para el Ayuntamiento, pues un candidato, porque realmente 
no es fácil, no resulta fácil encontrar a una persona, que por creo que son 400 y pico 
euros al mes, venga al Ayuntamiento o venga al Juzgado, venga tarde, esté un poco a 
disponibilidad de horarios y realmente...

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  Julián  Vecina:  Mañana  te  traigo  yo  a  diez  que 
quieren ese puesto.

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: ¿Perdona?

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  Julián  Vecina:  Que  mañana  traigo  yo  a  diez 
personas interesadas en ese puesto. Si quieres, yo os hecho una mano en buscar 
gente. Pero de esas diez, la que mejor lo haga que entre. Y esto va dirigido al señor 
Alcalde como jefe de personal. Propuestas, si la queréis la cogéis y sino, pues no.

 

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 5
G

D
W

3Z
XY

4T
D

LD
K2

W
PK

PZ
9D

KD
J 

| V
er

ifi
ca

ci
ón

: h
ttp

s:
//a

lb
ui

xe
ch

.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 6
2 

de
 1

05
 



 

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Seguramente del pueblo habrán estudiantes de 
último curso que puedan hacer esa tarea…

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Fes un ban i veuràs si venen.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Claro, si se hace público,seguro que encuentran 
a alguien pero si no se hace público.

Intervé  Alcalde  PSOE,  José  Vicente  Andreu:  Eixe  decret  era?  Digues,  digues, 
continua.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: El decret aquest del Jutjat el 407.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: El 407, no?

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Sí.
Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: A ver, yo entiendo José. Porque si es 
un tema que se puede, que hay que ocupar de forma inminente con el proceso que 
sacar unas bases y hacer un procedimiento abierto, puede llevarnos, uno, dos, tres 
meses,  el  tiempo  que  sea  necesario,  obviamente  para  llevar  a  cabo  todo  el 
procedimiento administrativo, si se quiere hacer así, obviamente habría que cubrirlo 
temporalmente, porque tiene que estar cubierto, pero luego se podría articular ese 
proceso  y  bien  las  diez  personas  que  dice  Julián  o  todo  el  mundo  que  quiera 
presentarse, pues se podría presentar. Pero obviamente, la forma de cubrirlo de hoy 
para mañana y habilitar ese proceso, hacer unas bases y publicarlas y luego toda la 
baremación y todo, obviamente, nos vamos a no sé cuántos meses de tramitación.

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: Lo que sí que te puedo confirmar Julián 
es que la legalidad de hacer este nombramiento urgente se ha consultado y es legal. Y 
luego, a parte, si  queréis, que esto en vez de que sea una solución definitiva, sea 
transitoria y se abra un procedimiento. También es correcto y si así se acuerda, pues 
lo que dice Josep, se prepara. Lo que se ha hecho es buscar una solución para que 
después de tres renuncias al  puesto,  pues el  puesto no se quedase vacante y se 
perdiera el servicio que hay que dar a los vecinos, que es mucho.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Si yo lo sé que es mucho, ya lo creo 
que es, a ver, yo te doy una solución fácil,  ¿No hubo una bolsa de administrativos? 
Muy reciente, ¿Del mes de noviembre u octubre del año pasado?

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: Sí.

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  Julián  Vecina:  Senyor  Alcalde,  hi  ha  una  bossa 
d’administratius?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Sí.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Podeu tirar de mà d’ella de hui per a 
demà. Legalment? 

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Pense que sí, ho mirarem.
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Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Si vols.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Sí, sí, jo per mi no tinc cap problema, 
eh?

Intervé Regidor  CIUDADANOS, Julián Vecina:  Però ja  teniu en el  cap una altra 
persona, que no sé qui és eixa Eva. No sé, actueu com vullgueu.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Sí, sí.

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: De todas formas Julián, la persona que 
se ha propuesto, bueno, no se si finalmente  será la que figure en la resolución, es una 
persona que ya trabaja para el Ayuntamiento, a través de un programa subvencionado 
y que esa persona ha pasado unos criterios y además de la que ya existen unas 
valoraciones internas de su trabajo y su dedicación, es decir, yo por lo menos, esta 
persona...   Que  luego  hay  que  promover  un  procedimiento,  pues  se  promueve  y 
adelante, pero desde luego que esa persona…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Indistintament de tot, la xica és bona 
treballant.

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: Se ha buscado un perfil bueno.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:   A veure, segurament potser bona, 
però hi haurà igual, de millor i de pitjor. Si eixa xica entra per una altra banda, ara teniu 
una bossa, molt  fàcil  que de hui a demà contractes una persona perquè teniu una 
bossa  d’administratius  des  de  octubre  o  novembre  de  2019.  Legalitat  màxima, 
rapidesa màxima, no fa falta perdre ni dos, ni tres ni quatre mesos en convocar res.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Si l’interessa a la gent.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Et dic que jo demà et duc a deu que 
l’interessa.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Jo et dic de la bossa.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Doncs crida’ls.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Que ho miraré.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Agarres al  nombre dos, al  tres, al 
quatre. De la Policia Local sí que tires de bossa, no? No busques per ahí a la gent,  
doncs el mateix.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Que el que s’ha plantejat…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: I de tot tire de bossa, de la neteja i de 
tot.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Doncs ja està, doncs utilitzem les 
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bosses. Per a això es fan.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Bé, molt bé, ho mirarem. Algun decret 
més?

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Sí, sí. Encara em queda. Igual que 
l’últim ple,  en l’anterior,  tenim personal  treballant  per  a  aquest  Ajuntament  que no 
compleix,  en  el  ple  anterior  crec  que  tenia  dos  decrets,  ja  tenia  sense  justificar 
l’assistència al treball no sé si de tres o quatre dies. Açò continua. Vosté permet que la  
gent falte al treball i no obri cap d’expedient, i consent que una persona falte al treball, 
doncs en el mes de maig, un, dos, tres, quatre dies, un dia en abril, després d’ahi, 
quatre  dies  més,  en  dos  mesos  ha  faltat,  set  o  huit  dies  una  persona.  Continua 
treballant  i  vosté  continua  pagant-li  el  jornal,  si  açò  ho  fera,  dos  policies,  dos 
administratius, dos personal de neteja del carrer, al final tallaria açò? Muntaria algun 
expedient o ací cadascú fa el que li dóna la gana. En una empresa normal haguera 
durat tres dies.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Eixa persona és una subvenció.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Em va a donar la mateixa contestació 
que l’altra vegada i no és correcta.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  És una subvenció i li descomptem el 
que... acaba en setembre, li descomptem el que no treballa.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Una persona, quan té varies... faltes 
injustificades, és motiu de tirar-lo al carrer.

Intervé  Alcalde  PSOE,  José  Vicente  Andreu:  Entre  que  vinga  a  sol.licitar  una 
ajuda…

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: És que l’ajuda li la dónes igual, que 
vaig contestar el mateix.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: No igual.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: No? Igual, si no arriba al mínim que 
té que arribar, li la dónes igual, igual, igual. Totes les ajudes. El que hi ha que prendre  
des de el departament de personal és si una persona no compleix, no pots permetre 
açò. Perquè açò, els altres s’adonen  i continuen els altres fent el mateix. I al final la  
gent busca treballar en l’Ajuntament d’Albuixech per a cobrar sense treballar i al final el 
que passa la resta de gent diu: “si eixe no treballa, vaig a treballar jo?” I al final estan 
bambant per ahí sense fer res i cobrant i demanant ajudes i tenint ajudes. Açò cal 
erradicar-ho.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Sí, ho tindrem en compte.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Sí, sempre ho tens en compte.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Ara quan acabe en setembre, mira, 
se’n va ja.
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Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Eixa és la solució, esperar que acabe 
i regalar-li el jornal i les ajudes.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Ara ja eixa és la solució ja.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  I  fa dos mesos era la mateixa, la 
postura de vosté és eixa, no actuar quan té que actuar. D’acord, un altre decret.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Quin decret era eixe?

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: 358 i el 420.
I un altre decret, sobre les bases que estava parlant abans de  l’administratiu que se..., 
la bossa que se va fer d’administratiu. Perquè es torna el que és la taxa d’examen a la 
gent que està en aquesta bossa? Que ha pres part en la bossa?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Jo crec que se li va tornar a alguna 
persona que jo sàpiga, perquè tenia justificat que estava en un examen fora i no pogué 
vindre i li es tornà.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: A veure, ací en el decret, no fica res. 
Si vosté fa una devolució d’una taxa té que demostrar…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  És que no ho sé, perquè jo no sé el 
que tornen, perquè per a això tinc uns funcionaris que té que estar dins de la legalitat, 
perquè si jo he de mirar, un per un, tot el que firme i tot el que faig, estaria en el 2000, 
no ara. 

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Els que estem ací per a controlar…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Ho miraré, digues el decret que és i li 
ho diré a la funcionària, la que ho ha fet i a veure el que és.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Nosaltres estem per a això, per a 
controlar i fiscalitzar el que està malament.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Em  pareix perfecte.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Si es torna l’import de les taxes a una 
bossa de treball, has de justificar el perquè i ací no es justifica. El decret és el 398.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Quin?

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: 398.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: 398, molt bé.

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: Julián yo sí que te puedo indicar que por 
lo menos en el expediente , porque a mi los dos casos me los han consultado y los 
hemos  autorizado,  yo  sé  que  en  el  expediente  sí  que  está  justificado,  si  en  la 
resolución no está, hay un error y debería de estar más ampliada la información, pero 
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si que te puedo decir que no es un criterio general y que son casos puntuales y 
concurrían las pautas, está visto, pero vamos, que lo miraré.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Pues hay algún decreto más, solo he 
impreso este pero había alguno más.

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: Sí,  hay un par de casos, hay un par de 
casos y creo que es por lo que comentó Pepe y luego había uno que era, bueno, que 
era un caso que era dudoso, de si teníamos que devolver o no, se consultó también 
con el despacho jurídico y al final optamos por devolverlo porque corríamos el riesgo 
de que por la devolución de la tasa, impugnase todo el procedimiento y ante la duda, 
estábamos que si sí que si no, se optó por la devolución, con el criterio del despacho 
de Noguera, pero vamos, te los indicaré.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: D’acord. I Jo per decrets, ja els tinc 
tots.

El Pleno del Ayuntamiento se da por enterado.

28. DAR CUENTA Y DELIBERACIÓN, EN SU CASO, DE LOS ACUERDOS 
ADOPTADOS POR LA JUNTA DE GOBIERNO LOCAL DESDE FECHA 5 DE MAYO 
DE 2020 

Se da cuenta  de  los  acuerdos adoptados por  la  Junta  de  Gobierno  Local 
desde  el  último  Pleno  ordinario  celebrado;  los  borradores  de  las  Actas 
correspondientes se encuentran a disposición de los Sres. Concejales, y se refieren 
a las sesiones de fecha:

- 05 de Mayo de 2020.
- 19 de Mayo de 2020.
- 02 de Junio de 2020.
- 16 de Junio de 2020.
- 25 de Junio de 2020.
- 07 de Julio de 2020.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Puc, senyor alcalde, emprendre?

Intervé  Alcalde  PSOE,  José  Vicente  Andreu:  Sí.  No  han  posat  fins  quan,  però 
almenys jo ho tinc.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Del 5 de maig al 7 de juliol, em pareix.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Jo ho tinc tallat, no sé quin dia és. 
Digues.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:   Este primer que vaig a dir s’aplica a totes les 
Juntes de Govern, ja ho vaig demanar en el ple anterior, jo tenia entés que si demanes 
les coses en ple, contava com a registre d’entrada, els funcionaris de l’Ajuntament, fan 
molta faena i molt bona, però al final és elmateix, senyor Alcalde, si vosté no dóna el 
“visto bueno”, al final es queda tot en l’aire.
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Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: A què et refereixes, Toni?

Intervé  Regidor  PP,  Antonio  Devís:  Vaig  a  ell,  ací  vostés  tenen  el  punt  2,  per 
exemple, del 5 de maig, el punt 2 és “Expediente 655/2020 Examen y aprobación en 
su caso, de la relación de gastos que genera los servicios de intervención” Vostés 
soles ho veuen, quan aproven les despeses d’intervenció? Sols veuen aquestes quatre 
línies o cinc línies? O a vostés els passen més informació?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: No sé el què em vols dir.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: En la Junta de Govern Local, del 5 de maig, el 
punt  2,  jo  ací  estic  vent  que  sols  ens  han  enviat,  4  o  5  paràgrafs  i  en  això,  he 
d’entendre que els 31.000 € que s’han pagat, estan ben pagats. Jo ací veig “Anexo 
nº1” i eixe “Anexo nº1” jo no l’he vist, la meua pregunta és: vostés han vist l’annexe 
nombre 1? En les Juntes de Govern? Vosté té accés a informació que jo  no tinc 
accés? Eixa és la meua pregunta, a mi m’agradaria veure el mateix que veuen vostés 
o sinó no puc entendre el que fan.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: José Antonio.

Intervé  Vicesecretari,  José Antonio Pérez:  Vale,  a  ver.  Lo  que se  pasa  es  una 
relación , Toni, luego en el expediente sí que están detalladas, si tu, hay facturas que 
quieres tener el... porque claro, si hay facturas que las quieres tener completas, o que 
quieres verlas todas, eso te lo podemos preparar y te lo podemos enviar, a las Juntas 
se pasan relaciones y luego habría que entrar una por una en el expediente.

Intervé  Regidor  PP,  Antonio  Devís:  La  manera  detallada,  ja  la  veurem  quan 
corresponga, ja parlarem temps arrere que està pendent, vull veure certes àrees i al  
final la meua intenció és veure tot el que ha passat en Albuixech durant el període que 
sóc Regidor, a poquet a poquet i per àrees. Però en aquest cas concret jo no necessite 
veure una factura en concret, ja aniré a ella si ho necessite, el que vull tindre és l’accés 
a la major informació que l’equip de Govern. Si hi ha una Junta de Govern i a mi se me 
passa la  Junta  de Govern,en la  meua Junta de Govern veig que hi  ha carències, 
l’equip de Govern té uns documents jo tinc altres i eixa és la meua pregunta. Si és que 
ja ho he demanat i digué que es miraria, encara està per mirar, vull saber si se’ns 
oculta alguna cosa o que ells no veuen res. Perquè ací fica “Anexo nº1. Relación de 
pagos y facturas por valor de 31.187 €” i ara torne a repetir, que és el que l’equip de 
Govern veu que nosaltres no veiem? Jo vull tindre accés a la mateixa informació, ni  
més ni menys. Per a poder entendre el que ells veuen, sinó jo no puc entendre el que 
han votat que sí o que no. No sé si he sabut explicar-me.

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: Toni, en el expediente de la relación de 
gastos, lo que ven los miembros de Gobierno, es una relación, una relación completa. 
Si luego a partir de ahí, alguna factura en concreto se quiere un desglose mayor, vale,  
se solicita, pero lo que se pasa en el expediente es una relación.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Doncs a eixa relació és a la que a mi m’agradaria 
tindre accés, com a Regidor, si ells la veuen, és que ací, clar, vosté m’està defenent a 
mi que jo debata sobre una Junta de Govern en la que hi ha un document que falta. Jo 
no puc ací saber si el punt 2 està bé o està malament perquè hi ha documents que jo 
no he vist i ells sí. I em pareix que hi ha hagut ací un perjudici a la part de l’oposició. 
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O si no és que no entenc, si ací no està “el anexo1” perquè es fica ací? És que veig 
una diferència en lo que ells accedeixen al o que jo accedisc, ho considere injust.

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez:  Toni, lo miraré en detalle, te llamo y te 
digo como hacerlo. ¿Vale?

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: D’acord, moltes gràcies.

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: Yo te lo miraré.

Intervé  Regidor  PP,  Antonio  Devís:  Bé,  després,  en  aquesta  mateixa  Junta  de 
Govern del 5 de maig, expedient 3, veig ací que s’està ficant un preu públic per a 
paelles, imagine que simplement és per tindre-ho, no es va a fer cap paella enguany, 
no?  Marta? Que és una cosa que esteu fent en pro de futur, veritat?

Intervé Regidora PSOE, María Marta Ruiz:  És perquè Carmina començà a fer-ho 
abans de la pandèmia, de l’estat d’alarma, i ja que estava començat, des de gener fet, 
ho ha acabat per tindre-ho ja, de cara a l’any que ve. Tenim clar que no hi havia festes, 
però si ja està fet, està fet, Toni.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: No, la meua pregunta és eixa, doncs ja ha fet per 
tindre-ho, evidentment, simplement això.

Intervé Regidora PSOE, María Marta Ruiz: Ja que estava fet, ja ho acabarem i ja ho 
tenim fet.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Em pareix perfecte, Marta, sense cap problema.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Ara que traus el tema aquest, acabe 
jo en lo de les paelles, ací en el 5 de maig s’ha modificat l’ordenança de fons públics, 
per a recaptar el que és el de les paelles, recaptar-ho legalment, una cosa que no 
s’estava fent. I ara em dirigeix al senyor Alcalde, estic pendent què em diguen una 
cosa i el senyor Vicesecretari, ja fa quasi un any, tinc pendent que em contesteu, la 
pregunta  que vaig fer si era legal o no, si s’ha fet bé, si s’ha fet mal, el recaptar diners, 
cobrar la taxa de la paella, cobrar-ho un Regidor i no fiscalitzar eixos diners i que no 
entrara  en  les  arques  municipals  i  eixiren  per  la  via  correcta,  necessite  que  em 
contesteu ja d’una vegada, si realment s’està fent bé, s’està fent malament, ara sé que 
a  partir  d’ara  es  farà  bé,  perquè  s’està  regulant  l’ordenança,  aleshores,  vull  una 
contestació.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Toma nota José Antonio.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Toma nota, no. La secretària ja es va 
pendre  nota  dues  vegades,José  Antonio  dues  vegades,  aneu  a  contestar  alguna 
vegada?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: La secretaria no te contesta, porque no 
sabe, no contesta.

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  Julián  Vecina:  Això  ja  fa  vuit  mesos  o  nou,  la 
secretària ja va prendre nota dues vegades i Jose Antonio ha pres nota des de que no 
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està la secretària dues vegades, vull que em contesteu el que estic preguntant o aneu 
a prendre nota tota la legislatura?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: No, no crec, que et contesten.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: No creus que em contesten? O siga, 
no m’aneu a contestar? Açò no és seriós, eh? Açò no és seriós. Tant costa? Dir, no sé, 
sí, no. Tens raó, no tens raó. Digueu alguna cosa l’equip de Govern.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Jo no ho sé perquè no…

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Si no ho sap, s’han pres nota temps 
arrere, ho heu mirat? Per a contestar-me a mi. Perquè contesteu al municipi, perquè 
els habitants d’Albuixech sàpiguen el que jo estic preguntant.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Molt bé, perfecte.
Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: Lo que si estás al corriente Julián es de 
que se están haciendo los cambios para cambiar el sistema.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Eso lo tengo muy claro. Ahora se 
está haciendo bien hecho. Se está regulando por ordenanza, eso ya lo he dicho. Pero 
yo tengo pendiente una respuesta de hace casi un año, está preguntado en los plenos 
y puedo sacar las grabaciones una a una. Esa contestación no la podemos dejar para 
el pleno siguiente.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Jo entenc que és un sistema, és una 
qüestió que calia regular, no estava regulada i ara s’està regulant.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Però eixa no és la meua pregunta, 
Josep.  S’estava  fent  il.legalment  i  manipulant  diners  municipals  per  part  de 
l’Ajuntament, de l’equip de Govern? Eixa és la pregunta. No hi havia cap fiscalització, 
s’estava fent bé o s’estava fent malament? La pregunta és eixa.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit:  Home, bé no s’estaria fent quan no 
estava regulat i ara cal regular-ho i s’està regulant.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Però vull una contestació com toca.

Intervé Regidor CIUDADANOS, José Manuel Riquelme: Que l’estiu passat quan es 
feia eixa pràctica, vosté ja era tinent Alcalde.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Per això li dic, que entenc que és una 
qüestió que es feia i no estava regulada i ara calia regular i s’està regulant, aleshores, 
entenc que com moltes coses que han estat fora de procediment també administratiu i 
s’han anat clavant en procediment administratiu, en els processos que toca, perquè és 
el que toca i és el marc que marca la llei i les formes i les coses com s’han de fer. No  
hi ha més, per desgràcia com moltíssimes coses que cal posar en ordre i cal posar-les.

Intervé  Vicesecretari,  José  Antonio  Pérez:  Manejar  dinero  en  efectivo  en  las 
corporaciones locales no  es  ilegal,  pero  evidentemente es un procedimiento  el  de 
cobro de paellas, que no... que tenia cierta opacidad y por eso lo que se está haciendo 
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ahora es un precio público.

Intervé Regidor CIUDADANOS, José Manuel Riquelme: Recoger dinero en efectivo 
y no fiscalizarlo, ¿No es ilegal? ¿Seguro?

Intervé Vicesecretari,  José Antonio Pérez:  Yo no te hablo de la  fiscalización,  te 
hablo de manejar efectivo.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Haceros una caja fija y un control de 
ese dinero. Tu tienes una caja fija donde se maneja efectivo y se controla, lo que sale, 
quién lo recoge y dónde se lo gasta. Mi pregunta es si es ilegal el sistema que había, 
para recaudar ese dinero, esa es mi pregunta, quién contesta.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  És que ací, puc parlar jo Julián, un segon? És 
que ací estan tots donant-te voltes i el que van a fer o faran, i això no és la pregunta, el  
que ha preguntat Ciudadanos.
Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Això caldrà preguntar-li-ho al jutge o 
a algú, o a la secretària, algú haurà d’informar amb això.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  Per a això teniu els assessors legals, perquè 
cobrar sí que cobren tots els mesos, perquè en els decrets d’Alcaldia segon els pagos, 
i es veu que la quantitat no és xicoteta. Si un Regidor, té una pregunta, ningú diu que 
vosté haja de saber-ho tot, senyor Alcalde, però ho llança al departament legal i que 
conteste. Julián, si  no et contesten, és molt  senzill,  al portal de transparència i  allí 
segur que ells ja posaran els mitjos perquè et contesten, si no volen fer-ho a bones, 
doncs estan les causes legals perquè se’t conteste. Així de simple.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: I si té sospites d’alguna il.legalitat, a 
la fiscalia a denunciar-ho i ja està. Vull dir-te, els mitjans estan ahí.

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  Julián  Vecina:  Bé,  és  que jo  amb el  tema dels 
diners, jo he sentit que en aquest Ajuntament, s’han manejat diners en efectiu per a 
pagar factures i  s’han manejat  diners per  ahí,  que no es sap d’on venen i  ni  on. 
Aleshores, tinc els meus dubtes.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Sí, cal fer bé les coses i cal ser molt 
pulcres i treballar perquè siga així, no pot ser d’altra forma.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Perfecte. Alguna cosa més?

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  Estava jo parlant,  ens hem perdut en aquest 
tema. Sobre la Junta de Govern del dia 16 del sis.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Quin dia?

Intervé  Regidor  PP,  Antonio  Devís:  16  del  6.  És  el  punt  nombre  7,  açò  va  per 
nombres, “Examen y aprobación en su caso del coste de las analíticas de agua de 
grifos, en relación a las tarifas de la población así como su remisión a la plataforma 
SIMAR”. És necessari apujar els impostos als veïns? Si ací mateixa diu que és una 
quantitat xicoteta, no pot l’Ajuntament d’Albuixech, simplement pagar-ho i no haver de 
repercutir als veïns la pujada d’impostos encara que siga xicoteta?
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Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Ja te ho diré Toni, perquè és el que 
marca la llei i es puja el que marca la llei, jo no sé si això pot assumir-ho l’Ajuntament o 
no pot assumir-ho, quan ho sàpiga t’ho contestaré, no sé, és que no ho sé. Perquè 
com això hi ha un conveni amb Aigües que està ahí, pegant voltes molt de temps, no 
tinc ni idea. Si pot assumir-ho l’Ajuntament o repercuteix en tots. No ho sé.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Home, jo ací per el que llig, és que és una cosa 
independent, no estic jo molt dutxe en la matèria però…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Jo tampoc.

Intervé  Regidor  COMPROMÍS,  Josep  Tamarit:  Normalment  cal  repercutir-los  els 
costos per la sostenibilitat del sistema, normalment. Per això, si es pot fer la consulta 
per veure si està correcte.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Sí. Però normalment repercuteix.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  Clar i tot pot repercutir, però al final estem en 
aquesta. Si els teníem que baixar impostos i anem pujant-los, és que no feu més que 
ofegar a la gent…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Toni,  jo no he dit mai que anava a 
abaixar els impostos, jo et dic que els pressupostos, ací estan congelats sis anys.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Menys ara que es va a apujar. Bé, el següent, el 
7 de juliol, el nombre 9. A veure on està el nombre 9... “Aprobación bases bolsa de 
trabajo educador social”. D’on es trauen? A veure que vaja al punt que m’interessa. 
D’on es trauen els barems a l’hora de ... a veure, ací, “Base del concurso. Baremos de 
mérito” Eixos barems, està per exemple el  professional,  coneixements de valencià, 
formació. Està reglat en algun lloc, que eixos barems, hagen de ser eixos i en eixos 
punts? O és una decisió dels Ajuntaments?

Intervé  Regidor  COMPROMÍS,  Rafael  Soriano:  És  una  decisió  en  principi  de 
l’Ajuntament perquè depèn sobretot del que tu estigues buscant. Si tu estàs buscant, 
en aquest cas, com és el cas, sobretot, persones que tinguen experiència contrastada i 
estiguen formades a l’efecte, en un municipi  on es parla fonamentalment valencià, 
aleshores el tema és puntuar d’aquesta manera, d’acord? Aleshores, tu, en quant als 
mèrits, pots posar uns o uns altres depenent del que estigues buscant. 

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Jo és que, per exemple, el meu cas concret, si jo 
em presentara ací, jo veig un greuge en la meua persona, jo tinc…

Intervé Regidor COMPROMÍS, Rafael Soriano: Et vas a presentar ací?

Intervé  Regidor  PP,  Antonio  Devís:  No,  un  suposar,  no  puc  perquè  no  tinc  la 
formació  adequada  i  tampoc  és  el  perfil  que  a  mi  m’agradaria  participar,  però  un 
suposar  que  si  fora  agrícola  o  fora...  les  meves  formacions.  I  el  bareme  pot  ser 
transversal a qualsevol tipus de bossa, al final, perquè tot açò és neutre, jo tinc la 
meua educació reglada feta en valencià, inclús la carrera universitària, però jo no tinc 
el grau superior C2 i sóc nascut i valencià parlant.
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Intervé Regidor COMPROMÍS, Rafael  Soriano:  Però pots homologar eixa carrera 
que has estudiat en valencià a una titulació oficial i estaríem parlant del C1.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: No, del B1.

Intervé  Regidor  COMPROMÍS,  Rafael  Soriano:  I  respecte  al  C2  és  un  punt  de 
baremació. Estem parlant d’unes diferències notables quan normalment la gent que ha 
estudiat en valencià pot acreditar i homologar els seus estudis. 

Intervé  Regidor  PP,  Antonio  Devís:  Bé,  és  el  B1,  que  son  dos  punts.  Però  en 
qualsevol cas, jo veig ací.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Rafael Soriano: El B1 és quan has cursat batxillerat i 
el C1 seria si la carrera l’has cursat en valencià.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Jo estiguí mirant en el Prop i vaig entendre una 
altra cosa, estaré equivocat, en qualsevol cas, tres punts, grau superior C2, i després, 
si tens un màster o una carrera també són tres punts, jo veig ací que al final, es valora 
més el valencià que si un individu és un professional, igual té que haja estudiat en 
Oxford,  en  Cambridge  i  vinga  ací  sabent-ho  tot.  Al  final  resulta  que  el  que  parla 
valencià, jo no dic que no es valore el valencià, evidentment, una persona valencià 
parlant,  però  és que és ètic,  es posa al  mateix nivell  o per damunt d’una titulació 
universitària, jo crec que per a una faena, com és aquesta en concret, doncs potser 
seria més important, si té un títol universitari, pareix que estic equivocat, però igual que 
les hores, més de 200 hores d’experiència, 175 punts. Tu pots estar 10 anys treballant 
en una àrea, ser un expert, ser internacional en el teu sector, però ve un xiquet que té 
un C2 i té més punts que tu i et lleva la plaça, jo ací veig que molt de trellat, açò no té, 
però bé.

Intervé Regidor  COMPROMÍS,  Rafael  Soriano:  Un C2 no lleva una plaça a  una 
persona que complisca el màxim de punts d’experiència professional, perquè el màxim 
de punts d’experiència professional són 5 punts. Aleshores, no té més punt que el 
tema d’experiència. Ara ve, que la  pròpia naturalesa de la prova, torne a dir,  està 
valorada fonamentalment en l’experiència, per això, no anem a fer una prova teòrica, 
en la qual, qualsevol que s’empape un temari i el puga soltar en un moment donat, 
tinga més possibilitats que una persona que ja té experiència. S’està proposant una 
prova pràctica a defensar davant d’un tribunal i a més a més, una entrevista basada en 
la  pròpia  experiència  de la  persona,  en el  qual,  ahí  torne a  dir,  la  construcció  de 
aquestes bases s’han fonamentat, fonamentalment en l’experiència professional per a 
desenvolupar en un municipi on es parla el valencià, en termes generals i és el que hi 
ha.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Sí, sí, si tens raó.

Intervé  Regidor  COMPROMÍS,  Rafael  Soriano:  S’està  parlant  de  formació,  la 
formació de la qual estàs parlant és una formació complementària, és a dir, que la 
formació que és requisit obligatori, eixa no puntua, perquè si no la tens, no et pots 
presentar.  Aquí estem parlant  d’una formació complementaria que pot  diem, doncs 
açò, sostenir o engrandir la puntuació que ja tens.
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Intervé  Regidor  PP,  Antonio  Devís:  Sí,  però  al  final  el  mateix,  jo  veig  que  una 
persona que parle valencià, té tres punts i uno que vinga de Madrid que siga un crac, 
doncs en té zero. I jo que el parle mitjanament bé, que al final és el que serviria doncs 
no tens l’examen de valencià i es queda en un zero com jo que ni el tinc, però bé, al  
final ho fareu com voldreu…

Intervé  Regidor  COMPROMÍS,  Rafael  Soriano:  És  una  valoració  esbiaixada,  a 
veure, estem parlant d’un màxim de tres punts, en un total de crec que de 40 o 45 
punts, tres punts en un total de 40 o 45. Crec que ei que estàs dient no es real, està  
esbiaixat, des d’una visió personal, és a dir, torne a dir, hi ha molta més puntuació en 
altres aspectes, que és la que està, diem, dotant del pes específic que estem buscant, 
del perfil  que estem buscant. I  com tu em dius, ve un de Madrid i és un crac i ho 
demostra, probablement estarà segur davant d’un altre que no siga tant crac i ja està.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Espere que així siga, perquè des de fora, des de 
fora jo veig, “valencià tres punts” i “formació universitària” tres punts, ho han ficat al 
mateix nivell. Sols això.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Una formació universitària, són cinc 
anys estudiant.

Intervé  Regidor  COMPROMÍS,  Rafael  Soriano:  A  veure,  la  llicenciatura  és 
complementària, nosaltres…

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Li esteu donant els mateixos punts a 
estar cinc anys en l’universitat  a traure un títol, un C1.

Intervé  Regidor  COMPROMÍS,  Rafael  Soriano:  Però  per  què?  Perquè  nosaltres 
també som un municipi on es parla valencià.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Quin càrrec té aquesta persona?

Intervé Regidor COMPROMÍS, Rafael Soriano: Té contacte directe amb els usuaris.

Intervé Regidor  CIUDADANOS, Julián Vecina:  Però  què li  fa  falta?  Parlar  bé el 
valencià i valores altres punts. Perquè un…

Intervé Regidor  COMPROMÍS,  Rafael  Soriano:  Té que garantir  d’alguna manera 
eixe coneixement. Saps? A mi que vinga una persona i en deu minuts…

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Si te ho garanteix igualment. Ja es 
valorarà. Però el que diu Toni, és que no està clar que una persona que tinga una 
carrera  universitària  de cinc  anys  dónes tres  punts  i  tenint  el  títol  de  superior  de 
valencià dónes els mateixos punts que li dónes a una carrera de cinc anys.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit:  Però no està clar, des de el vostre 
punt de vista.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Jo dóne el meu punt de vista, clar 
que sí, només faltaria. Però, no està gens clar.
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Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Perquè no ho enteneu.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: I tu no m‘entens a mi.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Jo a vosté l’entenc de meravella.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Jo vull fer una pregunta que no ho he entés.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Una pregunta i  s’acaba el  tema ja, 
perquè està ja fent-se molt llarg, per a dir que val el mateix, doncs puntua el mateix,  
Toni, perquè s’ha cregut convenient. No torneu a parlar del mateix tema…

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Sols una pregunta per a Rafa i em contesta i ja 
no parle res més.
Ací veig, “formación hasta 5 puntos” i la de valencià està en una secció a banda. El  
valencià  també  és  formació.  Hauria  d’estar  inclòs  dins  de  la  secció  de  formació, 
“Formación, titulación universitaria, valenciano, máster, cursos”, seria un apartat més, li 
heu donat  matís  de secció  important,  quant  és una subsecció,  no? Ha d’estar  en 
formació? Des de la meua ignorància en aquesta àrea.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Rafael Soriano: Li hem donat el matís d’importància 
per el que te dic jo, som un municipi on es parla valencià i on es valora el coneixement 
del valencià, estimem la llengua i la volem potenciar, aleshores, en eixe sentit, per això 
ho hem  diferenciat i després la formació, quan es parla de formació, a més s’està 
parlant de formació acadèmica, aleshores, el valencià és una formació, però en aquest 
sentit diferenciada. Però bé, pots estar d’acord o no pots estar d’acord. Vull dir, són 
uns matisos que nosaltres hem volgut incloure o aquest Regidor ha volgut incloure en 
aquestes bases, perquè està valorant una sèrie de coses que crec que pot ajudar a 
trobar una persona idònia per al lloc que estem oferint.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Bé, doncs molt bé, moltes gràcies, no m’agrada 
la resposta, però és la que dónes i l’accepte.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Següent.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: 25 del sis. La nombre quatre “Bonificación tasa 
por prestación de los servicios administrativos en pruebas y expedientes en la elección 
de personal” Ací hi ha una bossa de treball per a educador social de grup A2 i ací veig 
jo que, que heu fet? No ho entenc del  tot.  Si  hi  havia un preu,  queden 130 € en 
l’ordenança actual, però vostés per a aquest cas en concret, aquesta bossa de treball, 
heu decidit que l’ordenança no vos agrada i més que cobrar el que vosaltres teniu 
estipulat en l’ordenança vostra, a aquest cas concret, perquè heu volgut, l’heu baixat a 
40 €, aleshores, jo veig ací que “el senyor Vicesecretari fa constar el fet que aquesta 
sessió es contraria a l’ordenança” que el camí correcte seria modificar l’ordenança i 
que “aquest  acord serà  objecte...”  i  què vol  dir,  “que este acuerdo será  objeto  de 
reparo”? No ho entenc ahí, eixa última línia. Si poden explicar-ho, per favor. Senyor 
alcalde.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Rafa, explica-ho que ho saps millor 
que jo.
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Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: I que el Vicesecretari explique “objeto 
de reparo”.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  El de “objeto de reparo”.  I  després 
Rafa que explique la qüestió.

Intervé  Vicesecretari,  José  Antonio  Pérez:  A  ver,  explico  el  procedimiento 
administrativo, Toni,  el  procedimiento es que habían dos caminos para modificar la 
tasa. Uno, que era, porque el equipo de Gobierno entendió que era urgente promover 
este  proceso,  y  que  la  tasa  era  muy  elevada  y  que  podía  suponer  que  no  se 
presentase gente por la actual coyuntura económica y las circunstancias económicas 
de la gente. Por eso decidieron bajarla, para garantizar que se presente gente y que 
fuera accesible el presentarse para estas personas. Decidida la rebaja, habían dos 
caminos,  unos  era  el  procedimiento  de  modificación  de  la  ordenanza  que  era  un 
procedimiento largo en el tiempo, lo cual iba a retrasar el proceso de incorporación o 
de selección de esa persona, con lo cual, es un puesto que tiene carácter urgente para 
la corporación según acordaron. Y el otro era hacer una modificación vía resolución 
que no es el procedimiento adecuado, cuando en un Ayuntamiento, en el día a día, se 
producen  mil  actuaciones  en  todos  los  Ayuntamientos,  que  no  son  adecuadas  al 
procedimiento, hay que poner un reparo por parte del órgano de fiscalización, en este 
caso el  Vicesecretario,  entonces se tiene que manifestar,  luego de los reparos, de 
todos lo reparos se da cuenta a los órganos fiscalizadores autonómicos, cuando son 
cuantías económicas elevadas o que pueden ser objeto de supervisión, pues en ese 
caso, pueden reclamar el expediente y revisarlo. En este caso por la cuantía, pues no 
creo que suceda,  pero bueno,  mi  obligación es que si  no es así  el  procedimiento 
adecuado, pues igual que cuando en una materia se están haciendo pagos y no hay 
un contrato licitado, pues nuestra obligación es seguir elaborando reparos. Un reparo, 
no  deja  de  ser,  una  manifestación  de  que  una  actuación  no  está  siendo  el 
procedimiento correcto.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  Habéis dado parte de que aquí ha habido una 
turbulencia, entonces ahora mi pregunta va para el señor Alcalde o no sé para quién. 
Entonces, habéis bajado... O sea, tenemos una ordenanza, nos la hemos saltado, y 
ahora,  ¿qué ejemplo  estamos dando  a  los vecinos? ¿Que el  Ayuntamiento  puede 
saltarse sus propias normas? ¿Pero los vecinos no? Que ahora si yo no quiero cumplir 
la ordenanza y el pago de vados, puedo enviar también un reparo al ayuntamiento y 
decir, no pago porque no me da la gana y entonces, lo dejo por escrito que no me da 
la gana, y ustedes luego, lo tienen en cuenta. ¿Cómo funciona ahora? ¿Los vecinos 
han de seguir su ejemplo, o ellos no?

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit:  És que una cosa no es pot mesclar 
amb l’altra, Toni.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: No té res que veure.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Rafael Soriano: Ja, però bé, funciona de la següent 
manera. Quan es dóna aquest cas és que el Regidor, fa una proposta en la qual, tal  
com ha dit el senyor Vicesecretari, justifica la necessitat de gastar aquesta pasta. Tant 
pel tema de la tipologia del lloc, com també pel temps que estem vivint i facilitar també 
l’accés a la prova a la gent, cosa que bé, vosté ha defensat en altre moment, en altres 
aspectes ha estat  dient  que en aquest  temps hi  ha que facilitar  a la  gent  el  més 
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possible. Doncs eixe és l’esperit d’eixa proposta que fa aquest Regidor. Una proposta 
que el Regidor, tant al grup Ciutadans, com al grup Popular, consulta i ho comenta. En 
el suport del grup Ciutadans i en l’explicació feta a vosté, que digué que era massa 
informació  i  que  “no  passava  res”,  eixes  varen  ser  les  paraules  textuals,  aquest 
Regidor,  continua  eixe  procés,  ho  consulta  en  la  Junta  de  Govern,  aportant,  les 
aportacions  dels  Partits  i  prenem eixa  decisió.  D’una  manera  excepcional.  També 
aquesta decisió ha passat per la taula de negociació de l’Ajuntament, que l’han vist en 
bons ulls perquè entre altres coses, s’està veient històricament que les taxes, doncs 
potser son massa elevades. Tot açò, junt amb el procés que li ha comentat el senyor 
Vicesecretari del que portarà el que pot ser un canvi d’ ordenança, en base també a 
l’urgència de traure aquesta bossa, doncs s’ha pres aquesta decisió, d’una manera 
excepcional, contrastada amb els partits i contrastada amb la taula de negociació, no 
s’ha fet una altra cosa que això.

Intervé  Vicesecretari,  José  Antonio  Pérez:  Toni,  por  explicarte  una  cosa  de  los 
reparos. La ley regula el procedimiento de los reparos, también regula que un reparo 
puede ser levantado por el Alcalde, un reparo no implica una actuación que no se deba 
llevar  y  se  lleve  a  realizar,  es  decir,  implica  una  manifestación  de  que  no  es  el 
procedimiento adecuado pero también la ley permite que los reparos sean levantados 
y se continue con el procedimiento.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Vale, muchas gracias. Yo…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: ¿Alguna consulta más?

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Jo, és que el que em digué en el seu dia, o Rafa, 
perdó. Les argumentacions del senyor Alcalde i les argumentacions de vosté Rafa, les 
dues em convencen, perquè jo Rafa, si vostés hagueren baixat la taxa i haguera sigut 
l’inici d’una modificació en l’ordenança al màxim en vosté. El que jo veig ací és que 
quan vostés vulguen baixa i quan no alta. Ací el que veig jo és que ja hi ha interessos 
partidistes, han decidit que a partir d’ara 40 per a tots, al màxim…

Intervé  Alcalde  PSOE,  José  Vicente  Andreu:  Toni,  ací  no  hi  ha  ningun  interés 
partidista perquè et pots presentar tu o es pot presentar qui vulga, que vull dir-te…

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  En el moment que unes bosses sí i altres no, 
tenen uns preus i altres, ja fa mala olor, s’olora que hi ha uns interessos de què ara 
vinga més gent o hi ha interessos que vinga menys gent, aleshores, vostés trien el que 
vostés vulguen i al final és la vostra decisió, però no quan jo vulga o quan jo no vulga 
perquè  des de l’óptica de fora, és que hi ha partidisme, si no hi ha alguna cosa més 
que no vull dir.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Rafael Soriano: L’òptica de fora és l’òptica de vosté 
senyor Regidor i jo no l’accepte que a mi em diga que açò fa mala olor perquè aquesta 
decisió  ha  sigut  presa  en  consens  i  en  diàleg  amb  tots  els  partits,  inclòs  vosté, 
aleshores…

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Jo no li vaig donar cap resposta a vosté, li vaig 
dir que era massa informació i que…

Intervé Regidor COMPROMÍS, Rafael Soriano:  I es va desentendre del tema i no 
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m’ha  tornat  a  preguntar,  aleshores,  ara  no  diga  quelcom que  no  és  real,  vull  dir, 
aquesta decisió, torne a dir, s’ha consensuat en els partits, consultada en els partits…

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Consultada si, consensuada no, eh?

Intervé Regidor COMPROMÍS, Rafael Soriano:  Si vosté no ha volgut continuar la 
petició que jo li vaig fer, la proposta que jo li vaig fer, és cosa seua i a més, estem 
parlant d’una mesura excepcional, justificada, explicada, en la qual no hi ha cap interés 
partidista, l’interés que hi ha és en favor de la gent i així està explicada, aleshores, no 
mal interprete les meues paraules i la meua proposta, només li demane eixe terme, 
debatre,  podrà  estar  d’acord  o  no  podrà  estar  d’acord,  però  per  favor,  no  mal 
interprete, no pose paraules en les quals no té cap mena de raó.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Toni, per favor, ací de partidistes res, 
ací indistintament es pot presentar qui vulga, i t’ho dic i abrevia el tema ja.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  Senyor Alcalde, fins les dotze de la nit encara 
tenim temps, no es preocupe.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Mira, l’ultima vegada ficares en un diari 
que m’ho contà algú que jo et talle i tu a mi em xisclares, la pròxima vegada que tu a  
mi em xiscles en un plenari et tiraré.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Això és vosté el que té què decidir si em tira o 
no, amb les seues atribucions.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Li dic ja que sóc l’Alcalde i el tallaré i el 
vaig a tallar.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Pot fer el que considere, senyor Alcalde.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  I vosté em trau en els diaris que l’he 
tallat i que no el deixe parlar.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Correcte, així és.

Intervé  Alcalde  PSOE,  José  Vicente  Andreu:  Com  m’alce  la  veu  com  l’ultima 
vegada, el tire del ple.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Vosté pot fer el que considere, d’igual manera jo 
puc fer el que considere. El que no pot ser és que vosté vinga ací a coartar els drets 
del partit Popular. El que no pot ser que vosté, sempre, sistemàticament em deixe per 
neci, que jo sé llegir i escriure, eh?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: El deixe parlar tot el que vulga, vosté 
pot parlar tot el que vulga.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Doncs no és sempre, però quan no li interessa 
intenta tallar-me, com ara mateixa…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Perquè vosté està parlant d’interessos 
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partidistes i ací no hi ha cap interés partidista.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Doncs fique una taxa que siga sempre per a tots, 
el que no pot ser és que li fique la taxa que  vosté vulga i quan els convé, si hi ha una 
ordenança creada per vostés...

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Si han canviat una taxa de totes, per 
una cosa en concreta, perquè ja te ho han explicat, Toni, no se van a canviar més 
taxes per el prompte, si se van a canviar, ja es modificarà l’ordenança, però ha sigut 
una cosa puntual. 
Ja està, doncs ja està, següent pregunta.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Pregunte jo Toni, mentrestant, tenim 
en la Junta de Govern del 5 de maig, està l’acord de resolució de contracte de la Casa 
del  Metge,  on anirà  la  Central  de la  Policia  Local,  després  a partir  d’ahí  hi  ha  ja 
moviment, hi ha explicacions de tal com està el tema de la nova contractació de la 
Casa del Metge, com va la cosa?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Doncs bé, és un tema que ha dut el 
Vicesecretari també en companyia meua, simplement, l’empresa aquesta arribarem a 
un acord de pagar-li el que ha fet de treball i li se va adjudicar a un altra empresa però 
que renuncià i ara, l’empresa que ha fet “Major 54” és la que va a fer en Major 100.

Intervé Vicesecretari,  José Antonio Pérez:  Nos dejó a medias la obra la anterior 
adjudicataria, la empresa esta de Madrid, se sacó una licitación, bueno, se llegó a un 
acuerdo con ellos para que no haya contencioso, se les pagó las certificaciones de 
obra, se sacó un procedimiento  abierto y se adjudicó a una empresa y en segundo 
lugar a Fogasa, que es la que ha hecho “Mayor 54”, la empresa que se adjudicó, el  
arquitecto, que es el que tenía que dirigir la obra, les ha forzado a tener que renunciar,  
porque por tema de COVID, tenía obras acumuladas y paralizadas y les ha dicho que 
no podía asumir la dirección con el tiempo y la dedicación que requería, así que ellos, 
antes de empezar y de asumir el riesgo de dejarnos a medias otra vez, o no dar el 
servicio que querían, han renunciado y rápidamente hemos adjudicado a la empresa 
que había presentado la segunda mejor oferta y ahora mismo esa empresa ya ha 
presentado la fianza, no estoy seguro si  ha presentado el  plan de seguridad, pero 
vamos, esta empresa ya va, ya tenemos experiencia con ella, va a iniciar la obra y 
además se ha comprometido a terminarla en los plazos que ha ampliado Diputación 
para que podamos percibir la subvención íntegra.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Siguiente pregunta al respecto. ¿Nos 
ha  costado  dinero  esta  operación?¿Han  habido  pérdidas  por  culpa  de  lo  que  ha 
pasado?

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: No.

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  Julián  Vecina:  ¿Va  a  dar  tiempo  a  pedir  la 
subvención y no perderla?¿Llegaremos a tiempo para que se finalice la obra y no 
perder la subvención?

Intervé Vicesecretari,  José Antonio Pérez:  Nos hubiera costado la subvención si 
Diputación no hubiera ampliado con carácter general para todos los Ayuntamientos los 
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plazos,  que  creo  que  van  a  terminar  a  finales  de  octubre,  creo  que  esa  es  la  
ampliación que  han hecho,  que no  es  por  Albuixech,  que es  una  ampliación  con 
carácter general, estamos dentro de plazo y además dentro de los plazos de ejecución 
que se han previsto en los pliegos, entramos. Cumpliendo ellos con los pliegos, que 
han manifestado que van a cumplir, entramos dentro y no perdemos.

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  Julián  Vecina:  O  sea,  la  empresa  tiene  el 
compromiso de que acaba dentro del plazo.

Intervé Vicesecretari,  José Antonio Pérez:  Sí,  sí,  pero es que está  ampliado,  el 
plazo de ejecución establecido en el pliego, cuadra con el de la subvención.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Y supongo que habrá algún tipo de 
penalización si no acaban la obra en plazo, ¿No?

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: No te puedo decir ahora de memoria, de 
todas formas, lo que sí te puedo decir es que se nos presenta…

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  Julián  Vecina:  Entérate  José,  si  no  cumple  la 
empresa el plazo, el dinero lo pierde el Ayuntamiento.

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: Te voy a explicar porqué tengo la duda, 
realmente el plazo de ejecución es tan corto y estábamos forzando a las empresas 
porque era un procedimiento negociado, perdón, había dicho abierto. Que no sé si el 
tema de establecer penalizaciones hubiera  forzado a que a lo  mejor alguna o  las 
cuatro  empresas  que  se  presentaron,  no  se  hubieran  presentado  y  se  hubiera 
quedado desierto y hubiéramos tenido mayores problemas, con lo cual no te lo puedo 
garantizar porque igual hubiera sido una barrera de entrada para que se presentaran 
empresas.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Vale, pero te hago la pregunta de 
nuevo para que me la contestéis ¿Hay alguna penalización si la empresa no acaba en 
plazo la obra? Quiero saberlo, para que en el próximo pleno me lo digáis. Os haré la 
misma pregunta. Sí o no y me lo justificáis. No para que me lo contestéis dentro de 
dos meses, de cuatro... o cuando…

Intervé  Vicesecretari,  José  Antonio  Pérez:  En  principio,  te  digo.  Pero  vamos, 
revisaré los pliegos y te lo contestaré. En principio te digo que no hay penalizaciones.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Si no lo sabes, en el próximo pleno 
tienes que saberlo.

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: Vale.

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  Julián  Vecina:  Vale.  En  la  siguiente  Junta  de 
Gobierno, solo tengo una cosa que me llama la atención, que dentro del  contrato de 
servicio sobre el asesoramiento jurídico, tenemos aquí una diferencia entre lo que va a 
cobrar  la segunda y restantes anualidades   y la primera anualidad que entra, esos 
8.000 euros de diferencia se destinan a la RPT, que es la Relación de los Puestos de 
Trabajo  que se va  a  hacer  en  el  Ayuntamiento  por  segunda  vez  porque el  señor 
Alcalde, la otra que se hizo la tenía guardada en su cajón. Nos va a costar a los 
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vecinos del municipio de Albuixech, 8.000 € más, cuando una faena ya se había hecho 
y estaba cerrada en un cajón, ¿no se podía haber utilizado la misma y sobre esa haber 
trabajado y no pagar 8.000 € más?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  No era la mateixa, ni era la mateixa 
gent que hi ha treballant, ni era el mateix moment, es té que fer una nova.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: A veure, hi havia una gran base feta i 
la gent que ha variat, doncs poquet, jo pense que es podia haver treballat sobre el  que 
ja teníem fet, que haguera costat 6.000 €, i no ens costaria 8.000 € més.

 Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Un preu que tu creus que si i jo com 
Alcalde crec que no. I es fa una nova.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Em pareix molt bé, perfecte, 8.000 € 
més. Toni, continua tu. Jo de Juntes de Govern, ja no tinc res més.
Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Jo vaig ja a precs i preguntes i ficaré per ahí el 
que em queda i serà més còmode, aleshores, jo he acabat ací també. Canviem de 
punt.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Canviem de punt, si no hi ha res més. 
Passem a precs i preguntes.

El Pleno del Ayuntamiento se da por enterado.

29. RUEGOS Y PREGUNTAS

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Jo tinc ací vàries preguntes també.
La primera pregunta és, no es pot fer res per a combatre els conills que assetgen els 
llauradors de la localitat?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Açò ha d’autoritzar-ho la Conselleria, el 
mateix que s’autoritzà la caça de garses i de coloms i si la Conselleria no considera 
que és una plaga de conills, no autoritza, ara.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Bé, jo no sé els veïns del poble, però a mon pare 
li costa diners tots els anys, no sé si hi ha que declara-ho com a emergència o no…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: És el que diu la Conselleria, jo ahí ja... 
nosaltres no tenim competència.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Toni, fem una cadascú i així no es fa 
tan llarg.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Toni, jo faria la consulta perquè sí que 
és un tema que em preocupa, sí que és de veres que des de la Conselleria, però 
alguna cosa pense també que s’ha de fer ahí i faré la pregunta i et diré coses.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Jo ho he consultat Josep, ja.
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Intervé  Regidor  COMPROMÍS,  Josep  Tamarit:  No,  no,  si  jo  sé  que  és  de  la 
Conselleria però... alguna mesura, d’alguna forma, alguna cosa cal buscar.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Una rabosa.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Bé, continue jo si no vos importa, fem 
una cadascú. A veure, la meua pregunta és, una cosa molt, molt, molt recent, de qui és 
la meravellosa idea del que s’ha fet en el carrer Sant Josep? D’on naix eixa gran idea 
de canviar la direcció de diversos trams d’eixe carrer i per què?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Quins trossos Julián?

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Hòstia, estem... no em preguntes... 
carrer Sant Josep, tot el carrer i per què? De qui és la meravellosa idea?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Si, jo no vaig estar a l’última reunió que 
va... que férem per a parlar en els veïns, sobre canviar un tros de la direcció entre 
Narcís Millán…

Intervé Regidora PSOE, María Marta Ruiz: Ramón i Cajal i Cervantes.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: I l’altre d’allà baix s’ha fet una prova de 
veure com va, però que no... és definitiu, és per a veure si s’intenta que hi haja menys 
tràfic i hi haja menys velocitat.

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  Julián  Vecina:  Però  jo  pregunte  d’on  naix  eixa 
meravellosa idea? I per què? És la pregunta meua, teniu informes tècnics, està dins 
del pla, eixe súper pla que teniu.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Dins del súper pla no hi ha res, t’he dit 
que és una cosa provisional i va ser un acord provisional entre els veïns del carrer eixe 
pel tràfic que hi havia, de camionets i de tot, que pujaven damunt de les voreres i no es 
presta el carrer per a més, aleshores és una cosa provisional que s’ha fet ahí. De totes 
maneres, Josep i Marta estiguéreu en la reunió amb ells?

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit:  És provisional o definitiva, veurem 
com funciona, ahí hi havia…

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Com va a funcionar... talleu el carrer, 
esteu donant accés directament als veïns, tu talles la circulació d’un carrer, que és el  
més llarg del poble, que el del gas cagarà hòsties, qualsevol repartidor, cagarà hòsties 
i molts veïns d’eixe carrer també caguen hòsties del que heu fet, el que no pot ser és 
que un carrer anant d’una forma arribes a un tram del carrer que no pugues continuar, 
que t’hagues de desviar, puja cap amunt, gira una altra vegada per a ficar-te al carrer, 
gires una altra vegada... això és una bogeria, això no hi ha tècnic ni comissió tècnica 
que ..., teniu alguna cosa firmada? Per algú d’ells, d’algun tècnic?

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit:  Açò surt d’una proposta veïnal, que 
veu que porten prou, no sé si són anys, demanant que es faça precisament aquesta 
prova i  en una reunió valorant-ho amb el  cap de Policia,  es veu que pot  ser  una 
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solució,  una solució per precisament per evitar  que el  tràfic en eixe carrer  siga el 
perillós que és. El que s’ha valorat sobretot ha estat la reducció del perill, la proposta 
nostra... vull dir-te, al final de la correguda, òbviament, caldrà veure definitivament com 
queda el tema però sí que tenien urgència perquè es resolguera el perill que hi ha en 
eixe  carrer,  en tota  la  gent  que entra  en ...  repartidors,  camions,  perquè s’agafen 
moltes velocitats, el carrer com bé saps, és molt estret, i bé, d’una forma consensuada 
amb la Policia s’ha arribat a eixa solució.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: La policia no informa a favor d’això. 
Tens algun informe tu de la policia a favor d’això.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit:  Jo tinc l informe de paraula del cap 
de Policia. A veure Julián, si vol vosté em deixa parlar. Davant de tots els veïns, davant 
de la Regidora portaveu del Partit Socialista i davant de mi, el cap de Policia diu que 
pot  ser  una   bona  solució  per   evitar  els  problemes  que  hi  ha  i  acordem 
implementar-ho al més aviat possible i es així, no hi ha un informe. “Hazme un informe 
de esto” No hi ha un informe així.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Perquè potser no te’l signa.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Doncs si no me’l signa, no passa res, 
“donde dije digo, digo Diego”, li diré: “vosté ho digué i ho digué davant dels veïns”, 
però que no hi ha cap problema, que és el que hi ha. Que si he d’assumir-ho jo, ho 
assumisc, saps? Que no passa res. Però no és una qüestió meua, és una qüestió de 
tots  els  veïns  que  es  varen  reunir,  que  vingueren  a  la  reunió  o  quasi  tots,  i  els 
representants de la Policia, el cap de Policia i els representants de l’equip de Govern 
que estàvem ahí.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Però ahí, si el que molesta són els 
camionets i les furgonetes, perquè no talleu l’accés a les furgonetes? I els camionets?

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Perquè no fan cas.

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  Julián  Vecina:  Hòstia,  doncs  per  a  això  està  la 
Policia. Denuncies.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Sí, clar, perquè estiga allí 24 hores al 
dia. No pot estar.

Intervé Regidora CIUDADANOS, María Pilar Escamilla: Però eixe cantó de Ramón i 
Cajal, ja està malament, ja és un punt conflictiu perquè has de traure el cotxe per a 
veure com vénen de San José i des de la via. I et venen des de dalt i ara has de mirar 
San José, cap ací i cap allà, en un  carrer estretet que només es veu per unes vies que 
no es veu i has de traure tot el morro, en el cantó eixe venen per tres bandes.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: És perillós, és molt perillós, Pili.

Intervé Regidora CIUDADANOS, María Pilar Escamilla: Si ja estava perillós, l’haveu 
fet més perillós, ara et venen per tres bandes els cotxes, en un quadret estretet.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: El problema que té eixe carrer és que 
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quan feren…

Intervé Regidora CIUDADANOS, María Pilar Escamilla: Has de mirar, ací, allà i per 
l’altre.

Intervé Regidora PSOE, María Marta Ruiz:  El que ve per davant té preferència.

Intervé Regidora CIUDADANOS, María Pilar Escamilla: I si no para?

Intervé Regidora PSOE, María Marta Ruiz: Pili, visc jo en Sant Josep.

Intervé Regidora CIUDADANOS, María Pilar Escamilla:  A veure, però el que para 
ahí ha de mirar.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Si té preferència no ha de parar.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Bé, el tema està ahí, és una cosa.

Intervé Regidora CIUDADANOS, María Pilar Escamilla: A veure, si s’ha fet mal…

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit:  A veure Pili, que no sabem, que no 
pensem que s’haja fet mal.

Intervé  Regidora  CIUDADANOS,  María  Pilar  Escamilla:  Doncs   per  això  estem 
debatent-ho, per a poder donar més idees. I  dir,  doncs mira, s’ha fet mal, anem a 
tornar a…

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Que s’ha fet mal ho diuen vostés.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Nosaltres tenim la nostra idea Josep, 
sí.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Encara no tenim criteris que s’haja fet 
mal.

Intervé Regidora CIUDADANOS, María Pilar Escamilla: Si ja era conflictiu, jo ara el 
veig un punt més conflictiu encara.

Intervé  Regidora  PSOE,  María  Marta  Ruiz:  Si  et  pareix  mal,  fes  un  registre 
d’entrada…

Intervé  Regidora  CIUDADANOS,  María  Pilar  Escamilla:  Estic  parlant  del  que jo 
pense com a conductora en el poble.

Intervé  Regidor  COMPROMÍS,  Josep  Tamarit:  Jo  sé  que  en  eixe  carrer,  s’han 
produït atropellaments i és perillós.

Intervé Regidora CIUDADANOS, María Pilar Escamilla:  Que està bé i que és una 
prova…

Intervé  Regidora  PSOE,  María  Marta  Ruiz:  No  et  dic  que  està  bé,  ni  que  està 
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malament, és una prova de veure com va per a reduir el tràfic, i és de veres que s’ha 
reduït en un 90%.

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  Julián  Vecina:  Normal,  està  totalment  tallat  el 
carrer... No és una forma de reduir el tràfic bona per als veïns del poble.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Bé, serà eixa l’opinió seua.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Està clar, la teua no va a ser. Però la 
meua és i la de moltíssima gent.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Bé, doncs ja està.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Bé, i després una cosa més que dir 
sobre aquest carrer que ja ho vaig dir ací i que torne a dir-ho i ho vaig a comunicar per 
escrit, és en l’encreuament de Sant Josep i Lluís Vives està un carrer de vianants molt 
bonic, ahí, ja ho vaig dir una vegada, tu si vas pel carrer Lluís Vives, quan creues Sant  
Josep,  el  que va per  ahí,  caminant,  corrent,  en  bici,  xiquets,  avis,  en  fi...  la  gent 
continua, té un pas de vianants i té preferència, el que puja carrer Sant Josep amunt, 
no para. Hi havia un gual. Jo vaig fer el prec ací igual que estic fent-ho ara. Hi ha un 
gual i ficareu un altre al cantó, no hi ha “cediu el pas”, no hi ha “stop”, ara, per a més 
“inri” hui heu llevat un dels dos guals, el poquet de tràfic que passe per ahi, hi haurà 
dies que creue les voreres amb mala sort per a algú, que anirà a l’aire. L’estamparà 
contra o ma casa o la casa del veí, però hi haurà una desgràcia.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Jo no he vist,  quin gual  han llevat 
Julián? Jo no m’he adonat.

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  Julián  Vecina:  Hòstia,  eres  l’Alcalde  i  no  t’has 
adonat?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: No, t’ho jure que no. 

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Carrer  Sant  Josep,  el  primer que 
varen ficar, jo vaig fer el prec acíi…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  El que està al  costat de Cervantes 
l’han llevat?

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: El que està enfront de casa Marisa.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Eixe l’han llevat?

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Hui mateixa, aquest matí.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: El que està allí en el pas de vianants?

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  Julián  Vecina:  Mireu-ho  ahí.  Hi  haurà  una 
desgràcia. Jo estic treballant ara en casa i estic més hores en casa i pel matí passen 
per ahí... no para, a Marisol fa poquet, pregunta-li-ho, quasi se l’ enduen l’altre dia una 
bicicleta, no fa molt.
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Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Jo no m’he adonat.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Ho trauré a la llum, totes les vegades 
que ho he dit ací.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Que no m’he adonat que han llevat 
eixe gual, eh?

Intervé  Regidor  COMPROMÍS,  Josep  Tamarit:  Julián,  i  ahí  la  solució  perquè 
passaria? Per posar un stop?

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Busqueu solucions, un stop, un gual 
de pam i mig encara que siga il.legal, dóna el mateix.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit:  Home, il.legal no, anem a intentar 
fer-ho legal.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: A veure jo Josep, preferisc que vinga 
algú i denuncie a l’Ajuntament per ficar un gual de 20 cm a què vaja una persona a 
l’aire i s’estampe contra una casa.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Si podem posar un stop i amb això ho 
resolguem, és un senyal.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: I si fem el carrer de vianants, no seria 
menys problemàtic?

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Si fas tot el carrer de vianants, ja ho 
tens tot resolt.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: També. He de dir Julián, que falta un 
porquet d’informació respecte al tema del carrer. La solució que es va optar, no és la 
que aquest Regidor defensava, ni la que a mi m’agradaria.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Ni a mi tampoc.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: No obstant això, el que s’ha proposat, 
que a més a més, es va parlar amb els veïns i se’ls va dir de l’estudi que s’anava a fer i 
que dins de l’estudi, del pla de mobilitat urbana sostenible, es veuria si eixe carrer 
finalment, anava de vianants, si finalment anava així, o anava d’altra forma, que era 
objecte d’estudi i som conscients d’això. Però ells sí que ens pregaren que per favor, 
férem eixa actuació de forma imminent pel perill que hi havia, perquè ja hi havia hagut 
atropellaments, ja hi ha hagut alguna furgoneta o camió que s’ha emportat un tros de 
balcó i sobretot la por dels què tenen xiquets i diuen: “és que els xiquets eixen i no 
miren” Clar, la vorera és molt reduïda i sí que és de veres que això és perillós i és una 
forma de llevar eixos perills.
I respecte a l’encreuament que dius jo pense que amb un stop ahí, podríem fer molta 
faena, al menys diríem: “Eh! Mira!” Ja t’obliga a parar.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Alguna cosa, penseu, analitzeu. Però 
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busqueu solucions ja.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Jo torne a repetir,  que no m’havia 
adonat que havien llevat el gual eixe, perquè si me ho hagueren dit, no l’ hagueren 
llevat, demanaré responsabilitats demà, a veure qui ha dit que lleven eixe gual, i diré 
que el tornen a ficar, perquè jo no tinc ni puta idea.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Doncs, així  és. Bé, ara li  passe a 
José la paraula.

Intervé Regidor CIUDADANOS, José Manuel Riquelme:  Jo tinc alguna pregunta. 
Primera, per a Josep. El tema del trinquet, com està per a poder-lo posar en marxa?

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit:  Doncs el trinquet està... el projecte 
l’anava a fer, les últimes notícies que tinc i l’última volta que he parlat amb Antonio 
l’anava a desenvolupar el mateix arquitecte que ha fet el projecte d’Alfara, perquè et  
comente, al final hi havia vàries solucions alternatives i després de parlar vàries voltes 
en  el  club,  perquè  el  que  els  traslladem  al  club  és,  bé,  nosaltres  el  que  volem 
implementar ahí és la solució que vosaltres considereu que és més adient que siga 
possible, finalment, ens digueren que el model que més els agradava era el d’Alfara, a 
més considerem que és un model perfecte perquè tindrem un trinquet tancat que ens 
permetrà poder utilitzar-lo per a altres coses en un moment donat, al llarg de l’any. Des 
de poder fer allí un sopar en un moment en el qual la climatologia no acompanya o 
poder fer allí algun tipus d’acte. Es més massiu perquè tindrem una estructura coberta 
i  quant  a  pilota  tindre  la  garantia  que  pots  fer  allí,  qualsevol  mena  d’acte,  de 
campionat, sense que la climatologia te’l puga tombar. Aleshores, la solució d’Alfara 
era la que veiem més adient des de el club, es posaren els tècnics en contacte amb 
l’arquitecte que havia fet el projecte d’Alfara, la idea es que enguany, l’idea és que 
enguany es quedara executat, l’obra. Que no era a priori una obra complicada, però a 
mesura que van passant els mesos, doncs bé, sóc més escèptic en eixe sentit, no 
deixe de parlar en el tècnic de veure com està el contracte i com tenim el tema, però jo 
pense que a hora d’ara encara no està començat el projecte, que tenim clar el projecte 
que volem, que tenen clar qui volen que el redacte i bé, que en un principi no és una 
obra complicada i que sembla que en el moment tinga’m això, el projecte, anirà prou 
ràpidament.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: De totes maneres, el problema que hi 
ha ahí, en el trinquet, és que això és una subvenció de Diputació i mentre la Diputació 
no aprove el terme d’obres, no es pot fer res, ni projectes, ni res.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: El projecte?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: No, està pendent que Diputació aprove 
l’obra.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Doncs mira, ara sí que…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  José Antonio, ¿no es así? ¿Qué la 
Diputación tiene que aprobar las obras para empezar? ¿Qué no se puede hacer ni 
proyecto, me dijo Amparo Andreu?
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Intervé  Vicesecretari,  José  Antonio  Pérez:  No  te  lo  puedo  decir  al  100%,  en 
principio sí. Lo único que no estoy seguro es en la parte de los proyectos, pero en la  
ejecución de obra no.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Jo pense que el projecte no hi ha cap 
problema, el dilluns torna Antonio de vacances, veurem com està el tema.

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez:  De todas formas, sí que hay una cosa 
que os quería comentar…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Han tancat Mazarrón i es queda allí en 
quarantena.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Sí, home. José, si vols el dilluns quan 
parle amb Antonio et dic.

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: Yo lo que os quería comentar es que sí 
hemos adelantado bastante con la parte del siniestro, porque sí que vino el perito, hizo 
un informe de valoración y hay una oferta de la  compañía para indemnizarnos en 
54.000 € creo que son más IVA y a Antonio le cuadran con la valoración que había 
hecho, con lo cual, la parte de la indemnización de la compañía la tenemos bastante 
bien encauzada y por ahí no vamos a tener ningún retraso. Entonces, esa parte…

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  José  Manuel  Riquelme:  ¿Cuánto  hay  de 
indemnización José? ¿Qué cantidad de indemnización has dicho?

Intervé  Vicesecretari,  José  Antonio  Pérez:  Creo  que...  te  estoy  hablando  de 
memoria,  ¿eh?  Creo que son sobre  54.000 €  lo  que han ofrecido  la  compañía  y 
Antonio, el arquitecto, había hecho un informe previo y lo ha estado valorando y a él le 
cuadra  bastante,  descontadas  las  amortizaciones  de  lo  que  teníamos,  le  cuadra 
bastante, con lo cual, el informe del técnico es favorable a aceptar esa oferta.

Intervé Regidor CIUDADANOS, José Manuel Riquelme: I per últim també, no sé si 
Josep o Pepe,  igual  em té,  la  pregunta és molt  fàcil,  ahir  tinguérem una visita  en 
l’Ajuntament o abans d’ahir, de la Delegada del Govern o de la Subdelegà del Govern, 
m’han dit, per les xarxes socials?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Bé sí, vingué a Stadler, passà per ací 
però anà a Stadler.

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  José  Manuel  Riquelme:  Bé,  però  estigué  en 
l’Ajuntament.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Sí.

Intervé Regidor CIUDADANOS, José Manuel Riquelme: La pregunta es molt fàcil, 
perquè no s’avisà als Regidors de l’Ajuntament? Jo vaig a parlar en primera persona, 
nosaltres som el principal Partit de l’oposició i tenim que assumir el 5% dels vots del  
poble, que també representem al poble.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Pensarem que era més una cosa de 
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treball que una visita protocol.lària, quan torne o vinga el protocol.lari vos avisaré.

Intervé Regidor CIUDADANOS, José Manuel Riquelme: Però això, Pepe, jo vaig a 
insistir, però això és el més lògic del món. Si jo estiguera en el teu lloc, a mi no se 
m’ocorreria fer el contrari, però que vinga una visita institucional, i en aquest cas, és el 
representant més important del Govern Central de la Comunitat Valenciana i que no es 
convoque a l’Ajuntament, que vinga qui haja de vindre o qui puga vindre, però és que 
això no té cap sentit.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Ja et dic que no era una visita que 
venia expressament al poble, ha de vindre i quan vinga vos avisaré, simplement passà 
perquè anava a Stadler i  digué: “Pepe, vaig a saludar-te, perque m’apeteix anar a 
l’Ajuntament” i va vindre per ací, estiguérem i s’en anarem de seguida a Stadler, però 
vindrà en pla protocol.lari i vos avisaré perquè estigueu.

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  José Manuel  Riquelme:  Però  com està  dient  la 
companya...  puc  parlar?  Hui  que  és  un  dia  de  treballar  tots  els  Regidors  en 
l’Ajuntament perquè és òbviament un ple i es respeta i es obvi i cal promoure que la 
gent  estiga  en  casa  com  vosaltres,  per  a  no  estar  amb  les  mascaretes  i  estar 
tranquil.lets, nosaltres venim físicament, i estem ací fins que se’ns fa de nit. I ahir que 
ve una visita institucional, a nosaltres no se’ns convoca, però vostés sí que estan en la 
visita, en aquest lloc i és més, li he de fer una crítica al senyor Alcalde per no dur la  
mascareta i no respectar les distàncies de seguretat amb la Delegada del Govern que 
esperem que no caiga ella mala, ni vosté, sinó el problema serà molt gran.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: On va ser on no vaig complir les això?

Intervé Regidora CIUDADANOS,  María Pilar Escamilla: Quan està ella firmant.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Ella està firmant i jo estic darrere.

Intervé Regidor CIUDADANOS, José Manuel Riquelme: Però eixe és vosté, veritat? 

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: És un efecte òptic, jo estic darrere.

Intervé Regidor CIUDADANOS, José Manuel  Riquelme:  Bé, jo  veig a vosté ahí 
sense mascareta i a la Delegada del Govern.  I hui que és de faena, ací no hi ha ningú.

Intervé  Alcalde  PSOE,  José  Vicente  Andreu:  Però  que  és  un  efecte  òptic. 
Estiguérem tot el rato ahí i no entrà ningú, però que és un efecte òptic, jo estava cap 
arrere i va dir: “anem a fer-se una foto sense mascareta” i jo vaig dir: “d’acord” i totes 
les fotos que hi ha són en mascareta. I vosaltres esteu ahí presencialment perquè 
voleu, perquè podíeu estar en casa també.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Però ho negues Pepe, que et fas la 
foto sense mascareta?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  No, jo he dit que tinc eixa foto, però 
que és un efecte òptic, jo estava un metro darrere d’ella.

Intervé Regidor CIUDADANOS, José Manuel Riquelme: Pepe, que el teu despatx el 
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coneguem i són dos metros.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Per favor…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Doncs per això mateixa que el conec, 
tres anys estic entrant en el  despatx i  vosaltres heu entrat molt  menys que jo. Bé, 
següent tema.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  Bé, senyor Alcalde, pareix ser, ho ha comentat 
abans, que vosté s’ha sentit ofés perquè en l’anterior plenari jo li alcí la veu, si li he 
faltat el respecte, no era la meua intenció, li pregue disculpes si el meu comportament 
no ha sigut el que aquesta institució, aquest Ajuntament requerix als seus Regidors, no 
obstant això…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Mire, perdone que li diga una cosa i 
després continua vosté i el deixe parlar. Igual com a vosté li diuen que si hi ha conills, 
que si hi ha camps, que si hi ha no sé qué... a mi vénen a dir-me: “perquè deixes que 
et xiscle”. I clar, com jo no veig els plens, jo no sé si em xiscles, però igual com tu dius 
que la gent, a mi també vénen a dir-me tot el que tu fas, per això te ho he dit, però que 
jo et deixe parlar, home... però si alguna vegada et talle, et talle i aleshores em parles 
normal, no xiscles, simplement és això. I si em demanes disculpes te les accepte. Ja 
no es parle més del tema.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  Fora de la meua intenció és generar... aplegar 
a... vosté, sap que a la seua família l’aprecie i a muntó, aplegar a cap conflicte, però 
també,  deixem que  jo  continue parlant  perquè  el  que  no  pot  ser  és  que  en  eixa 
situació, vosté em negava el torn de paraula, jo, com vosté entendrà senyor Alcalde, 
jo no puc consentir que vosté no em deixe parlar quan em correspon, jo estic ací igual 
que vostés, perquè el poble vol que jo estiga ací, en menys vots, per això el meu paper 
és més secundari que el de vosté, però tinc, el dret no, l’obligació de parlar quan jo 
considere necessari i  és que pareix que ací en l’Ajuntament, que vostés l’unic que 
intenten és denunciar-nos, sistemàticament, senyor Alcalde. Jo, cada volta que intente 
fer  una  aportació,  intente  que  siga  constructiva,  buscar  el  millor  per  als  veïns 
d’Albuixech, perquè eixe és el meu càrrec ací. Jo, a escala de PP seré el que seré,  
que casualment, no sé si ho sabeu, però ara estic en la Junta Executiva Provincial, a 
escala de PP...

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Enhorabona.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Moltes gràcies, Josep.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Enhorabona “champagne para todos”.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  Ja vos convidaré a alguna cosa. A escala de 
PP…

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Bé, jo tinc coses per a comentar més, 
anem a deixar eixes cosetes i anem a la matèria Toni, si tu no tens res més a dir, 
continue jo.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  A escala de PP, jo faig el he de que fer, però 
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quan estic ací,  jo sóc Toni  i  defense Albuixech, que és el  poble que em té com a 
Regidor i que vostés, em facen vindre advocats, em facen vindre assessors, em facen 
llegir-me el BOE, perquè em deixen parlar, si estem en un Ajuntament democràtic, en 
el que són unes eleccions democràtiques i m’ha elegit entre tots, perquè pareix que no 
ens deixeu parlar? A què teniu por, senyor Alcalde? Som representants del poble…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Toni, tu revises …

Intervé  Regidor  PP,  Antonio  Devís:  Ja  estem altra  volta,  veu  com no  em deixa 
parlar?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Espera i et deixe parlar, tu revises els 
plens?

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Jo, tots els veig vàries voltes.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Doncs mira, el que més parla eres tu. 
En diferència i et deixe. El que em molesta és que em xiscles, però no que parles, si  
alguna vegada et talle, serà per alguna cosa en concret. Però el que no vull és que em 
xiscles.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  Doncs no li  xisclaré més, ja li  dic jo que per 
xisclar a ningú, però vosté tampoc té perquè no deixar-me parlar, perquè al final ací, 
senyor Alcalde, jo parlaré dues hores o una o tres i les que dóna el ple si empren a les 
vuit de la nit, aleshores durant eixes hores, si jo parle més que ningú serà perquè tinc 
més ocurrències o més voluntat, i vostés em sentiran i votaran que no al que vulguen 
que no, i  sí  al que vulguen que sí,  però això és democràcia, és sentir  a l’opocisió 
també. És que no pareix que siga això el que passa a l’Ajuntament. 

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Toni.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  Voleu deixar-me parlar? És que no voleu... No 
em deixeu ningun. Ale, parleu vosaltres.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Però si estàs parlant tota l’estona.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: El que faça falta.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Pots seguir parlant el que vulgues. No 
t’he tallat, simplement he donat unes explicacions, però no t’he tallat.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: No, està clar, ningú sentirà el que jo dic.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  T’he dit que tu ficares en la premsa, 
que també vingueren a dir-me-ho, perquè a mi no m’interessa la premsa el que fiquen, 
que tu havies dit que jo no et deixava parlar i em va dir: “i perquè no has ficat tu que et  
xisclà que està gravat” i jo dic: “doncs perquè no ho veig i no m’entere de si em xiscla”. 
Entre, que açò no se sent molt bé i després quan ho graven, doncs no m’ enterí que 
m’havies xisclat.  Anem a fer un recés de 5 minuts que m’en vaig al vàter.

 Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Bé, pregunta per al senyor Alcalde, 
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que ens done una explicació al municipi d’Albuixech perquè la piscina municipal no 
s’ha obert.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Doncs entre altres coses perquè les 
mesures de la plaça no compleixen amb la reglamentació de les distàncies.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  I  a nivell  més...  quanta gent cap i 
mesures, quines mesures?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  La plaça al llarg, a més ha sigut una 
decisió, parlada, però personal meua de l’Alcaldia i consensuada i argumentada amb 
els companys, jo assumisc la responsabilitat de no haver obert la piscina.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: No hi havia…

Intervé  Alcalde  PSOE,  José  Vicente  Andreu:  Totalment,  les  distàncies  i  en  les 
mesures  que  havien  de  tindre  de  neteja,  de  seguretat  i  d’històries,  que  la  nostra 
piscina no es pot comparar en la de... jo que sé, per exemple, en una que tinga al 
costat gespa i pugues estar allí tombat.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina:  Hi ha algun informe que justifique 
açò? Per veure’l.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Hi ha un informe de Nebot.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Doncs…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Jo creia que vos l’havia enviat.

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  Julián  Vecina:  M’agradaria  que  m’arribara,  el 
demane ara ací.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Que?

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  Julián  Vecina:  Que  m’agradaria  que  m’arribara 
aquest informe per pegar-li una miradeta.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Si, no t’he dit quina data era, però era 
de…

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: Te lo haré llegar, Julián.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: De què data era?

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: No se... hará un mes y algo, no sé.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Era de julio, ¿no?

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: Yo te lo haré llegar, Julián. ¿Vale Pepe?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  A més, jo assumisc la responsabilitat 
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de no haver-la oberta, eh?

Intervé  Regidor  COMPROMÍS,  Josep  Tamarit:  Jo  he  de  dir  ahí,  que  nosaltres, 
encara  que  el  nostre  posicionament  inicial  era  el  d’intentar  esgotar  totes  les 
possibilitats per obrir,  vist  com està evolucionant l’epidèmia i jo només puc dir  que 
pense que la decisió ha estat encertada i bé, en eixe sentit, content d’haver compartit 
la decisió de Govern.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Eixa és la teua opinió, com tu dius, 
cadascú tenim la nostra.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Exacte.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Bé, a veure, ací, un altre punt, que en 
el ple anterior vaig fer la pregunta, se’m havia de contestar en aquesta, i era, perqué 
s’havia fet una Junta de Govern extraordinària quan a la setmana següent hi havia una 
ordinària, es va prendre nota el senyor Vicesecretari i vull la contestació.

Intervé  Alcalde  PSOE,  José  Vicente  Andreu:  José  Antonio...  Quines  Juntes  de 
Govern eren?

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Ara mateixa, me pilles. Era... mira, 
no, m’enrecorde i tot. 10 de maig, era la Junta extraordinària, de cap me l’he après i  
tot.  10  de maig,  Junta de Govern extraordinària on s’aprova el  padró  de vehicles, 
padró de taxa, es publica l’edicte dels terminis...  a la setmana següent, teníeu una 
ordinària  que  es  podria  haver  aprovat.  En  aquesta  extraordinària,  es  genera  una 
despesa de dietes que és injustificat, una Junta que són 5 minuts. 

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Es generen 260 €.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Em vàreu dir que hi hauria un motiu, 
que  segur  que  hi  havia  un  motiu,  que  es  justificaria  el  perquè  d’aquesta  Junta 
Extraordinària i vos demane ara, perquè hui se suposa que em tindríeu que demostrar 
el motiu del perquè es va fer.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Doncs…

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez:  Yo creo recordar, pero, a mi no me ha 
dado tiempo a contestar todas las cosas que había pendientes Julián, te lo miraré, 
creo recordar que con Débora había una urgencia y que no daba tiempo a esperar a la 
siguiente Junta, pero vamos... yo me incorporé el lunes…

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Plazos entraban, estabais en plazo y 
yo lo he mirado. Estaba en plazo para publicar, para todo, darme una contestación 
dentro de dos meses. 
Otra pregunta que hice, en el Pleno anterior también sobre la Junta de Gobierno iba, 
que el Ayuntamiento de Albuixech había perdido una subvención de unos 15.000 € 
más o menos, por reasfaltar unas calles que no estaban en el proyecto de la solicitud 
de la subvención, me tenéis que decir el porqué, lo vuelvo a preguntar ahora, lo tenéis 
que mirar.
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Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: José Antonio, ¿eso no se lo pasaste a 
Navarro para que contestara?

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: Sí, ahí se había hecho un informe.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Sí, jo se que hi ha un informe.  Pero no 
se si envió.

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: Toni, ¿a ti no se te ha contestado eso?

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: No, era el meu carrer a més i algú més, però no 
ha aplegat.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Estaría bueno que se lo contestéis a 
Toni y a mi no. Sería lo máximo. Vale, continúo, por hacerlo rápido.
Nosotros, en el pleno anterior no, en el otro, hicimos una propuesta del tema de las 
ayudas del “cheque-bebé”, que no se dé dinero a la gente y que se dé talones para 
gastar en el comercio local. S’ha mirat alguna cosa al respecte?

Intervé Regidor COMPROMÍS, Rafael Soriano: Sí.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Aneu a acceptar la proposta?

Intervé Regidor COMPROMÍS, Rafael Soriano: Se estudió y vimos que en principio 
vamos a hacerlo como se estaba haciendo hasta el momento. Razones, veíamos que 
el  comercio local  quedaba muy restringido en cuanto a la  tipología  de gasto y en 
cuanto también a la elección de establecimientos, calidades y precios. Entonces sí que 
seguimos optando por el método anterior.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: O siga,  la  proposta  que nosaltres 
presentem no vos agrada i continueu igual.
Perfecte, una altra pregunta, aquesta crec que és per a Josep, que està en educació, 
és sobre les subvencions de l’ajuda material escolar, una proposta que et vàrem fer 
nosaltres que li denegueu l’ajuda o la subvenció a tota aquesta gent que va a col.legis 
privats, quan són veïns del poble i tenen els mateixos drets que la resta de gent, ho 
teniu en compte per a les pròximes ajudes que es donen,  heu mirat alguna cosa, es 
va a modificar l’ordenança?

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: No.

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  Julián  Vecina: No  heu  mirat,  no  s’ha  modificat? 
Aneu a fer alguna cosa al respecte?

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: En principi no es va a modificar.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Aneu a mantenir la mateixa proposta, 
la mateixa postura, no teniu en compte la nostra proposta.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: No.

 

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 5
G

D
W

3Z
XY

4T
D

LD
K2

W
PK

PZ
9D

KD
J 

| V
er

ifi
ca

ci
ón

: h
ttp

s:
//a

lb
ui

xe
ch

.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 9
4 

de
 1

05
 



 

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: D’acord, gràcies.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit:  Considerem que és una aposta per 
l’educació pública. I ... digues Pepe?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Que és una cosa per l’ensenyament 
públic.

Intervé  Regidor  COMPROMÍS,  Josep  Tamarit:  I  anem  a  seguir  en  la  mateixa 
proposta.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Bé,  són diners municipals que es 
reparteixen entre veïns del poble, que a uns veïns del poble el mateix dret que als 
altres no els doneu. I no té res a veure en l’educació pública ni privada, són diners del 
poble que es reparteixen a uns sí i a altres no. És com el dels solars, a un li’l netegen  
debades i l’altre que se’l pague ell. És la meua opinió.
Intervé  Regidor  COMPROMÍS,  Josep  Tamarit:  Bé,  si  vosté  està  ací  per  fer 
polítiques. Entenc que no és la seua opinió, és el posicionament del seu partit.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: No, no... no estic parlant de partits, jo 
ací no estic fent polítiques. És opinió del nostre grup i de persones.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Jo entenc que quan vosté parla, parla 
en nom i representació dels seus companys també, no cadascú defensa una postura, 
nosaltres…

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Ací no venim a fer política a escala 
de Govern  Central,  nosaltres  venim ací  a  defensar  els  drets  dels  veïns  del  poble 
d’Albuixech. Jo no vinc ací a defensar unes idees més a la dreta, més a l’esquerra, a 
defendre als veïns d’Albuixech.

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  María  Pilar  Escamilla: I  els  treballadors  de 
l’Ajuntament tenen segur privat.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Jo pense que en les nostres accions 
al final, tot és escalable i  quan fem política local, també estem fent política global, 
aleshores, sí,  considere que en aquest sentit,  podem trencar una llança a favor de 
l’educació pública i així ho fem, entenc que no agrade i entenc que vostés estiguen en 
contra. Lògicament, em sorprendria que estigueren a favor.

Intervé  Regidor  CIUDADANOS,  José  Manuel  Riquelme: Josep,  doncs  et  pot 
sorprendre o no, jo estic a favor de l’escola pública i he anat sempre a l’escola pública, 
entenc que vosté també, però el que has d’analitzar en l’àmbit municipal i com ha dit 
Jul oblidar-te de la política de València de Joan Ribó i companyia, el que tens que 
veure, és que ací en el poble, és cert, que fa anys tenia una visió pareguda a la de 
vosté, pareguda en aquest  punt,  però quan vaig entrar a l’Ajuntament i  comencí a 
analitzar  sí  que és cert  que vaig  veure  que famílies  que duen als  fills  a  col.legis 
concertats o privats, estan fent un esforç, potser per conciliar, perquè no poden vindre 
ací perquè treballen en un altre lloc, hi ha mil pel.lícules, cadascú té una particular. I en 
aquest cas, eixes famílies i moltes d’elles ho tenen perquè han avisat, doncs tenen 
vàries propietats en el  poble, inverteixen en el  poble, paguen els seus guals en el 
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poble  i  paguen  moltes  contribucions  municipals  i  per  això  nosaltres  defensem  la 
postura què eixes famílies que tenen fills i que fan sacrificis també, doncs que tinguen 
ajuda igual que els altres, no discriminant. I després, si vols que parlem de la sanitat o 
de l’educació pública o privada, estarem d’acord segurament en un 90% de les coses, 
perquè vosté ha dit: “entenc que el vostre partit”. No, s’equivoca, nosaltres parlem del 
que passa ací a escala municipal, aleshores, que quede clar.

Intervé  Regidor  COMPROMÍS,  Josep  Tamarit:  Entenc  el  seu  posicionament  i  el 
respecte però no el compartisc, aquestes famílies tenen també l’opció de portar als 
seus fills als centres públics i no ho fan perquè no volen, lògicament, és una despesa i 
un cost que assumeixen i es així, aleshores, igual que no subvencione les matrícules 
en eixos centres, ja està, té igual, a ells no els sap greu pagar el que han de pagar per 
portar als fills a eixos centres, aleshores, no els sap greu tindre eixe sobrecost, que 
vostés diguen ara que... no és una qüestió de fer un malfet a ningú, és una aposta per 
un sistema d’educació públic.

Intervé Regidor CIUDADANOS, José Manuel  Riquelme: Josep si  calguera   triar 
perquè hi ha un pressupost limitat i no hi ha més, és que podem estar fins d’acord, 
però és que estem parlant de què a vegades en el pressupost, es llancen diners a 
coses, en tots els meus respectes que són bovades, i per això te ho estic dient, si  
calguera optar per una cosa o l’altra està clar. Però si no cal optar i es pot fer per a tots 
per a no discriminar, doncs, perquè al que li estàs ajudant que va a una concertada, 
estàs fomentant que a eixa família la meitat del poble contribuïsca i pague ací també, 
tens que tractar-los igual.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit:  Si tens tota la raó, tens tota la raó 
però és l’opció que jo tinc, és l’opció que jo tinc de dir, jo aposte... per quin model 
educatiu aposte? Aposte per eixe. I aposte per eixe i ho dic públicament i sé que hi ha 
gent  a  qui  no  li  agradarà.  Però  l’aposte  i  el  defense  i  és  així,  entenc  el  seu 
posicionament, i entenc que el rèdit polític de “no, pues aquí, pan para todos, o café 
para todos” Com es diu? Però no és el nostre posicionament.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Bé, puc parlar jo ara? O no em toca encara. 

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Sí pots.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Jo faré una pregunta però parla Toni, 
és que venia al cas, és que si vols, primer... bé, parla tu i ara ho preguntaré jo.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Açò ha vingut a col.lació també del que jo volia 
dir, i aquesta última frase de Josep inicia la meua pregunta. Quan vosté es refereix a 
públic i de qualitat, en aquest cas l’educació, els serveis que subcontracta l’Ajuntament 
són privats, aleshores, públic i de qualitat quan volem, però tots el serveis que podem 
els subcontractem, no els fan els funcionaris públics, quins són els moments en que 
públic i de qualitat és bo i privat és bo? Perquè veig ací un tot mesclat, no ho entenc.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Sí estic en vosté... moltes voltes hi ha 
moments en els quals per voler donar solucions, no sé si va pel tema del psicòleg o en 
general…

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Un d’ells…
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Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit:  Per exemple, per fer eixe... ahí es 
busca una solució ràpida perquè hi havia eixa necessitat, de fet els anuncie que la idea 
i el compromís que tinc pels serveis jurídics o administratius de l’Ajuntament, és poder 
traure les bases de per a psicòleg o psicòloga del col.legi, que estan. Però fins que 
això puga’m fer-ho cal contractar i  entenc que sí que es generen eixes dicotomies, 
Toni, sí que en aquest punt.

Intervé  Regidor  PP,  Antonio  Devís:  És  que,  hui  ha  eixit  també,  que  era?  Les 
denuncies o no sé quin altre servici, heu subcontractat... és que estem privatitzant-ho 
tot  en  Albuixech  i  jo  no  dubte  que  siga  per  a  ser  més  eficient,  per  a  solucionar 
problemes, però és que fa gràcia, l’eslògan ací si és “públic i qualitat” evidentment, jo,  
més que defense els serveis públics que jo, moltes voltes, però hi ha altres voltes que 
potser doncs no et dic perquè no. Però abans vosté ha anomenat que el PP duia vint 
anys, fent no sé què, jo no sé el que feia fa vint anys, però mire que l’eslògan de 
Compromís és contundent “de qualitat i públic” i ara vostés en Albuixech, pareix que 
van un poquet per lliure, no li estic tirant en cara res, possiblement jo fera el mateix en 
tot.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Té tota la raó de dir-me-ho.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Només és eixa dicotomia.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: Sempre hi ha un marge de millora.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Mira Toni, el tema de les multes, és un 
tema  de  la  Mancomunitat,  està  Mancomunat  i  els  pobles  que  volen  adherir-se, 
s’adhereixen i nosaltres teníem problemes en les multes per a cobrar en executives i 
totes les històries i al final optarem en la Mancomunitat a contractar en una empresa i  
el poble que ha volgut s’ha adherit. Hi ha pobles que no estan adherits. L’últim que va 
adherir-se és Puçol, que governa la seua companya, vull dir-te que és un tema que no 
és de públic ni privat, és un tema per a abaratir costos i que siga una empresa la que 
s’encarregue  d’eixe  treball  perquè  els  Ajuntaments  cada  vegada  tenim  més 
competències i més de tot i menys gent i t’obliguen, no moralment, però si físicament 
t’obliguen a subcontractar, com vulgues dir-li, fins analitzar serveis perquè no podem 
assumir el que hi ha.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  Correcte, jo, si haguera sigut vosté, hauria fet 
exactament  el  mateix  que vosté,  però  com vostés  són  d’ un  Govern progressista, 
haguera  quedat  millor  que  la  Mancomunitat  haguera  buscat  a  una  persona 
administrativa i que haguera sigut la Mancomunitat, la que realitza aquest servici, en 
pro de públic i de qualitat. Però que jo haguera fet igual que vosté, eh? No tinc cap 
dubte. Però clar, sóc del PP.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Mire, no el talle, simplement li explique, 
li  he parlat  de Puçol,  perquè Puçol  tenia les multes,  ells,  la  gent  i  s’encarregaven 
personalment i l’Alcaldessa ha aplegat a la conclusió que se li amuntona i que no dóna 
més de si i que es va a adherir al que hem fet perquè abarateix costos i allibera gent 
que fa eixe treball, que per a un altre no hi ha prou gent.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Correcte en tot el que ha dit.
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Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Una altra de les propostes que hi ha 
ara en la Mancomunitat és la grua. Nosaltres la grua no tenim capacitat per a tindre la 
grua per a retirar els cotxes i es va a fer a través de la Mancomunitat, hi ha pobles que 
en tenen, a través de la Mancomunitat es va a traure un plec i l’empresa que s’ho 
quede,  el  poble que vulga s’adherirà  a què cada vegada vinguen a arreplegar els 
cotxes i no el que tens ara. Això és un altre dels temes més que s’està tractant en la 
Mancomunitat per a abaratir costos en els pobles.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Bé, ja entrem en desconeixement i la divagació, 
però no podria comprar-se la Mancomunitat una grua? Bé, en fi, és massa llarg, no va 
el tema…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Toni, ho hem valorat també…

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: A mi em queden dues preguntes. Et 
queda alguna pregunta Toni, per fer? 

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Que?

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Que no entreu en el tema de la grua, 
que no ha preguntat ningú per la grua i si a Toni li queda alguna pregunta que la faça, 
però a mi em queden dues encara, passeu de la grua.És que és un tema... 

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Vosté volia dir alguna cosa o continue jo?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Continua Toni.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Bé, després tinc ací dues coses més, respecte al 
coronavirus i altres, en el poble hi han contenidors que estan oberts, i hi ha voltes que 
estan tancats, aleshores, a mi m’agradaria que els servicis de l’Ajuntament, miraren, 
inspeccionaren quins contenidors,  quan estan tancats,  imagine que no els  tancarà 
ningú per fer cap maldat, simplement que algú pel que siga el tanca, quan els serveis 
de neteja els deixen sempre oberts, doncs que si patrullant pel poble els veuen oberts, 
tancats, disculpe,  que els obriren perquè hi ha persones que no obrin el contenidor i 
deixen la bossa en terra pel fet de no tocar-lo i aleshores jo crec que es facilitaria als 
veïns, si quan algun funcionari vera algun contenidor tancat que l’ obrira i després, al fil 
del coronavirus.

 Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Toni,  espera que et  conteste dels 
contenidors, jo, ací darrere de ma casa, ho veig desde la terrassa i des de el dilluns 
han estat oberts. A partir d’ahí, jo no sé qui els ha tancat, m’ha ficat en contacte amb 
“Agricultores  de  la  Vega”  que  són  els  que  vénen  a  arreplegar-ho  i  no  estava 
l’encarregada, demà de matí a primera hora li  tornaré a cridar perquè estiguen els 
contenidors oberts, perquè han estat sempre oberts, no sé per quina raó estan tancats. 
I ara vas i hi ha la meitat oberts i la meitat tancats.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Clar, això és el que és estrany.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Jo ahir aní a tirar el fem, estava tancat i 
el que vaig tirar jo l’obrí i aquest matí estava obert. Ahí darrere de ta casa i de la meua.
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Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Sí, sí, sé on vol dir-me.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: El dels contenidors.

Intervé Regidor  PP,  Antonio Devís:  Després,  ara,  per aquesta  segon onada que 
pareix que va a haver-hi.

Intervé Alcalde PSOE,  José Vicente Andreu:  T’agraïsc  Toni,  que m’hages fet  la 
pregunta. Perquè estic damunt d’ell i…

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Bé, va! Continuem, no t’ enrrotlles 
que sinó…

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit:  Continueu que queden deu minuts 
per a les dotze.
Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Bé, no hi ha cap problema, demà de 
matí a les nou continuem.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Mire, jo demà sí que puc, no he de treballar fins a 
les onze.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Jo vaig a seguir parlant fins que siguen 
les dotze i un poc, a les dotze talle i endemà a les nou ací.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Jo demà entre a les onze, tenim dues hores per 
a parlar del que vulguen, no tinc cap problema.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Jo tampoc, a les dotze s’acaba el ple. A 
les dotze en punt s’acaba. I a partir d’ahí, demà de matí continuem amb el ple.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  Continuem pel coronavirus. Déu no vulga que 
vinga una segon onada, tenen previstes ja les mesures a seguir en aquesta segon 
onada que pareix que va a vindre? Déu vulga que no... van a fer alguna cosa diferent 
del que feren la primera volta? Tenen quelcom pensat de fer?

Intervé  Alcalde  PSOE,  José  Vicente  Andreu:  Toni,  eixes  coses  són  de  Sanitat, 
nosaltres col.laborem en el que hi ha, però que el que estiga en la nostra mà, nosaltres 
sí que tenim previst coses nostres de mascaretes de EPI, tot això sí que ho tenim 
previst i estem comprant, però que …

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Jo demane la paraula.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Eixa no és la pregunta…

Intervé  Regidor  COMPROMÍS,  Josep  Tamarit:  Toni,  sí,  seguir  incrementant  les 
mesures que s’han fet, implementant els plans de contingència dels edificis i atenent 
els requeriments de la Conselleria.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: I també tenim ahí pendent ja, per si ve 
o no ve per a setembre, les neteges que hem de buscar la fórmula de buscar més gent 
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perquè s’ha de desinfectar col.legis i tot el que està obert. Si no ens ho tanquen una 
altra vegada. I si no ens ho tanquen, conforme en els moments, és que nosaltres no 
marquem  ahí  les  distàncies.  Les  marca  la  Conselleria.  Les  marca  Sanitat  i  hem 
d’adaptar-se al que hi ha. Jo sé que sí que et puc dir que des de el Clínic.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Demane la paraula.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Han vingut a les residències i resulta 
que les han trobat bé. Vingueren l’última a la residència “Las palmeras” i em cridà el 
director del Clínic per a dir-me que estava... que fins ara està controlat. Albuixech.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Bé en Albuixech hi ha un brot.

Intervé  Alcalde  PSOE,  José  Vicente  Andreu:  No,  si  han  fet  PCR han  eixit  tots 
negatius. I la Conselleria…

Intervé Regidor CIUDADANOS, José Manuel Riquelme: És el titular d’avui.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Bé, jo tinc dues preguntes.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Julián, encara estic acabant, un segon, per favor. 
A mi m’ha aplegat, per gent que confie i diferents fonts, no per una, perquè ja per una 
no em crec res.  Però una, confie plenament,  perquè  participa en el  procés,  m’ha 
aplegat que hi ha, m’ ha dit varis, però em limite a dir dos, dos contagis en el poble. 
Crec que més, però els més no estic segur. A vosté no li ha aplegat rumors o dades 
sobre eixe contagi en el poble?

Intervé  Alcalde  PSOE,  José  Vicente  Andreu:  A mi  que  hi  havia  tres  famílies 
contagiades i les PCR que s’han fet en el poble, totes han eixit negatives. 

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: I eixes famílies…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: I a partir de demà no et puc dir... però 
la gent ha vist que ha anat gent a fer-se la prova i han vist que han anat, s’han posat  
l’EPI i han entrat en màscares i tot i eixe ja té el virus. I no és eixa la realitat, vull dir-te, 
el tema és que fins ara no ens han notificat res de què hi ha cap positiu en el poble,  
fins ara.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Jo ja et dic que tant de bo siga així.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: A partir de demà no ho sé Toni, però 
fins hui no hi ha ningú.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: A mi m’ha aplegat informació però ja ho tornaré a 
contrastar i ja parlem.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Però tampoc et diuen... quan hi ha un 
brot sí que diuen: “hi ha o no hi ha, o hi ha quatre com en Museros, o que hi ha més o 
hi ha menys”, però que realment, a tu no et diuen, ni qui són, ni el que hi ha ni res. 
Però que si hi ha un brot familiar, que deien que hi havia en Museros.
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Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Tancant el tema de la COVID, m’agradaria parlar 
en Cynthia,  m’agradaria  saber  com a Regidora  de Sanitat,  quina ha sigut  la  seua 
participació durant la situació de coronavirus, en quarantena i ara després?

Intervé Regidora PSOE, Cynthia García: No m’he adonat de la pregunta.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Sí, Cynthia, m’agradaria saber, com a Regidora 
de Sanitat, m’agradaria saber la seua participació durant la quarantena i una volta s’ha 
obert,  s’acaba  la  quarantena,  en  cas  que  torne  l’època  de  pandèmia  m’agradaria 
saber...  la seua participació, quin ha sigut el  seu paper durant aquestos mesos de 
coronavirus?

Intervé Regidora PSOE, Cynthia García: Doncs la mateixa.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: I això vol dir... que ha fet durant aquests mesos 
que no haguera fet sinó haguera hagut la pandèmia?
Intervé Regidora PSOE, Cynthia García: Bé, Toni, és que jo crec que açò no ve ara 
a conte.

Intervé Regidora PSOE, María Marta Ruiz:  És que no sé a què es refereix en la 
pregunta.

Intervé Regidora PSOE, Cynthia García: Ni t’entenc…

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  Bé, estem en meitat d’una pandèmia i jo vull 
saber la responsable de Sanitat, que és el que ella ha fet d’especial, perquè per a mi 
això  és  transcendent,  vull  saber,  vosté  és  el  cap  de  la  Sanitat  en  Albuixech, 
m’agradaria saber, amb qui s’ha reunit, en qui ha parlat, que ha fet, que decisió ha 
pres, perquè pense que vosté és una part activa d’aquest Govern, si  no és el cas, 
digueu i vote la pregunta que considere.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: De totes maneres Toni, tot el que s’ha 
fet, nosaltres ho hem consensuat, entre tots.

Intervé Regidora PSOE, Cynthia García:  Bé, doncs ja  et  contestaré que són les 
dotze de la nit i Julián té dues preguntes.I ací estem encara…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  I  ella  ha estat  en contacte amb el 
centre  de  salut,  amb  la  residència,  igual  que  jo...  I  en  el  Cínic  i  en  tot,  i  en  les 
desinfeccions, en la compra de material, entre Marta i ella s’han encarregat de fer tot el 
que hi havia. Que com Marta festes no tenia, entre les dues s’han encarregat de tot el 
que s’ha fet en l’Ajuntament.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: La pregunta era per a Cynthia, m’està contestant 
vosté. Però bé, està clar, que pareix que ella no sap res perquè si contesta vosté. Si 
m’haguera preguntat a mi, jo sabria el que hauria fet, si no ha contestat…

Intervé Regidora PSOE, Cynthia García: Si Toni, és que ja ho saps, ja t’ho hem dit. 
Toni, et férem un llistat en tot el que s’havia fet, que vols?

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Has fet un llistat?
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Intervé Regidora PSOE, Cynthia García:  Home, ja estava fet, de tot el que es va 
comprar, tot el que es va... de tot. T’hem passat tota l’informació de tot.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  Quin llistat? Disculpa. Estic desconcertat, quin 
llistat has fet?

Intervé  Regidora  PSOE,  Cynthia  García:  Mira,  totes  les  mesures  que  es  varen 
prendre, te ho vàrem passar tot, Toni.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: A qui li ho passareu? Cynthia, quin llistat? És que 
no entenc de què m’estàs parlant.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Un llistat que et deuria haver arribat 
t’està dient. Un llistat que han elaborat ells ací.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: A tu t’ha aplegat Julián?

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: A mi no. Jo d’això no tinc constància.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Aleshores Cynthia, a veure, explica’m eixe llistat 
que has fet què tracta.

Intervé Regidora PSOE, Cynthia García: Digues?

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Explica’m eixe llistat de què tracta.

Intervé Regidora PSOE, Cynthia García: Doncs el férem en el seu moment de tot el 
que es va comprar, de les mascaretes, de tot el que es va fer.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: I després de fet el llistat, quina participació has 
tingut? Ho has comprat tu? Ho has encomanat? Ho has rebut tu, ho has repartit... És 
que... és la meua pregunta, saps? Perquè jo, com en la quarantena he estat tancat en 
casa  i  no  sóc  de  l’Ajuntament,  m’agradaria  saber,  que  heu  fet  vosaltres  en 
l’Ajuntament, per això estic preguntant-ho.

Intervé Regidora PSOE, Cynthia García:  Ho ha repartit  la Policia. És que ja està 
contestat, Toni, jo crec. Ja t’ho contestarem tot.

Intervé  Regidor  PP,  Antonio  Devís:  No,  sincerament,  no.  Per  això  estic 
preguntant-ho.No ho sabeu.

Intervé Regidora PSOE, Cynthia García: Doncs ja t’ho contestaré per escrit.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Quin horari? Has tingut horari d’atenció al públic 
o has estat en l’Ajuntament algun dia a la setmana? Com ha funcionat?

Intervé Regidora PSOE, Cynthia García:  Quan no treballava venia ací. Tu no saps 
que jo estic treballant?

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: No, em pareix molt bé que treballes, correcte, al 
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màxim. Però jo voldria saber, quin és l’horari de vosté en l’Ajuntament.

Intervé Regidora PSOE, Cynthia García:  En l’Ajuntament? Durant  la  pandèmia o 
ara?

Intervé Regidor PP, Antonio Devís:  Aquesta setmana, quin és el  dia d’atenció al 
públic?

Intervé Regidora PSOE, Cynthia García:  Ací, atenció al públic? Doncs quan puc, 
vinc.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: Aleshores no hi ha un horari per què la gent puga 
vindre i trobar-te. Ha de vindre i si estàs bé i sinó se’n torna a casa.

Intervé Regidora PSOE, Cynthia García: No, perquè tinc torn rodat, no sé si no ho 
entens.
Intervé Regidor PP, Antonio Devís: No, no ho entenc, per això pregunte.

Intervé  Regidora  PSOE,  Cynthia  García:  Doncs  ja  t’ho  explicaré.  Quan  vulgues 
quedem i ens fem un café.

Intervé Regidor PP, Antonio Devís: No, és que ara és el moment per a contestar-ho, 
és el moment dels precs i preguntes, i faig una pregunta.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Toni, ací la gent ve, deixa el telèfon i li 
cridem i ve. El mateix ella, que tots, que jo. A mi em crida la gent…

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Faig jo les dues preguntes que tinc 
que són súper ràpides segur, perquè sé ja la contestació però he de preguntar-ho com 
és lògic i normal per a controlar i veure les coses com va, la primera pregunta és com 
va la compra del solar per al futur col.legi.

Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit:  Feta la negociació ja amb la Séquia 
Real, en la Séquia de Montcada i entenc que ja l’ordre és de fer els tràmits per a 
procedir a la compra efectiva, però el tema de la negociació ja està tancat amb la ...  
que era el que faltava. 

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: En la notaria preparando escrituras.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Sí, però que hi ha un problema de 
titularitat en la Séquia, del registre de la...la Séquia de Montcada, té un problema en la 
titularitat del que hi ha, i falta que li ho envie al notari. I ja que fique data. Però que és 
un problema ja de la Séquia, la resta està tot clar. ¿No es así José Antonio?

Intervé Vicesecretari, José Antonio Pérez: Así es, está en la notaria subsanando las 
discrepancias registrales, pero ya es una cuestión de notarios y registros.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Bé, la situació és la mateixa de fa 
dos mesos, pel que esteu dient.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Que en agosto.
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Intervé Regidor COMPROMÍS, Josep Tamarit: No, s’ha tancat ja la negociació en la 
Séquia, que encara no estava tancat.

Intervé  Alcalde  PSOE,  José Vicente  Andreu:  En el  president  i  en  el  secretari  i 
nosaltres que estiguérem allí.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Bé, doncs el pròxim ple, preguntaré 
una altra vegada a veure com va i aquesta serà ràpida perquè sé la contestació. El 
tema  de  la  web  de  l’Ajuntament  a  data  de  hui   continua  igual,  com  van  les 
negociacions?

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Ja està en marxa, a mi m’ha ensenyat 
un esborrany, hi ha un esborrany que està però que falta poquet per a acabar-lo. Jo ja 
li he dit al...
Intervé Regidora PSOE, Cynthia García: Està fent una altra César.
Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Mira, sabeu el que vos dic? Que el ple 
continua demà a les nou. Bona nit a tots. A les nou convoca José Antonio.Y  todos otra 
vez,  son  las  doce.  Así  que se  acaba,  mañana a  las  nueve pleno.  Y así  otra  vez 
abreviamos. Así que desconecta y se termina el pleno. Mañana a la nueve, todos otra 
vez.

Siendo las 23:50 horas del día 29 de Julio de 2020, se pospone la sesión del 
Pleno para continuarla el día 30 de julio de 2020 a las 09:00 horas.

El día 30 de julio de 2020, a las 09:00 horas se continúa con la sesión Plenaria, 
con la asistencia de los señores relacionados al principio.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Bé, bon dia a totes i a tots, anem a 
continuar el ple suspés ahir a partir de les dotze en una única pregunta que faltava del 
senyor Vecina, Julián quan vulgues.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Torne a formular la pregunta que vaig 
fer  ahir.  No sé qui  la  contesta.  Bé,  Cynthia estava contestant-la.  La situació de la 
pàgina web de l’Ajuntament d’Albuixech, quina és?

Intervé Regidora PSOE, Cynthia García: Doncs ara mateix, està treballant César en 
la nova web, però no estarà accessible a tota la població fins setembre. En setembre 
ja podrà tot el món accedir a la pàgina web.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Bé, doncs contestada la pregunta. 
Simplement, després de l’última pregunta que he fet, simplement volia fer-vos saber 
que  ahir  que  era  dia  de  ple.  Jo  en  la  meua  situació  laboral  actualment  estic 
teletreballant, vaig vindre ací a l’Ajuntament a preparar-me el ple, estiguí parlant una 
estona amb Alberto, em donà temps a preparar-me’l, em vaig anar  i quedí a les tres i 
mitja en la Policia Local que estava de servici perquè m’obrira la porta i accedira a 
l’Ajuntament. A la mitja hora, em crida la Policia Local, dient-me que el senyor Alcalde 
em negava l’entrada a l’Ajuntament, simplement és fer-ho constar.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Que conste en acta que jo sempre dic 
que quan vulgau entrar me ho digueu i ficarem un horari i en l’horari d’oficina es pot 
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vindre. Després a les set estava obert, una hora abans, així que quan heu de vindre, 
m’ho digueu  i decidirem el que s’ha de fer.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: A veure, nosaltres com a Regidors 
escollits pel poble tenim uns drets igual que unes obligacions…

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Ningú li nega que vinga.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: Ningú pot negar l’accés d’un Regidor 
ací.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu:  Ningú li nega que vinga en un horari 
marcat i això ja ho ha preguntat moltes vegades.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: És un horari  de treball  i  nosaltres 
treballem. Com accedim?
Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Nosaltres també, és el que hi ha. Si no 
està conforme denuncie-ho.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: No estic conforme, des de el primer 
dia, ni jo ni ningú però és el que hi ha. Tots ens adonem de com actua i no passa res,  
vosté és l’Alcalde.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Molt bé, perfecte.

Intervé Regidor CIUDADANOS, Julián Vecina: No tinc res més a dir. Gràcies.

Intervé Alcalde PSOE, José Vicente Andreu: Ja no hi ha res més, doncs bé, bon dia 
a tots i queda suspés el ple, s’ha acabat. Bon dia a tots i fins al proper plenari.

Y no habiendo más asuntos a tratar, el Sr. Alcalde levanta la sesión, siendo 
las nueve horas quince minutos del día treinta de julio de dos mil veinte.

DOCUMENTO FIRMADO ELECTRÓNICAMENTE

 

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 5
G

D
W

3Z
XY

4T
D

LD
K2

W
PK

PZ
9D

KD
J 

| V
er

ifi
ca

ci
ón

: h
ttp

s:
//a

lb
ui

xe
ch

.s
ed

el
ec

tro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 1
05

 d
e 

10
5 


	Alcalde
	Concejales
	A C U E R D O S


		esPublico Gestiona - Ajuntament d´ Albuixech
	2020-10-07T08:56:12+0200
	Albuixech
	JOSE VICENTE ANDREU CASTELLO - NIF:73530561K
	Lo acepto


		esPublico Gestiona - Ajuntament d´ Albuixech
	2020-10-13T11:21:26+0200
	Albuixech
	JOSE ANTONIO PEREZ SEREIX - NIF:29167060R
	Lo acepto




